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Ανοιχτή πρόσκληση
σε νέα ζευγάρια κατά
προτίµηση µε µικρά
παιδιά για µόνιµη εγ-
κατάσταση σε χωριά
της Λίµνης Πλαστήρα
απευθύνει ο δήµαρ-
χος κ. Παναγιώτης
Νάνος, προτείνοντας
διάφορες µορφές
απασχόλησης, παρο-
χές και διευκολύν-
σεις για τα παιδιά
εφόσον εγγραφούν
στο Νηπιαγωγείο και
το ∆ηµοτικό Σχολείο
του Κρυονερίου. 

Σελ. 17

ΣΣυυννάάννττηησσηη  ΚΚωωττσσοούύ  
ΓΓεερρααππεεττρρίίττηη::  ΣΣττοο  ττρρααππέέζζιι
ηη  εεµµπποορριικκήή  εεξξωωσσττρρέέφφεειιαα  

Συνάντηση εργα-
σίας µε τον
Υπουργό Εξωτερι-
κών κ. Γεραπετρίτη
παραγµατοποίησε ο

Βουλευτής Ν∆ Ν. Καρδίτσας Γιώργος
Κωτσός,όπου αναλύθηκαν οι τελευ-
ταίες εξελίξεις στο ∆ιεθνή χώρο. Το
γεγονός ότι έχουν διαµορφωθεί νέα
δεδοµένα σε παγκόσµιο επίπεδο επι-
τάσσει την ανάλογη σοβαρότητα και
εκτίµηση της κατάστασης.

Σε
λ.

 2
1

ΕΕφφ  όόλληηςς  ττηηςς  ύύλληηςς  σσυυζζήήττηησσηη  ττοουυ  ΠΠεερριιφφεερρεειιάάρρχχηη
ΘΘεεσσσσααλλίίααςς    µµεε  ττοονν  ΥΥπποουυρργγόό  ΟΟιικκοοννοοµµιικκώώνν
Αναλυτική ενηµέρωση για όλα τα µεγάλα
θέµατα της Θεσσαλίας παρείχε στον
Υπουργό Οικονοµικών Κωστή Χατζηδάκη
ο Περιφερειάρχης Θεσσαλίας ∆ηµήτρης
Κουρέτας, στη συνάντηση που πραγµα-
τοποιήθηκε µέσα σε πολύ καλό κλίµα το
πρωί στο κτίριο της Περιφέρειας στη Λά-
ρισα.

Σελ. 6

ΚΚ..  ΤΤσσιιάάρρααςς::  ΕΕθθννιικκήή  
ππρροοττεερρααιιόόττηητταα  ηη  σσττήήρριιξξηη
ττηηςς  ααγγρροοττιικκήήςς  ππααρρααγγωωγγήήςς  

Η στήριξη του αγρο-
τικού και παραγωγι-
κού κόσµου απο-
τελεί εθνική προτε-
ραιότητα για την κυ-

βέρνηση, ιδιαίτερα σε αυτή τη
δύσκολη συγκυρία, τόνισε ο Υπουργός
Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίµων,
Κώστας Τσιάρας, κατά τη διάρκεια της
πρώτης συνεδρίασης της Επιτροπής
Παραγωγής και Εµπορίο που επεξερ-
γάζεται το νοµοσχέδιο.

Σελ. 11

ΣΣυυννττοοννιισσµµέέννηη  σσττρρααττηηγγιικκήή
γγιιαα  ττηηνν  ααννάάππττυυξξηη  ττηηςς  
ΘΘεεσσσσααλλίίααςς

Τη διεξαγωγή του
1ου Περιφερειακού
Αναπτυξιακού Συνε-
δρίου Θεσσαλίας
2025, ανακοίνωσε,

µέσα από το Ηχόραµα 100,8, ο Πρό-
εδρος του Συνδέσµου Βιοµηχανιών
Θεσσαλίας και Στερεάς Ελλάδος Αθα-
νάσιος Συριανός.

∆∆ηηµµήήττρρηηςς  ΣΣττααυυρρίίδδηηςς::  
ΕΕππεεκκττεείίννεεττααιι  ττοο  ππρρόόγγρρααµµµµαα
ΤΤυυττώώ  σσεε  όόλληη  ττηη  ΘΘεεσσσσααλλίίαα

Με στόχο την  προ-
στασία των καλλιερ-
γειών και της
συνολικής αγροτικής
παραγωγής από επι-

βλαβή τρωκτικά, η Περιφέρεια Θεσ-
σαλίας προχωρά στην επέκταση του
καινοτόµου προγράµµατος βιολογι-
κής καταπολέµησης.

ΜΜααρρίίαα  ΚΚααρρααµµππέέκκοουυ::  ΤΤοο
ΜΜοουυζζαακκιιώώττιικκοο  ΚΚααρρννααββάάλλιι
εεµµππλλοουυττίίζζεεττααιι

Η Αντιδήµαρχος Πο-
λιτισµού, Αθλητι-
σµού και Νεότητας
∆ήµου Μουζακίου
Μαρία Καραµπέκου,

τη ∆ευτέρα 17/2, ήταν καλεσµένη
στο Ηχόραµα 100,8 όπου παρουσίασε
αναλυτικά όλο το πρόγραµµα εκδη-
λώσεων.

ΝΝέέοο  LLeeaaddeerr  γγιιαα  ττιιςς  οορρεειιννέέςς
κκααιι  µµεειιοοννεεκκττιικκέέςς  ππεερριιοοχχέέςς

Για το πρόγραµµα Le-
ader της επόµενης πε-
ριόδου και το ποιες
επενδύσεις θα αφορά
το εν λόγω χρηµατο-

δοτικό εργαλείο µίλησε αποκλειστικά
στο Ηχόραµα 100,8 ο Γενικός Γραµµα-
τέας Ενωσιακών Πόρων και Υποδοµών
του Υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης
και Τροφίµων ∆ηµήτρης Παπαγιαννίδης.

Σελ. 5

Σελ. 12

Σελ. 7

Σελ. 19
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ΑΑρρχχααιιρρεεσσίίεεςς  σσεε  ΣΣυυλλλλόόγγοουυςς  ΓΓοοννέέωωνν
σσττοο  ∆∆ήήµµοο  ΚΚααρρδδίίττσσααςς

Την Κυριακή 2 Φλεβάρη συγ-
κεντρώθηκαν οι αντιπρόσω-
ποι που προέκυψαν από τις
αρχαιρεσίες σε Συλλόγους
Γονέων στο ∆ήµο Καρδίτσας.
Συγκροτήθηκαν σε σώµα και
όρισαν 5µελη προσωρινή δι-

οίκηση η οποία θα αναλάβει να φέρει εις πέρας τις διαδι-
κασίες για καταστατικό και αρχαιρεσίες για την δηµιουργία
της Ένωσης Συλλόγων Γονέων Μαθητών ∆ήµου Καρδί-
τσας.
Η προσωρινή διοίκηση αποτελείται από τους Βασιλοπού-
λου Ελένη, Γιαννέλου Μαρία, Γούλα Χαράλαµπο, Σιώκο
Μιχάλη, Ψήµµα Μαρία.
Η παραπάνω 5µελης προσωρινή διοίκηση συγκροτήθηκε
σε σώµα όπου εκλέχτηκε οµόφωνα πρόεδρος ο Μιχάλης
Σιώκος.

ΈΈκκθθεεσσηη  ππεεππρρααγγµµέέννωωνν ΠΠεερριιφφεερρεειιαακκήήςς
ΕΕππιιττρροοππήήςς  ΠΠεερριιφφέέρρεειιααςς  ΘΘεεσσσσααλλίίααςς
ΒΒ΄́  ΕΕξξααµµήήννοουυ  ΈΈττοουυςς  22002244

Σας καλούµε να προσέλθετε στη
Νέα Αίθουσα Συνεδριάσεων του
Περιφερειακού Συµβουλίου στο
Κτίριο της Περιφέρειας στην οδό
Καλλισθένους & Θεοφράστου στις
27 Φεβρουαρίου 2025, ηµέρα Πέµ-
πτη και ώρα 17:30 σε ειδική συνε-

δρίαση σύµφωνα µε το άρθρο 176 παρ. 3 του
Ν.3852/2010 όπως ισχύει , µε το παρακάτω θέµα: Έκθεση
πεπραγµένων Περιφερειακής Επιτροπής Περιφέρειας Θεσ-
σαλίας Β΄ Εξαµήνου Έτους 2024, δια µέσου του Προέδρου
της, σύµφωνα µε το άρθρο 176 παρ. 3 του Ν.3852/2010
όπως ισχύει.

ΜΜεε  ττηηνν  οοµµάάδδαα  ττοουυ  ΚΚιιλλκκίίςς  
ααγγωωννίίζζεεττααιι  ηη  ΑΑννααγγέέννννηησσηη

Η οµάδα µας στα πλαίσια της 19ης αγω-
νιστικής του πρωταθλήµατος της Natio-
nal League 2  αγωνίζεται την Κυριακή
23/2/2025 στις 15:00 στο Παλιό Κλει-
στό της πόλης µας  µε την οµάδα του
Κιλκίς , οµάδα από την οποία στο πρώτο
γύρο είχε ηττηθεί και η νίκη και η κά-

λυψη της διαφοράς είναι αν µη άλλο πρωτεύον ζητούµενο.
Όπως όλα τα παιχνίδια εντός έδρας, έτσι και αυτό κρίνεται
ως  πολύ σηµαντικό για την οµάδα µας , διότι ενδεχόµενη
νίκη  θα µας δώσει βαθµολογικό πλεονέκτηµα που οι αντί-
παλοί µας είναι απίθανο να το καλύψουν στο δρόµο προς
τα PlayOffκαι το στόχο της ανόδου. Οι οικονοµικές , αλλά
κυρίως οι αγωνιστικές υπερβάσεις που µέχρι τώρα έχουν
επιτευχθεί από το σύνολο της οµάδος, έχουν φέρει την
οµάδα µας πολύ κοντά στον στόχο της κατάκτησης του
Πρωταθλήµατος .Για τον λόγο αυτό η ∆ιοίκηση του Συλ-
λόγου οι Προπονητές και  οι αθλητές  µας , απευθύνουν
κάλεσµα σε όλους τους φίλους της οµάδας και στους φί-
λους του µπάσκετ να ενισχύσουν την προσπάθεια τους για
την νίκη. Η παρουσία των φίλων και οπαδών
µας είναι απαραίτητη, οι αθλητές  µας  την περιµένουν  και
όπως όλοι θυµόµαστε στις επιτυχίες µας πάντα δίπλα στην
οµάδα υπήρχε ο κόσµος και ο παλµός του.

ΑΑγγώώννεεςς  
ΑΑΘΘΛΛΟΟππααιιδδεείίααςς
χχάάννττµµπποολλ  
δδηηµµοοττιικκώώνν  
σσχχοολλεείίωωνν  ττοουυ
∆∆ήήµµοουυ  ΜΜοουυζζαακκίίοουυ

Την Τρίτη 18/02/2025 διεξήχ-
θησαν οι «αγώνες ΑΘΛΟπαι-
δείας χάντµπολ» δηµοτικών
σχολείων του ∆ήµου Μουζα-
κίου, στο Κλειστό Γυµναστήριο
στο Μουζάκι. Οι αγώνες στους
οποίους συµµετείχαν σε µει-
κτές οµάδες αγόρια και κορί-
τσια, πραγµατοποιήθηκαν µε
ιδιαίτερη επιτυχία, προάγοντας
την Ισότητα των δυο φύλλων.
Οι µαθητές και οι µαθήτριες
των σχολείων, µε αρωγούς
τους δασκάλους και τους γυ-
µναστές τους, σε µια ηµέρα
χαράς και διασκέδασης, ένω-
σαν τις δυνάµεις τους και βίω-
σαν µια καταπληκτική
αθλητική εµπειρία, µεταφέ-
ροντας µηνύµατα αποδοχής
και ευγενούς άµιλλας. Καθο-
δηγητές των οµάδων ήταν η
Γυµνάστρια κ. Ελένη Γκούµ-
πλια και ο Γυµναστής κ. ∆ηµή-
τρης Φωτίου, ο οποίος ήταν
και ο διαιτητής των αγώνων.
Τους αγώνες παρακολούθη-
σαν επίσης, εκτός από τους
εκπαιδευτικούς των µαθητών
η ∆/ντρια του 1ου δηµοτικού
σχολείου Μουζακίου κ. Αντω-
νία Γιαννακούλα και ο ∆/ντής
του 2ου δηµοτικού σχολείου
Μουζακίου κ. Νίκος Πάνος, οι
οποίοι συνεχάρησαν τους µα-
θητές και τις µαθήτριες, απο-
νέµοντάς τους Βεβαιώσεις
Συµµετοχής. Την επιµέλεια
των αγώνων είχε ο υπεύθυνος
Φυσικής Αγωγής και Σχολικού
Αθλητισµού της ∆ιεύθυνσης
Πρωτοβάθµιας Εκπαίδευσης
Καρδίτσας κ. Αθανάσιος Κολο-
κυθάς, ο οποίος ευχαρίστησε
τα σχολεία για την συµµετοχή
τους.

Σαν σήµερα...
1821: Ο Αλέξανδρος Υψηλάντης δια-
βαίνει τον Προύθο για να κηρύξει την
Επανάσταση στη Μολδοβλαχία.
1848: Ξεσπά η λεγόµενη «Φεβρουα-
ριανή Επανάσταση» στη Γαλλία,
που θα οδηγήσει στην κατάργηση
της βασιλείας και στην εγκαθίδρυση
της Β’ Γαλλικής ∆ηµοκρατίας.
1917: Ξεσπούν απεργιακές κινητο-
ποιήσεις στη Ρωσία, που θα οδηγή-
σουν στη λεγόµενη Φεβρουαριανή
Επανάσταση και στο τέλος της κυ-
ριαρχίας των Τσάρων, µε την καθαί-
ρεση του Νικολάου Β’.
1993: H «Ορχήστρα των Χρωµά-
των» υπό τη διεύθυνση του ιδρυτή
της Μάνου Χατζιδάκι δίνει συναυλία
διαµαρτυρίας κατά του Νεοναζισµού
µε έργα Βάιλ, Λιστ και Μπάρτοκ στο
Μέγαρο Μουσικής Αθηνών.
2015: Σοβαρά επεισόδια σηµει-
ώνονται πριν από την έναρξη του
αγώνα Παναθηναϊκού - Ολυµπια-
κού για το Πρωτάθληµα Ελλάδας, µε
εισβολή οπαδών του «τριφυλλιού»
στον αγωνιστικό χώρο. Τελικά, οι
πράσινοι θα επικρατήσουν µε 2-1.

Εορτολόγιο
Σήµερα: Θαλάσσιος
23/2: Πολύκαρπος, Πολυχρόνης
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Θερµοκρασία
1ο C

Συννεφιά

Υγρασία
85%

Μποφόρ

Υγρασία
65%

Μποφόρ

Θερµοκρασία
6ο  C

Αυξηµένη συννεφιά

Στις 21 Φεβρουαρίου
1973, 4.000 φοιτητές κα-
ταλαμβάνουν το κτίριο
της Νομικής Αθηνών.

Ξέρετε ότι...

1 B
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ΓΡΑΦΕΙΑ
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ΕΒ∆ΟΜΑ∆ΙΑΙΑ ΕΦΗΜΕΡΙ∆ΑΟι πράξεις δεν φανε-
ρώνουν πάντοτε τον
άνθρωπο. Δεν είναι

πάντοτε καλός όποιος
κάνει μια καλή πράξη.

ΠΟΠ

ΗΗ   ΦΦ ΩΩ ΤΤ ΟΟ ΓΓ ΡΡ ΑΑ ΦΦ ΙΙ ΑΑ ττηηςς  ηηµµέέρρααςς

Ακόμα σε αυτή την
κατάσταση 
παραμένει 

η πινακίδα!!!

ΣΣεε  ννέέοο  οολλοοκκααίίννοουυρργγιιοο
κκττίίρριιοο  µµεεττααφφέέρρθθηηκκεε
ττοο  ΚΚΕΕΠΠ  ΜΜοουυζζαακκίίοουυ

Σε νέο ολοκαί-
νουργιο κτίριο
µεταφέρθηκε το
ΚΕΠ Μουζακίου,
σε κατάστηµα
της ∆ηµοτικής

Αγοράς έναντι του ∆ηµαρχείου.
Οι πολίτες θα µπορούν πλέον να
εξυπηρετούνται στο πλήρως ανα-
καινισµένο και σύγχρονο ΚΕΠ, το
οποίο είναι προσβάσιµο για
όλους. 
«Όλες οι εργασίες ολοκληρώθη-
καν και πλέον τα ΚΕΠ του ∆ήµου
µας συνεχίζουν να παρέχουν
υπηρεσίες, σε ένα χώρο ανακαινι-
σµένο, σύγχρονο και άκρως λει-
τουργικό», δήλωσε ο ∆ήµαρχος
Μουζακίου κ. Θεοφάνης Στάθης.
Τηλέφωνα επικοινωνίας:
2445350201, 2445350202

ΕΕθθιιµµοοττυυππιικκήή  εεππίίσσκκεεψψηη  ττοουυ
ννέέοουυ ∆∆ιιοοιικκηηττοούύ  ττηηςς
ΠΠυυρροοσσββεεσσττιικκήήςς  ΥΥππηηρρεεσσίίααςς  
ΚΚααρρδδίίττσσααςς

Την Πέµπτη 13 Φε-
βρουαρίου 2025,
πραγµατοποιήθηκε
από τον νέο ∆ιοικητή
της Πυροσβεστικής
Υπηρεσίας Καρδί-
τσας, Πύρραρχο κ.

Λάµπρο Κίτσιο, εθιµοτυπική επίσκεψη στον Σε-
βασµιώτατο Μητροπολίτη µας κ. Τιµόθεο.
Στο πλαίσιο της επίσκεψης ο Σεβασµιώτατος
εξήρε το έργο των πυροσβεστών στην τοπική
κοινωνία της Καρδίτσας. Επίσης, ευχήθηκε καλή
δύναµη στο δύσκολο και ευθυνοφόρο έργο, που
αναλαµβάνει.
Από την πλευρά του, ο κ. ∆ιοικητής υπογράµµισε
το σπουδαίο ποιµαντικό, κοινωνικό και φιλαν-
θρωπικό έργο που επιτελείται από την Ιερά Μη-
τρόπολη Θεσσαλιώτιδος και Φαναριοφερσάλων
τονίζοντας ότι το Πυροσβεστικό Σώµα βρίσκεται
και θα συνεχίσει να το πράττει κοντά στην τοπική
µας Εκκλησία.
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Είπαν
κ.κ. ΤΙΜΟΘΕΟΣ
«Οι εκπαιδευτικοί
και οι γονείς πρέπει
να διδάξουν στα
παιδιά ότι ο άλλος
είναι το παν για
εµάς, χρειαζόµαστε
κοινωνία προσώ-
πων»

∆. ΚΟΥΡΕΤΑΣ:
«Θέλω να λύσω ορι-
στικά το πρόβληµα
της λειψυδρίας, να
αποκτήσει ταυτό-
τητα η Θεσσαλία
στον πρωτογενή
τοµέα»

Κ. ΜΠΑΡΜΠΟΥ-
ΤΗΣ:
«Η θετική σχέση µε-
ταξύ της επιτυχίας
των αθλητικών συλ-
λόγων µιας επαρ-
χιακής πόλης και
της γενικότερης ανά-
πτυξης είναι αναµφι-
σβήτητη»

Λ. ΡΟΓΓΑΝΑΚΗ:
«Τα παιδιά που νο-
σούν από παιδικό
καρκίνο, στέλνουν
ένα δυνατό µήνυµα,
πως η ζωή κερδίζε-
ται µέσα από τον
αγώνα» 
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ΈΈκκδδοοσσηη  ΠΠρρόόσσκκλληησσηηςς  γγιιαα
ττηηνν  ΠΠρροοσστταασσίίαα  κκααιι  ααννάάδδεειιξξηη
ττηηςς  πποολλιιττιισσττιικκήήςς  κκλληηρροοννοοµµιιάάςς
ττηηςς  ΘΘεεσσσσααλλίίααςς

Η Περιφέρεια Θεσ-
σαλίας ανακοινώνει την
έκδοση πρόσκλησης,
στο πλαίσιο του Προ-
γράµµατος «Θεσσαλία»
2021-2027, που στο-

χεύει στην προώθηση του πολιτισµού και του
βιώσιµου τουρισµού. Η συγκεκριµένη Πρό-
σκληση, µε τίτλο «Προστασία και ανάδειξη της
πολιτιστικής κληρονοµιάς (νέα έργα) έχει ως
κύριο αντικείµενο την ανάδειξη του πολιτιστι-
κού πλούτου της Περιφέρειας και προβλέπει τις
εξής παρεµβάσεις: 

- Αναβάθµιση και αποκατάσταση χώρων πο-
λιτιστικής κληρονοµιάς, συµπεριλαµβανοµένης
της ενίσχυσης της λειτουργικότητας τους (προ-
σβασιµότητα, σηµάνσεις, χώροι στάθµευσης,
κ.α.) και της προβολής τους

- ∆ηµιουργία – αναβάθµιση χώρων προβο-
λής πολιτιστικού αποθέµατος

- Ανάδειξη της άυλης πολιτιστικής κληρονο-
µιάς της Θεσσαλίας µέσω ενεργειών καταγρα-
φής και προβολής. 

Η εν λόγω Πρόσκληση απευθύνεται στο
Υπουργείο Πολιτισµού και τις αποκεντρωµένες
υπηρεσίες του. Ο προϋπολογισµός της ανέρχε-
ται σε 15 000.000€ µε συγχρηµατοδότηση από
το Ευρωπαϊκό Ταµείο Περιφερειακής Ανάπτυ-
ξης (ΕΤΠΑ), ενώ η περίοδος υποβολής προτά-
σεων διαρκεί από τις 20 Φεβρουαρίου 2025
έως τις 30 Απριλίου 2025. 

Η Περιφέρεια Θεσσαλίας επιδιώκει να προ-
ωθήσει την προστασία και την ανάδειξη της πο-
λιτιστικής κληρονοµιάς, συµβάλλοντας µε τον
τρόπο αυτό στη συνολική οικονοµική ανάπτυξη
και ενίσχυση της κοινωνικής συνοχής στην πε-
ριοχή. 

Όχι στη µείωση των θέσεων πυροσβεστών στην
περιοχή της Καρδίτσας

Αξιότιµοι κύ-
ρ ι ο ι / κ υ ρ ί ε ς
Βουλευτές, Με

την παρούσα επιστολή,
εκφράζουµε την έντονη
διαµαρτυρία µας για τη
µείωση των θέσεων πυ-
ροσβεστών στην πε-
ριοχή της Καρδίτσας,
µια απόφαση που θέτει
σε σοβαρό κίνδυνο την
ασφάλεια των πολιτών,
των περιουσιών και του
φυσικού περιβάλλοντος
της περιοχής µας. 

Ο Νοµός Καρδίτσας,
λόγω της γεωγραφικής
του θέσης, των δασικών

εκτάσεων και των
ακραίων καιρικών φαι-
νοµένων που αντιµετώ-
πισε καθώς και της
δραµατικής αλλαγής του
κλίµατος λόγω κλιµατι-
κής κρίσης, απαιτεί ενι-
σχυµένη πυροσβεστική

δύναµη, όχι περικοπές. 
Οι πρόσφατες θεο-

µηνίες, οι πληµµύρες
και οι πυρκαγιές που
έπληξαν την περιοχή
µας απέδειξαν περί-
τρανα την ανάγκη για
επαρκή στελέχωση και

εξοπλισµό της Πυρο-
σβεστικής Υπηρεσίας
στο νοµό. 

Η απόφαση για µεί-
ωση των πυροσβεστών
αποτελεί σοβαρό
πλήγµα στην πυροπρο-
στασία και στην πολι-
τική προστασία της
περιοχής µας. Αντί να
ενισχυθεί η υπηρεσία µε
περισσότερους πυρο-
σβέστες και καλύτερα
µέσα, διαπιστώνουµε
µια επικίνδυνη υποβάθ-
µιση, η οποία θα έχει
ολέθριες συνέπειες σε
περιόδους κρίσεων. 

Ζητούµε από εσάς,
ως εκπροσώπους του
Νοµού µας στο Κοινο-
βούλιο, να αναλάβετε
άµεσα πρωτοβουλίες
για την ανατροπή αυτής
της απόφασης και τη
διασφάλιση της επαρ-
κούς στελέχωσης της
Πυροσβεστικής Υπηρε-
σίας Καρδίτσας. 

Αναµένουµε τις άµε-
σες ενέργειές σας και
παραµένουµε στη διά-
θεσή σας για οποιαδή-
ποτε συνάντηση και
συζήτηση επί του θέµα-
τος.

Της Ένωσης Υπαλλήλων Πυροσβεστικού Σώµατος ∆υτικής Θεσσαλίας

2η Συνάντηση χορευτικών
οµάδων ΙΡΑ 

Με µεγάλο εν-
δ ι α φ έ ρ ο ν
αναµένεται η

συνάντηση των χορευ-
τικών οµάδων της ∆ιε-
θνούς Ένωσης
Αστυνοµικών – ΙΡΑ,
που διοργανώνεται για
δεύτερη χρονιά από
την τοπική διοίκηση
Τρικάλων και τελεί
υπό την αιγίδα του Ελ-
ληνικού εθνικού τµή-
µατος, στο πλαίσιο
των εορτασµών για τα
60 χρόνια από την
ίδρυση του.

Οι συµµετοχή ξεπέ-
ρασε κάθε προσδοκία,
καθώς χορευτικές
οµάδες Αστυνοµικών
από όλη την Ελλάδα
θα βρεθούν στα Τρί-
καλα και µέσω των πα-
ραδοσιακών χορών,
θα µεταφέρουν τα µη-
νύµατα φιλίας, συνερ-
γασίας και πολιτισµού
που πρεσβεύει η ∆ιε-
θνής Ένωση Αστυνοµι-
κών από τη
δηµιουργία της, πριν
από 75 χρόνια. Περισ-
σότερα από διακόσια
πενήντα µέλη και
φίλοι της ΙΡΑ θα βρε-

θούν στη σκηνή του
Πνευµατικού Κέντρου
στα Τρίκαλα, όπου το
κοινό θα µπορεί απο-
λαύσει τις χορευτικές
τους ικανότητες το
απόγευµα του Σαββά-
του, από τις 18:00.
Ανάµεσα τους θα
υπάρχει και η διπλή
εκπροσώπηση της
Καρδίτσας καθώς,
εκτός από την χορευ-
τική οµάδα της τοπι-
κής διοίκησης, φέτος
θα πάρει µέρος και η
αντίστοιχη του νεοσύ-
στατου Τµήµατος ∆ο-
κίµων Αστυφυλάκων
Μουζακίου, µε τους
εκκολαπτόµενους συ-
ναδέλφους να παίρ-
νουν µια πρώτη γεύση
από τις εµπειρίες που

µπορούν να αποκοµί-
σουν από τη συµµε-
τοχή τους στην ΙΡΑ.

Σ’ αυτά τα πλαίσια,
ο πρόεδρος µε τον Β’
αντιπρόεδρο της τοπι-
κής διοίκησης Καρδί-
τσας, κ.κ. Ζαρχανής
και Σέµπρος, επισκέ-
φτηκαν τον ∆ιοικητή
του Τ.∆.Α. Μουζακίου,
Α/Υ κ. Τσιώλη και πρό-
σφεραν µπλουζάκια
για την οµοιόµορφη
εµφάνιση της χορευτι-
κής οµάδας.  Παράλ-
ληλα, συζήτησαν για
τις δυνατότητες υπο-
στήριξης της νέας
Σχολής από την ΙΡΑ,
γεγονός που αποτελεί
έτσι κι αλλιώς δέ-
σµευση της τοπικής δι-
οίκησης Καρδίτσας. 

∆ιπλή εκπροσώπηση για την Καρδίτσα              



Ένα πλούσιο και
καθόλα ενδια-
φέρον πρό-

γραµµα εκδηλώσεων
τόσο για τις Απόκριες
όσο και για την Καθαρά
∆ευτέρα έχει οργανώσει
ο ∆ήµος Μουζακίου.

Η Αντιδήµαρχος Πο-
λιτισµού, Αθλητισµού
και Νεότητας ∆ήµου
Μουζακίου Μαρία Κα-
ραµπέκου, τη ∆ευτέρα
17/2, ήταν καλεσµένη
στο Ηχόραµα 100,8
όπου παρουσίασε ανα-
λυτικά όλο το πρό-
γραµµα εκδηλώσεων.

Ξεχωρίζει το Μουζα-
κιώτικο Καρναβάλι, ενώ
δεν θα λείψει και το πα-
ραδοσιακό χρώµα, µέσα
από την αναβίωση ξεχω-
ριστών εθίµων.

Η κ. Καραµπέκου, µι-
λώντας στην εκποµπή
«Μεσηµεριανό Μαγκα-
ζίνο» (καθηµερινά
14:00-15:00) µε τη
Βάσω Μπαλαµπάνη, τό-
νισε τα ακόλουθα:

«Από την αρχή της
θητείας µας στο ∆ήµου
Μουζακίου, τον οποίο
προσωπικά υπηρετώ
από το 2019 και στον

τοµέα του πολιτισµού
από το 2021, αντιλη-
φθήκαµε πως πρέπει να
δώσουµε έµφαση στην
εξωστρέφεια και κατ ΄
επέκταση στην προβολή
του ∆ήµου µας.

Άλλωστε, στην πε-
ρίοδο του κορωνοϊού,
όλοι θυµόµαστε, στερη-
θήκαµε, για µεγάλο διά-
στηµα, το χαµόγελό
µας, τη χαρά µας, τις
δράσεις, ακόµα και την
έξοδο από το σπίτι µας.

Έτσι, προσπαθήσαµε
να δηµιουργήσουµε ευ-
καιρίες και προσπα-
θούµε να δηµιουργούµε
ευκαιρίες να ανταµώ-
νουµε, να ψυχαγωγού-
µαστε και, γιατί όχι, να
γλεντάµε µε όλη µας την
ψυχή.

∆ιοργανώνουµε εκ-
δηλώσεις κάθε χρόνο
είτε αυτόνοµα είτε σε
συνεργασία µε την Αντι-
περιφέρεια της Καρδί-
τσας είτε µε τους άξιους
και εργατικούς Συλλό-
γους που δραστηριοποι-
ούνται στο ∆ήµο µας και
καλούµε όχι µόνο τους
δηµότες µας να συµµε-
τέχουν αλλά και όλους

τους συµπολίτες µας.
Να µας επισκεφθούν,

να συνδεθούν µε τις
οµορφιές του τόπου
µας, µε τια λαϊκές παρα-
δόσεις, τα έθιµά µας.

Και δεν επιτρέπουµε,
έτσι, να ατονούν τα
έθιµά µας και να αλλοι-
ώνεται η πολιτιστική µας
ταυτότητα.

Σε αυτή τη λογική,
λοιπόν, κινηθήκαµε.

∆ιοργανώσαµε και τις
φετινές Καρναβαλικές
δράσεις οι οποίες ξεκι-
νούν την προσεχή Κυ-
ριακή, µε το 3ο
Μουζακιώτικο Καρνα-
βάλι.

Το Μουζακιώτικο
Καρναβάλι κάθε χρόνο
εµπλουτίζεται µε νέες

οµάδες και κινεί το εν-
διαφέρον όλο και περισ-
σότερων επισκεπ- τών.

Πέρυσι είχαµε µόλις
εννιά οµάδες και φέτος
έχουµε δέκα τέσσερις.

Θα υπάρχει οµοιογέ-
νεια όσον αφορά το
θέµα των οµάδων.

Μετά το πέρας της
παρέλασης, θα µετα-
φερθούµε στην κεντρική
πλατεία του Μουζακίου
όπου θα κάψουµε τον
Καρνάβαλο και θα πλέ-
ξουµε το Γαϊτανάκι πα-
ραδοσιακά.

Έπειτα, θα επιστρέ-
ψουµε στην οδό Αν-
τώνη Βασιλείου όπου θα
µας ψυχαγωγήσουν οι
Juck Box, ένα νεανικό
συγκρότηµα που, σί-
γουρα, θα εµπλουτίσει
ακόµα περισσότερο τη
χαρά που θα έχει ο κό-
σµος από αυτό που θα
έχει προηγηθεί, από το
θέµα που θα έχει ήδη
απολαύσει.

Την Κυριακή 23 Φε-
βρουαρίου θα κλείσουµε
έτσι, µόνο µε το Καρνα-
βάλι.

Την Κυριακή 2 Μαρ-
τίου έχουµε Αποκριάτικο

Γλέντι στο Ριζοβούνι,
στην πλατεία Ριζοβου-
νίου, που θα ξεκινήσει
από τις 3:00 το µεσηµέρι
και το απόγευµα, στις
5:00, στο Αγναντερό θα
αναβιώσει ο παραδοσια-
κός Γάµος. Με ζωντανή
µουσική και στις δύο εκ-
δηλώσεις.

Την Καθαρά ∆ευτέρα
έχουµε παραδοσιακά
Κούλουµα σε πολλές Το-
πικές Κοινότητες του
∆ήµου, στο Μουζάκι,
στη Γελάνθη, στο Φα-
νάρι, στα Κανάλια, στη
Μαγουλίτσα, τη Μα-
γούλα, την Κρανιά και
το Αγναντερό. Εκεί θα
υπάρξει ζωντανή µου-
σική και σαρακοστιανά
εδέσµατα και κρασί.

Και σας άφησα για το
τέλος, το εξής. Όπως
εντυπωσιακά ανοίγουµε,
έτσι εντυπωσιακά θα
κλείσουµε.

Έχουµε το Κλέψιµο
της Αρκούδας. Πρόκειται
για µια πραγµατική ιστο-
ρία που διαδραµατίστηκε
στις αρχές του 1900.

Παλιό, λοιπόν, έθιµο
που αναβίωνε όταν κά-
τοικοι του Αγναντερού
χτύπησαν µια αρκούδα
µε την οποία οι τσιγγά-
νοι έκαναν ιατρικά θαύ-
µατα και προσπαθούσαν
έτσι να θεραπεύσουν τα
αρθριτικά των ηλικιωµέ-
νων, αν τους πάταγε η
αρκούδα στην πλάτη.

Εντυπωσιάστηκα την
πρώτη φορά, δε σας
κρύβω, που το είδα να
γίνεται µπροστά µου.

Και, µάλιστα, η αρ-
κούδα είχε πατήσει τότε
τον δήµαρχο Μουζα-
κίου, τον Θεοφάνη το
Στάθη.

Σας καλούµε όλους
στις εκδηλώσεις και δε-
σµευόµαστε ότι θα πε-
ράσετε υπέροχα µαζί
µας».

Κέντρο Επαγγελµατικής Κατάρτισης
ΕΕππιιµµοορρφφωωττιικκήή  ΘΘεεσσσσααλλίίααςς

ΤΕΧΝΙΚΟΣ ΑΣΦΑΛΕΙΑΣ

Το Κέντρο Επαγγελµατικής Κατάρτισης 
ΕΠΙΜΟΡΦΩΤΙΚΗ ΘΕΣΣΑΛΙΑΣ διοργανώνει επι-

µορφωτικά σεµινάρια µε τίτλο: 

Στους συµµετέχοντες θα χορηγείται 
Βεβαίωση Επιµόρφωσης.

∆ιάρκεια εκπαίδευσης: Β΄ κατηγορία: 35 ώρες Γ΄
κατηγορία: 10 ώρες

∆ηλώσεις συµµετοχής: Α. Παπανδρέου 26 
2ος όροφος- Καρδίτσα

Πληροφορίες: 
24410-70203 και 24410-79634

Σεµινάρια Επιµόρφωσης εργοδοτών, 
εργαζοµένων για θέµατα άσκησης 
καθηκόντων τεχνικού ασφαλείας

“Επιµόρφωση εργοδοτών και εργαζοµέ-
νων για θέµατα άσκησης καθηκόντων 

τεχνικού ασφάλειας Β’ και Γ’ κατηγορίας”

e-mail: apl@apl.gr
site: www.apl.gr

4o km Π.Ο 
Καρδίτσας - Τρικάλων

Τηλ.: 24410 41441 
6974-500570

Fax: 24410-42242

Σάββατο 22 Φεβρουαρίου 2025 5

Μαρία Καραµπέκου: Το Μουζακιώτικο Καρναβάλι
εµπλουτίζεται και κινεί το ενδιαφέρον όλο και 
περισσότερων επισκεπτών
Η Αντιδήµαρχος Πολιτισµού, Αθλητισµού και Νεότητας ∆ήµου Μουζακίου παρου-
σιάζει στο Ηχόραµα 100,8 το πρόγραµµα εκδηλώσεων για τις Απόκριες και την
Καθαρά ∆ευτέρα και καλεί ντόπιους και επισκέπτες να συµµετάσχουν ενεργά
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Συνάντηση Κωτσού – Γεραπετρίτη: Στο τραπέζι
η εµπορική εξωστρέφεια της Ελλάδας

Συνάντηση ερ-
γασίας µε τον
Υπουργό Εξω-

τερικών κ. Γεραπε-
τρίτη παραγµα-
τοποίησε ο Βουλευτής
Ν∆ Ν. Καρδίτσας
Γιώργος Κωτσός,όπου
αναλύθηκαν οι τελευ-
ταίες εξελίξεις στο
∆ιεθνή χώρο. Το γε-
γονός ότι έχουν δια-
µορφωθεί νέα
δεδοµένα σε παγκό-
σµιο επίπεδο επιτάσσει
την ανάλογη σοβαρό-
τητα και εκτίµηση της
κατάστασης.Οι δύο
άνδρες συµφώνησα-
νότι η Ευρώπη οφείλει
να δράσει άµεσα και
να προχωρήσει µε
πολύ πιο τολµηρά βή-
µατα σε κοινές πολιτι-
κές σε βασικούς
τοµείς, όπως είναι η
άµυνα, η ενέργεια, οι
τηλεπικοινωνίες και ο
χρηµατο- πιστωτικός
τοµέας.

Καταγράφηκε ως
θετικό βήµα η ανακοί-

νωση από την πλευρά
της Ε.Ε. ότι οι αµυντι-
κές δαπάνες δεν θα
προσµετρώνται στο
έλλειµα που ήταν µία
πάγια θέση της χώρας
µας, καθώς διαθέ-
τουµε ένα από µεγα-
λύτερα ποσοστά επί
του Α.Ε.Π. σε Ευρω-
παϊκό Επίπεδο προς
αυτή την κατεύθυνση.

Ο Υπουργός Εξωτε-
ρικών σηµείωσε πως η
Ελλάδα παραµένει πα-
ράγοντας σταθερότη-
τας και ειρήνης στην
Ανατολική Μεσόγειο
και οι στρατηγικές µας
συµφωνίες µε ΗΠΑ,

Γαλλία, Ισραήλ, Ηνω-
µένα Αραβικά Εµι-
ράτα, Αίγυπτο κ.λ.π.,
ενισχύουν τη θέση
µας στην ευρύτερη
περιοχή.

Ο κ. Γεραπετρίτης
επέδειξε µεγάλο εν-
διαφέρον για τη Θεσ-
σαλία και την
Καρδίτσα ζητώντας,
να ενηµερωθεί για την
κατάσταση που επι-
κρατεί µετά την κατα-
στροφική πληµµύρα
του Daniel.

Από πλευράς του ο
Βουλευτής Καρδίτσας
σηµείωσε, ότι οι απο-
ζηµιώσεις τόσο των

πληγέντων κατοίκων,
όσο και των αγροτών-
κτηνοτρόφων και επι-
χειρηµατιών έχουν
προχωρήσει στο µεγα-
λύτερο µέρος τους,
καθώς η κυβέρνηση
έχει διαθέσει από την
πρώτη στιγµή όλους
τους απαραίτητους
πόρους προς αυτή την
κατεύθυνση. Μένει να
ξεκινήσουν και τα µε-
γάλα έργα αποκατά-
στασης προϋπολογισ-
µού 1.4 δις που έχουν
δηµοπρατηθεί, ενώ
παράλληλα αναµένε-
ται η τελική έγκριση
από το Ελεγκτικό Συ-
νέδριο.

Η συζήτηση στρά-
φηκε και προς τον
πρωτογενή τοµέα,
όπου ο κ. Κωτσός τό-
νισεπως είναι καθορι-
στικής σηµασίας να
περάσουµε στη µετα-
ποίηση και τυποποίηση
των παραγόµε- νων
προϊόντων µας, ώστε
η προστιθέµενη αξία

αυτών να βελτιώσει
τους οικονοµικούς µας
δείκτες και πρόσθετα
να επιδιωχθεί η εξα-
γωγή τους σε αγορές
που θαπροσδώσουν
µεγαλύτερες τιµές και
κυρίως να εµπεδώ-
σουν την εξωστρέφεια
της χώρα µας.

Ο Υπουργός Εξωτε-
ρικών συµφώνησε και
σηµείωσε πως ιδιαί-
τερα στον Αραβικό
κόσµο και στην Ινδία
υπάρχει πρόσφορο
έδαφος που θα µπο-
ρούσε να απορροφή-
σει το σύνολο των
προϊόντων που παρά-
γει ο πρωτογενής µας
τοµέας, µε προφανή
τη συνεισφορά στην
οικονοµία της χώρας
µας και ταυτόχρονα τη
δηµιουργία προϋποθέ-
σεων για περεταίρω
σύσφιξη των σχέσεων
µας, ενισχύοντας την
εικόνα της Ελλάδας
στον κρίσιµη αυτή πε-
ριοχή.

Το … τσίκνισαν οι Καρδιτσιώτες,
τηρώντας το έθιµο!!!
Τσικν ιπ έµπτη

και αρκετοί
ήταν οι Καρδι-

τσιώτες εκείνοι οι
οποίοι το … τσίκνισαν,
τηρώντας το έθιµο και
ξεφεύγοντας, έστω για
λίγο, από την καθηµε-
ρινότητα και τους
ρυθµούς της.

Από το πρωί άρχι-
σαν να ανάβουν οι
ψησταριές και από τις
12 περίπου το µεση-
µέρι και µετά, άρχισαν
τα πρώτα ψησίµατα.

Σουβλάκια και λου-
κάνικα, αλλά και παν-
σέτες και µπριζόλες,
είχαν την τιµητική
τους.

Με λίγο κρασί στο
χέρι, µε πολύ καλή
διάθεση και µπόλικο
κέφι, και όλα αυτά

παρά το κρύο, µικρές
ή µεγαλύτερες παρέες
το τσίκνισαν όπως
ακριβώς προστάζει η
ηµέρα και το έθιµο.

Σε κάθε σηµείο της
πόλης της Καρδίτσας,
στις πλατείες, τη ∆η-
µοτική Αγορά και σε
διάφορους δρόµους,
παντού … ΄΄µύριζε΄΄
Τσικνοπέµπτη.

Αν και ο κόσµος δεν

ήταν τόσο πολύς,
όπως προηγούµενες
χρονιές, το έθιµο τιµή-
θηκε από αρκετούς
Καρδιτσιώτες.

Τα κρεοπωλεία
είχαν και αυτά την τι-
µητική τους, µε την
κίνηση να ξεκινάει από
το πρωί, αν και οι αγο-
ρές ήταν πολύ συγκε-
κριµένες και πολύ
περιορισµένες.

Γιατί …
Τσικνοπέµπτη;

Το όνοµά της προ-
έρχεται από τις λέξεις
«τσίκνα», η µυρωδιά
δηλαδή του καµένου
ψηµένου κρέατος και
την ηµέρα Πέµπτη.

Λέγεται, ότι επιλέ-
χτηκε η Πέµπτη ως
ηµέρα κρεατοφαγίας,
καθώς παραδοσιακά οι
ηµέρες νηστείας των
Ελληνορθόδοξων είναι
η Τετάρτη και η Παρα-
σκευή.

Παρόλο που η Τσι-
κνοπέµπτη έχει σή-
µερα χριστιανικό
χαρακτήρα, οι ρίζες
της φαίνεται να φτά-
νουν πίσω στις βακχι-
κές γιορτές της
αρχαίας Ελλάδας και
Ρώµης.

Οι γιορτές αυτές
περιλάµβαναν φαγο-
πότι και διασκέδαση,
αποτελώντας τελετές
που στόχευαν στη δια-
σφάλιση της ευφορίας
της γης την άνοιξη.

Στις µέρες µας, η
Τσικνοπέµπτη είναι µια
αφορµή για γιορτή,
χαλάρωση και επανα-
σύνδεση µε φίλους και
οικογένεια.

Παρά τις αλλαγές
στον τρόπο ζωής, το
κάλεσµα γύρω από τη
σχάρα, η µυρωδιά της
τσίκνας και η καλή
διάθεση παραµένουν
αναλλοίωτα.

Είναι η ηµέρα που
ενώνει παράδοση,
ιστορία και διασκέ-
δαση µε τρόπο µονα-
δικό.



Με στόχο την
προστασία

των καλλιερ-
γειών και της συνολικής
αγροτικής παραγωγής
από επιβλαβή τρωκτικά,
η Περιφέρεια Θεσσαλίας
προχωρά στην επέ-
κταση του καινοτόµου
προγράµµατος βιολογι-
κής καταπολέµησης
µέσω της διαχείρισης
του αρπακτικού πτηνού
Τυτώ (Tyto alba), χρη-
σιµοποιώντας τη νυκτό-
βια κουκουβάγια, ως
φυσικό εχθρό των πον-
τικιών. Με αυτή τη µέ-
θοδο αντιµετωπίζεται
ένα διαχρονικό πρό-
βληµα που προκαλεί
ετήσιες ζηµιές εκατοµ-
µυρίων ευρώ στην
αγροτική παραγωγή.
Στο πλαίσιο αυτό, πραγ-
µατοποιήθηκε πρό-
σφατα ενηµερωτική
συνάντηση στην αί-
θουσα συνεδριάσεων
του Περιφερειακού
Συµβουλίου, µε πρωτο-
βουλία του Περιφερει-
άρχη Θεσσαλίας,
∆ηµήτρη Κουρέτα, και
τη συµµετοχή δηµάρ-
χων και εκπροσώπων
δήµων.Ο Γενικός ∆ιευ-
θυντής της ∆ιεύθυνσης
Αγροτικής Οικονοµίας
και Κτηνιατρικής κ. ∆η-
µήτρης Σταυρίδης πα-
ρουσίασε τη φιλοσοφία
και τους άξονες του
έργου, ενώ ο επιστηµο-
νικός υπεύθυνος και
Πρόεδρος του ∆.Σ. της
ΑΜΚΕ «ΤΥΤΩ», κ. Βασί-
λειος Μποντζώρλος, πα-
ρουσίασε τα ενθαρ-
ρυντικά αποτελέσµατα
και την πορεία του προ-
γράµµατος. Υπογράµ-
µισε τη δυναµική της
µεθόδου στη µείωση
του πληθυσµού των
τρωκτικών χωρίς τη
χρήση δηλητηρίων, επι-
βεβαιώνοντας τα οφέλη
της για τις καλλιέργειες

και το οικοσύστηµα. Στο
Πρόγραµµα συµµετέ-
χουν οι ∆ήµοι Σοφά-
δων, Αγιάς, Λάρισας,
Κιλελέρ, Τυρνάβου,
Τεµπών, Ρήγα Φεραίου,
Ελασσόνας και Φαρσά-
λων ενώ ενδιαφέρον να
ενταχθούν στο πρό-
γραµµα εξέφρασαν και
οι ∆ήµοι Καρδίτσας και
Μετεώρων. Η συνάν-
τηση ολοκληρώθηκε µε
εποικοδοµητική συζή-
τηση για την εντατικο-
ποίηση των προσπα-
θειών στους υπάρ- χον-
τες ∆ήµους και τη διεύ-
ρυνση του προγράµ-
µατος σε νέους, θέτον-
τας τις βάσεις για την
περαιτέρω ανάπτυξη
αυτής της πρωτοπορια-
κής πρωτοβουλίας.

Ο ∆ηµήτρης
Σταυρίδης στο
Ηχόραµα 100,8

Ο Γενικός ∆ιευθυν-
τής της ∆ιεύθυνσης
Αγροτικής Οικονοµίας
και Κτηνιατρικής ∆ηµή-
τρης Σταυρίδης µίλησε,
πριν από λίγες µέρες,
στο Ηχόραµα 100,8 και
στην εκποµπή «Μεση-
µεριανό Μαγκαζίνο (κα-
θηµερινά 14:00-15:00)
µε τη Βάσω Μπαλαµ-
πάνη τονίζοντας τα
εξής:

«Είναι ένα είδος κου-
κουβάγιας η Τυτώ το
οποίο τρέφεται σχεδόν
αποκλειστικά µε τους
αρουραίους. Τουλάχι-
στον το 95% της τρο-
φής της είναι από τους
αρουραίους. Το πρό-
βληµα, λοιπόν, που
υπάρχει µε τις κατα-
στροφές στις καλλιέρ-
γειες από τους
αρουραίους είναι δια-
χρονικό και υπάρχουν
χρονιές που είναι πολύ
σηµαντικές οι ζηµιές
στις Περιφερειακές Ενό-
τητες της Περιφέρειας

Θεσσαλίας και, µάλιστα,
παλιότερα κηρύσσονταν
ο Νοµός ή η Περιφερει-
ακή Ενότητα αργότερα
ως ακριδόπληκτη. Προ-
µηθευόµασταν αραι-
ρουοκτόνα τα οποία,
στη συνέχεια τα δίναµε
στους ∆ήµους που, µε
συνεργεία, τα εφαρµό-
ζανε και ήταν µε τη
µορφή ΄΄λουκου-
µιών΄΄ ή σιταριών τα
δολώµατα αυτά. Αυτά,
όµως, τα δολώµατα,
επειδή δηλητηριάζονταν
και άγρια ζώα και
πτηνά, κάποια στιγµή,
την προηγούµενη δε-
καετία, απαγορεύτηκαν
για τους αγρούς και επι-
τρέπονταν µόνο σε απο-
θήκες ή σε κτίσµατα τα
οποία χρησιµοποιεί ο
άνθρωπος. Υπήρχε, λοι-
πόν, ένα κενό ως προς
τη χρήση και, µάλιστα,
τα επιτρεπόµενα τα
οποία υπήρχαν από ένα
σηµείο και έπειτα ήταν
οι φοσφίνες οι οποίες
είναι πολύ επικίνδυνες
και πρέπει να γίνει µόνο
από γεωπόνο ή εξειδι-
κευµένο συνεργείο. Σε
αυτό το σηµείο ήρθε να
µας καλύψει το κενό η
Τυτώ».

Ήµασταν η πρώτη
Περιφέρεια που
το εφαρµόσαµε

«Ήµασταν η πρώτη
Περιφέρεια που το
εφαρµόσαµε και αρχί-
σαµε να κάνουµε χρήση

αυτού του πτηνού και
να το βάλουµε σε 9 ∆ή-
µους αρχικά. ∆ηλαδή,
σε 7 ∆ήµους της Περι-
φερειακής Ενότητας
Λάρισας, στον ∆ήµο Σο-
φάδων και στον ∆ήµο
Ρήγα Φεραίου. Η επέ-
κταση που γίνεται κάθε
χρόνο, βάζοντας και
νέες φωλιές για να µπο-
ρεί να παραχθεί σε και-
νούργια δεδοµένα, άρα
να έχουµε περισσότερη
ανάπτυξη, είχε ως απο-
τέλεσµα να ενδιαφερ-
θούν και άλλοι ∆ήµοι
της Περιφέρειας όπως
και άλλοι ∆ήµοι από την
υπόλοιπη Ελλάδα. Στο
πλαίσιο αυτό, ο περιφε-
ρειάρχης πήρε πρωτο-
βουλία και έκανε αυτή
τη συνάντηση µε τους
∆ήµους για δύο λόγους.
Ο ένας είναι να επεκτεί-
νουµε στο ήδη υπάρχον
δίκτυο των 9 ∆ήµων
που χρησιµοποιείται
ήδη το πρόγραµµα και
να το κάνουµε πιο
πυκνό έτσι ώστε να
γίνει ακόµα πιο αποτε-
λεσµατικό. Και το δεύ-
τερο είναι το εξής. Όσοι
∆ήµοι θέλουν και ενδια-
φέρονται, να ενταχθούν
στο νέο πρόγραµµα.

Και, ήδη, έχουν εκ-
δηλώσει ενδιαφέρον ο
∆ήµος Μετεώρων και ο
∆ήµος Καρδίτσας».

Ενδιαφέρον της
επιστηµονικής
κοινότητας σε

διεθνές επίπεδο
Αξίζει να σηµειωθεί

ότι το πρόγραµµα, το
οποίο εφαρµόζεται στην
Περιφέρεια Θεσσαλίας
από το 2023, έχει ήδη
προσελκύσει το ενδια-
φέρον της επιστηµονι-
κής κοινότητας σε
διεθνές επίπεδο. Πρό-
σφατα, η Θεσσαλία φι-
λοξένησε το διεθνές
συνέδριο για την
«Τυτώ», που διοργά-
νωσε η ΑΜΚΕ «ΤΥΤΩ»,
µε τη συµµετοχή ερευ-
νητών από 12 χώρες οι
οποίοι βρέθηκαν στην
περιοχή για να παρακο-
λουθήσουν από κοντά
την εφαρµογή του και-
νοτόµου προγράµµα-
τος. Σχετικά µε αυτό, ο
κ. Σταυρίδης υπογράµ-
µισε στο Ηχόραµα
100,8 τα κάτωθι:

«Τον προηγούµενο
µήνα, έγινε ένα παγκό-
σµιο Συνέδριο. Ήρθαν
αντιπροσωπείες και από
τις χώρες που το χρησι-
µοποιούν όπως και
άλλες που ενδιαφέρον-
ται και έγινε το παγκό-
σµιο Συνέδριο εδώ στη
Λάρισα. Οι συµµετέχον-
τες αντάλλαξαν απόψεις
και είδαν πως δουλεύει
το πρόγραµµα στην πε-
ριοχή µας. Είναι ένα
πολύ σηµαντικό πρό-
γραµµα γιατί στην ουσία
δηµιουργούµε και µια
ισορροπία στη φύση.
Εκτός του ότι δεν χρη-
σιµοποιούµε χηµικά, και
αυτό είναι ό,τι καλύτερο
προς το περιβάλλον, γί-
νεται και µια ισορροπία
της φύσης».
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∆ηµήτρης Σταυρίδης: Επεκτείνεται
το πρόγραµµα Τυτώ σε όλη τη Θεσσαλία
Ο Γενικός ∆ιευθυντής της ∆ιεύθυνσης Αγροτικής Οικονοµίας και Κτηνιατρικής της
Περιφέρειας Θεσσαλίας ∆ηµήτρης Σταυρίδης µίλησε στο Ηχόραµα 100,8 για το
πρόγραµµα για την πολλαπλή σηµασία του
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ΟΑντιπεριφερ-
ειάρχης Υγείας
της Περιφέ-

ρειας Θεσσαλίας, κ.
Βαγγέλης Αποστόλου,
συναντήθηκε µε τον
Υποδιοικητή της 5ης
Υγειονοµικής Περιφέ-
ρειας (Υ.Π.Ε.), κ. Χρή-
στο ∆ηµητρέλο. Η
συνάντηση πραγµατο-
ποιήθηκε σε ιδιαίτερα
θετικό κλίµα, µε αντικεί-
µενο τη συνεργασία των
δύο φορέων σε ζητή-
µατα που αφορούν τον
τοµέα της υγείας. Κατά

τη διάρκεια της συζήτη-
σης, εξετάστηκαν θέ-
µατα που σχετίζονται µε
τη λειτουργία και την
αναβάθµιση των υπηρε-

σιών υγείας, ενώ δό-
θηκε έµφαση στη βελ-
τίωση της παροχής
υγειονοµικής περίθαλ-
ψης προς τους πολίτες.

Ο Αντιπεριφερειάρ-
χης Υγείας, κ. Βαγγέλης
Αποστόλου, τόνισε τη
σηµασία της αρµονικής
συνεργασίας µεταξύ Πε-
ριφέρειας και 5ης
Υ.Π.Ε., υπογραµµίζον-
τας ότι «η υγεία των πο-
λιτών αποτελεί ύψιστη
προτεραιότητα και η Πε-
ριφέρεια θα συνεχίσει
να στηρίζει κάθε προ-
σπάθεια για την ανα-
βάθµιση των δοµών
υγείας».

Από την πλευρά του,
ο Υποδιοικητής της 5ης

Υ.Π.Ε., κ. Χρήστος ∆η-
µητρέλος, επεσήµανε
την ανάγκη συντονισµέ-
νων ενεργειών για την
ενίσχυση του συστήµα-
τος υγείας, αναγνωρί-
ζοντας τον καθοριστικό
ρόλο της Περιφέρειας.

Η συνάντηση ολο-
κληρώθηκε µε τη δέ-
σµευση και των δύο
πλευρών για συνεχή
διάλογο και συνεργασία,
µε στόχο τη βελτίωση
της πρόσβασης των πο-
λιτών σε ποιοτικές υπη-
ρεσίες υγείας.

Συνάντηση του Αντιπεριφερειάρχη Υγείας
Βαγγ. Αποστόλου µε τον Υποδιοικητή
της 5ης Υ.Π.Ε. Χρ. ∆ηµητρέλο

Αποτελέσµατα χορήγησης αδειών νέας φύτευσης
αµπελώνων µε οινοποιήσιµες ποικιλίες έτους 2025

Από τη ∆ιεύ-
θυνση Αγροτι-
κ ή ς

Οικονοµίας ΠΕ Καρδί-
τσας γίνονται γνωστά
τα εξής: Σε συνέχεια
της διαδικασίας για τη
χορήγηση αδειών νέας
φύτευσης αµπελώνων
µε οινοποιήσιµες ποικι-
λίες έτους 2025 και σε
εφαρµογή της υπ’
αριθµ. 916/102034/8-
4-2024 (ΦΕΚ 2181/Β)
Υπουργικής Απόφασης
«Θέσπιση των ανα-
γκαίων συµπληρωµατι-

κών µέτρων για την
εφαρµογή των Κανονι-
σµών (Ε.Κ) αριθ.
1308/2013, (Ε.Ε) αριθ.
2018/273 και (Ε.Ε)
αριθ. 2018/274, σχε-

τικά µε τη διαχείριση
των αδειών για νέες
αµπελοφυτεύσεις», έχει
εκδοθεί από το Υπουρ-
γείο Αγροτικής Ανάπτυ-
ξης το υπ’ αριθµ.

33640/6-2-2025 έγ-
γραφο, το οποίο ανα-
φέρεται στην ολοκλή-
ρωση της διαδικασίας
και τη τελική χορήγηση
των εν λόγω αδειών. Οι
δικαιούχοι παραγωγοί
θα µπορούν να εκτυ-
πώσουν τη σχετική
άδεια µέσω της ψηφια-
κής υπηρεσίας του
ΥΠΑΑΤ, όπως και τα
προηγούµενα χρόνια.

Συγκεκριµένα για
την ΠΕ Καρδίτσας από
το σύνολο των 9
(εννέα) αιτούντων για

229,3 στρέµµατα, χο-
ρηγήθηκαν άδειες νέας
φύτευσης σε 4 (τέσ-
σερα) άτοµα που αντι-
στοιχούν σε άδεια
έκτασης 152,1 στρεµ-
µάτων.

Για περισσότερες
πληροφορίες οι ενδια-
φερόµενοι µπορούν να
απευθύνονται στη ∆ιεύ-
θυνση Αγροτικής Οικο-
νοµίας ΠΕ Καρδίτσας,
στο τηλέφωνο 24413
55249 (αρµόδιος γεω-
πόνος ο κ. Ε. Γκαραβέ-
λος).

Σας ενηµερώ-
νουµε ότι σύµ-
φωνα µε τις

διατάξεις του άρθρου 67
Α Ν. 3852 /10, όπως
προστέθηκε µε το
άρθρο 7 Ν. 5056 /
2023, στις 25 – 02 –
2025 ηµέρα Τρίτη και
ώρα 14:00 µ.µ. θα
πραγµατοποιηθεί η 1η
ειδική συνεδρίαση λογο-
δοσίας της δηµοτικής
αρχής. Η συνεδρίαση θα
πραγµατο- ποιηθεί δια
ζώσης. Στην ηµερήσια

διάταξη της συνεδρία-
σης θα εγγραφούν θέ-
µατα, τα οποία αφορούν
στο έργο της δηµοτικής
αρχής και ειδικότερα:
1. Έως δέκα (10) θέ-
µατα που θα τεθούν από
τους δηµοτικούς συµ-

βούλους, εκ των οποίων
τα τρία από συµβούλους
της πλειοψηφίας.2.
Έως δύο (2) θέµατα
που θα τεθούν από τους
Προέδρους των δηµοτι-
κών κοινοτήτων.

Κάθε δηµοτικός σύµ-

βουλος και κάθε πρό-
εδρος κοινότητας µπο-
ρεί να θέσει έως ένα (1)
θέµα. Εφόσον υποβλη-
θούν συνολικά πάνω
από δέκα (10) θέµατα
από τους δηµοτικούς
συµβούλους και πάνω
από δύο (2) θέµατα από
τους προέδρους των
δηµοτικών κοινοτήτων,
θα διενεργηθεί κλή-
ρωση από το προεδρείο
για τα θέµατα που πρό-
κειται να συζητηθούν
και τα οποία θα εγγρα-

φούν στην ηµερήσια
διάταξη. Ως καταλη-
κτική ηµεροµηνία υπο-
βολής των θεµάτων
ορίζεται η 20η Φε-
βρουαρίου ηµέρα Πέµ-
πτη και ώρα 12η µ.µ. Τα
θέµατα θα υποβληθούν,
είτε ηλεκτρονικά στη δι-
εύθυνση syzefxis @
0597.syzefxis.gov.gr είτ
ε εγγράφως στο πρωτό-
κολλο του ∆ήµου
Αργιθέας (υπόψη προ-
έδρου ∆ηµοτικού Συµ-
βουλίου).

1η ειδική συνεδρίαση λογοδοσίας
της δηµοτικής αρχής Αργιθέας



Στον ∆ήµο Αρ-
γιθέας φιλο-
ξενήθηκε η

πρώτη συνεδρίαση
του ∆ιοικητικού Συµ-
βουλίου του Ελληνι-
κού ∆ικτύου Ανθεκ-
τικών Πόλεων για το
2025. Με 11 θέµατα
ηµερήσιας διάταξης,
την Τρίτη 18 Φε-
βρουαρίου, στο ∆η-
µαρχείο Ανθηρού -
στην έδρα του ∆ήµου
Αργιθέας -πραγµατο-
ποιήθηκε η συνε-
δρίαση του ∆ιοικη-
τικού Συµβουλίου,
στην οποία συµµετεί-
χαν ο Πρόεδρος του
∆ικτύου & ∆ήµαρχος
Ελληνικού Αργυρού-
πολης Γιάννης Κων-
σταντάτος, ο οικο-
δεσπότης ∆ήµαρχος
Αργιθέας & Αντιπρό-
εδρος του ∆ικτύου
Ανδρέας Στεργίου, ο
∆ήµαρχος Πολυγύρου
Γεώργιος Εµµανουήλ,
ο ∆ήµαρχος Λοκρών
Αθανάσιος Ζεκεντές,
ο ∆ήµαρχος Τεµπών
Γεώργιος Μανώλης, ο
∆ήµαρχος Λίµνης
Πλαστήρα Παναγιώ-
της Νάνος, ο ∆ήµαρ-
χος Αγράφων Αλέξης
Καρδαµπίκης, καθώς
και Αντιδήµαρχοι, ∆η-
µοτικοί Σύµβουλοι,
Πρόεδροι των τοπι-
κών κοινοτήτων, οι
εργαζόµενοι του Τµή-
µατος Πολιτικής Προ-
στασίας του ∆ήµου
Αργιθέας και το επι-
στηµονικό δυναµικό
του ∆ικτύου, ενώ δια-
δικτυακά εκ µέρους
του ∆.Σ. συνδέθηκαν
επίσης ο ∆ήµαρχος
Παιανίας & Πρόεδρος
του ΣΠΑΥ Ισίδωρος
Μάδης, ο ∆ήµαρχος
Επιδαύρου Αναστά-
σιος Χρόνης, ο ∆ή-
µαρχος Αλεξαν- δρού-
πολης Γιάννης Ζαµ-
πούκης και ο ∆ήµαρ-
χος Ανατολικής Σάµου
Παρασκευάς Παπαγε-
ωργίου.

Στο επίκεντρο της
συζήτησης βρέθηκαν
η Πολιτική Προστασία
και η Ορεινότητα, ενώ
δόθηκε µεγάλη έµ-
φαση στα ιδιαίτερα
χαρακτηριστικά που
αφορούν τους πολύ
αποµονωµένους ορει-
νούς ∆ήµους που αν-
τιµετωπίζουν προβλή-
µατα κυρίως τους χει-
µερινούς µήνες µε τις
χιονοπτώσεις,τις έν-
τονες βροχοπτώσεις
και τις πληµµύρες.

Η επιλογή του
∆ήµου Αργιθέας για
τη συνεδρίαση δεν
ήταν τυχαία, καθώς,
σύµφωνα µε µελέτη
του Εθνικού Μετσό-
βιου Πολυτεχνείου,
αποτελεί τον πιο απο-
µονωµένο ηπειρωτικό
ορεινό ∆ήµο της Ελ-
λάδας. Επιπλέον, τα
Άγραφα βρίσκονται
στην καρδιά της Πίν-
δου, ενώνοντας τρεις
ορεινούς ∆ήµους: τον
∆ήµο Αργιθέας, τον
∆ήµο Λίµνης Πλα-
στήρα και τον ∆ήµο
Αγράφων.

Στο πλαίσιο του ∆ι-
οικητικού Συµβου-
λίου, πραγµατο- ποιή-
θηκε και επιτόπια επί-
σκεψη σε περιοχές
που επλήγησαν τα
προηγούµενα χρόνια
από την κακοκαιρία
“Daniel” και από τον
‘’ΙΑΝΟ’’ αναδεικνύον-
τας την ανάγκη ενί-
σχυσης της ανθεκτι-
κότητας και της απο-
κατάστασης σε αυτές
τις περιοχές που δοκι-
µάστηκαν έντονα.

Επισκέφθηκαν επίσης
το ηµιτελές Φράγµα
της Συκιάς, το διασω-
ζόµενο µονότοξοπε-
τρογέφυρο Πετρωτού
(Λιασκόβου), καθώς
επίσης και το Ιστορικό
Εκκλησιαστικό Μου-
σείο και το δηµοτικό
σχολείο Ανθηρού που
έχει πλέον 6 παιδιά,
τα οποία µαζί µε τη
δασκάλα τους, καλω-
σόρισαν τους ∆ηµάρ-
χους στο χωριό τους
µε ένα πλατύ χαµό-
γελο που αντιπροσώ-
πευε τη φιλοξενία της
ελληνικής υπαίθρου.

Το παρόν έδωσε
επίσης ο Αντιπεριφε-
ρειάρχης Π.Ε. Καρδί-
τσας Κώστας Τέλιος.

Η συνεδρίαση επι-
βεβαίωσε τη δέ-
σµευση του
Ελληνικού ∆ικτύου
Ανθεκτικών Πόλεων
να στηρίζει τους ∆ή-
µους της ελληνικής
επικράτειας, µε έµ-
φαση στην ανθεκτικό-
τητα, τη βιώσιµη
ανάπτυξη και την
προστασία των ευά-
λωτων περιοχών από
τις επιπτώσεις της κλι-
µατικής κρίσης, µε
στόχο τη ρεαλιστική
και πλήρη καταγραφή
των αναγκών, καθώς
και τη στήριξη των
κατά τόπους τοπικών
κοινωνιών.

Ο Πρόεδρος του ∆ι-
κτύου και ∆ήµαρχος
Ελληνικού Αργυρού-
πολης Γιάννης Κων-
σταντάτος σε
δηλώσεις του τόνισε:
«Είναι πολύ συγκινη-

τικό να βρισκόµαστε
στον πανέµορφο και
ιστορικό ∆ήµο Αργι-
θέας, εδώ που µυρίζει
Ελλάδα από κάθε
οπτική.

Είναι τιµή µας να
είστε στα ιδρυτικά
µέλη του ∆ικτύου οι
∆ήµοι Αργιθέας, Λί-
µνης Πλαστήρα και
Αγράφων. Φέρνετε
µαζί σας την ιστορικό-
τητα των βουνών σας,
την ευαισθησία για
τον ορεινό όγκο που
σας ενώνει. Από εδώ,
τους ∆ήµους των
Αγράφων, που χτυ-
πάει η καρδιά του ∆ι-
κτύου µέσα από την
σύσκεψη του ∆ιοικητι-
κού µας Συµβουλίου,
στέλνουµε ηχηρό µή-
νυµα για το ποια είναι
η Ελλάδα, µε την απα-
ράµιλλη οµορφιά που
δίνει µάχη ανάτασης
σε περιβαλλοντικά θέ-
µατα, κληρονόµοι
µιας βαριάς παρακα-
ταθήκης και εµείς συ-
νοδοιπόροι σας για να
είµαστε ενωµένοι απέ-
ναντι στην κλιµατική
κρίση.

Ε υ χ α ρ ι σ τ ο ύ µ ε
θερµά τον εξαιρετικό
συνάδελφο ∆ήµαρχο
Αργιθέας Ανδρέα
Στεργίου για την
ζεστή φιλοξενία».

«Είναι πολύ συγκι-
νητικό ότι στην καρ-
διά του χειµώνα
βρίσκεται κοντά µας
το Ελ∆ΑΠ µε την αυ-
τοπρόσωπη παρουσία
του Προέδρου και
καλού φίλου, ∆ηµάρ-
χου Γιάννη Κωνσταν-

τάτου και των φίλων
συναδέλφων ∆ηµάρ-
χων του ∆ιοικητικού
Συµβουλίου του ∆ι-
κτύου µας.

Είναι τιµητικό και
βαθιά ουσιαστικό το
γεγονός ότι συνεδριά-
ζει στην περιοχή µας
δια ζώσης για να ανα-
δείξουµε θέµατα ορει-
νότητας, να
παρουσιάσ- ουµε το
πρώτο πιλοτικό ανα-
πτυξιακό πρόγραµµα
ορεινότητας στην Ελ-
λάδα που τρέχουµε
και µε τους συναδέλ-
φους ∆ηµάρ- χους»,
σηµείωσε µεταξύ
άλλων ο ∆ήµαρχος
Αργιθέας & Αντιπρό-
εδρος του Ελ.∆.Α.Π.
Ανδρέας Στεργίου στο
καλωσόρισµά του και
στη συνέχεια απέδωσε
σε ενθύµιο της επί-
σκεψης τιµητική πλα-
κέτα στον Πρόεδρο
του Ελ∆ΑΠ& ∆ήµαρχο
Ελληνικού Αργυρού-
πολης Γιάννη Κων-
στα- ντάτο για την
καθοριστική στήριξη
στην περιοχή.

Ο διάλογος για την
ανθεκτικότητα συνε-
χίζεται σε πανελλα-
δικό επίπεδο µε το
Μεγάλο FORUM του
∆ικτύου που θα πραγ-
µατοποιηθεί στις 19 &
20 Μαρτίου, στην Αρ-
γυρούπολη µε συµµε-
τοχή ∆ηµάρχων από
όλη την Ελλάδα, κο-
ρυφαίων επιστηµό-
νων, εκπροσώπων
θεσµικών φορέων και
εθελοντικών οργανώ-
σεων.

Πολιτική Προστασία και Ορεινότητα στο επίκεντρο
της συνεδρίασης του ∆.Σ. του Ελληνικού ∆ικτύου
Ανθεκτικών Πόλεων στους ∆ήµους των Αγράφων
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Επίσκεψη Βουλευτή Καρδίτσας Ν∆
Τέλη Σπάνια στο Τµήµα της Κτηνιατρικής
του Πανεπιστηµίου Θεσσαλίας

Την Τετάρτη
19/2/25 επι-
σκέφτηκα το

Τµήµα της Κτηνιατρικής
του Πανεπιστηµίου
Θεσσαλίας όπου συναν-
τήθηκα µε τον πρόεδρο
του τµήµατος κ. Βασίλη
Παπατσίρο.

Ο πρόεδρος αναφέρ-
θηκε σε µια σειρά βασι-
κών θεµάτων πουαντιµ
ετωπίζει το Τµήµα, ξεκι-
νών- τας από την έλ-
λειψη προσωπικού, η
οποία έγινε ιδιαίτερα αι-
σθητή µε την στα-
διακή αύξηση του
αριθµού των εισακτέ-
ωνκαι των απαιτήσεων-
που δηµιουργεί αυτό.

Όπως συνέχισε ο
πρόεδρος ζήτηµα απο-
τελεί και η έλλειψη ενός
χώρου στον οποίο θα
γίνονται σεµινάρια, τε-
λετές ορκωµοσίας και

πολλές άλλες σηµαντι-
κές εκδηλώσεις, απα-
ραίτητες για τις
απαιτήσεις της εκπαί-
δευσης των φοιτητών.
Ένα επίσης σηµαντικό
θέµα είναι η εξασφά-
λιση διαµονής τωνφοι-
τητών µε την
δηµιουργία εστιών,
καθώς και η ανάγκηεύ-
ρεσης µέσου για τη µε-
ταφορά τους σε
κτηνοτροφικές µονά-
δες, πουαποτελεί βα-

σικό κοµµάτι της εκπαί-
δευσης τους.

Στη συνέχεια της συ-
ζήτησης πήρα τον λόγο
τονίζοντας την σπου-
δαιότητα του τµήµατος
της Κτηνιατρικής για
την πόλη µας και το ση-
µαντικό ρόλο που παίζει
στη συνολική ανάπτυξη
του πρωτογενούςτο-
µέα, µέσω της στοχευ-
µένης έρευνας, αλλά
και της εκπαίδευσης
των εµπλε- κόµενων µε

την κτηνοτροφία.
Το επίπεδο του τµή-

µατος είναι ιδιαίτερα
υψηλό πράγµα που
αποδεικνύεταιαπό την
παρουσία των αποφοί-
των του σε υψηλές θέ-
σεις της Χώρας µας,
αλλά και του εξωτερι-
κού. Σήµερα είναι εγγε-
γραµµένοι στο
δυναµικό του 542 φοι-
τητές 7 µεταπτυχιακοί
και 43 υποψήφιοι διδά-
κτορες.

Η κυβέρνηση µας
έχει αποδείξει ότι βρί-
σκεται έµπρακτα δίπλα
στηνακαδηµαϊκή κοινό-
τητα και επιδιώκει την
ενίσχυση της.

Από την πλευρά µου
θεωρώ ότι αποτελεί
χρέος προς τους πολί-
τες τουνοµού µας να
κάνω όλες εκείνες τις
κατάλληλες ενέργειες,

ώστε να δροµολογη-
θούν τα ζητήµατα που
προαναφέρθηκαν, δί-
νοντας έτσι τα κίνητρα-
πρώτα στους µαθητές
να επιλέγουν το Τµήµα
µας, αλλά και στους τε-
λειόφοιτουςνα συνεχί-
σουν την επαγγελµα-
τική τους καριέρα στην
πόλη µας, πράγµα
πουείναι και το µεγάλο
ζητούµενο.

Τέλος συγχάρηκα,
αλλά και ευχαρίστησα
τον πρόεδρο κ. Παπα-
τσίρο και στοπρόσωπο
του όλους τους καθη-
γητές για τις προσπά-
θειες που κάνουν
ναδιατηρήσουν και να
αυξήσουν το επίπεδο
εκπαίδευσης και εξειδί-
κευσης τουΤµήµατος
στηρίζοντας και βοη-
θώντας την ανάπτυξη
της περιοχής µας.

Στρατηγικές Συνεργασίες και Καλές Πρακτικές
για την Περιβαλλοντική ∆ικαιοσύνη: Πολιτικές
και ∆ράσεις Τοπικών Φορέων για την
Πρόσβαση των Ροµά σε Υπηρεσίες και Αγαθά

Την Παρασκευή
14 Φεβρουα-
ρίου 2025

πραγµατοπο ιήθηκε
στη Λάρισασυνέδριο
µε θέµα: «Στρατηγι-
κές Συνεργασίες και
Καλές Πρακτικές για
την Περιβαλλοντική
∆ικαιοσύνη: Πολιτικές
και ∆ράσεις Τοπικών
Φορέων για την Πρό-
σβαση των Ροµά σε
Υπηρεσίες και Αγαθά».

Η εκδήλωση υλο-
ποιήθηκε από την AID
και τη REVMA υπό το
συντονισµό της UNI-
CEF σε συνεργασία µε
τη Γενική Γραµµατεία
Κοινωνικής Αλληλεγ-
γύης και Καταπολέµη-
σης της

Φτώχειας.Στόχος της
1η στρογγυλής τραπέ-
ζης που πραγµατοποι-
ήθηκε παρουσία
εκπροσώπων των
δήµων της περιφέ-
ρειας Θεσσαλίας, των
Παραρτηµάτων Ροµά,
τοπικών φορέων
υγείας και Ροµά γυναι-
κών των αντίστοιχων

οικισµών, ήταν η ενί-
σχυση του διαλόγου
µεταξύ εκπροσώπων
της Τοπικής Αυτοδιοί-
κησης και των Ροµά
Κοινοτήτων για την
πρόσβαση σε καθαρό
νερό και την ανταλ-
λαγή καλών πρακτι-
κών.

Στο συνέδριο πα-

ρευρέθηκαν ο Γενικός
Γραµµατέας Κοινωνι-
κής Αλληλεγγύης και
Καταπολέµησης της
Φτώχειας κ. Πρόδρο-
µος Πύρρος,η Αντιδή-
µαρχος Σοφάδων
Κοινωνικής Πρόνοιας
και Εθελοντισµού κα
Αλειφτήρα Σοφία,η
Αντιδήµαρχος Τυρνά-
βου Πρόνοιας και Κοι-
νωνικής Αλληλεγγύης
κα Ευγενία Μαµανού,
ο Αντιδήµαρχος Αγρο-
τικής και Περιαστικής
Ανάπτυξης κ. Κων-
σταντίνος Βλαχούλης,
η Προϊσταµένη Κοινω-
νικών ∆οµών του
∆ήµου Τρικκαίων κα
Βέρα Ντάκου, η υπεύ-
θυνη Παιδικής Προ-

στασίας της UNICEFκα
Αντιγόνη Αγγελάκη,η
Συντονίστρια του Πα-
ραρτήµατος Ροµά κα
ΌλγαΓκουζιώτηκαι η
κα Ελένη Ντάφου εκ-
πρόσωπος του Κέν-
τρου Υγείας Σοφάδων.

Τέθηκαν εµπειρίες,
προβληµατισµοί και
αναζητήθηκαν στρα-
τηγικές και συνεργα-
σίες για την βελτίωση
των συνθηκών δια-
βίωσης στις Ροµά Κοι-
νότητες τόσο από
τους φορείς όσο και
από τους Ροµά που
συµµετείχαν στην εκ-
δήλωση, , στο πλαίσιο
του προγράµ- µατος
“PAN-i: Το νερό είναι
τοΠάν!”.
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Κώστας Τσιάρας: Εθνική προτεραιότητα για την
κυβέρνηση η στήριξη της αγροτικής παραγωγής

Η στήριξη του
αγροτικού και
παραγωγικού

κόσµου αποτελεί εθνικ
ή προτεραιότητα για
την κυβέρνηση, ιδιαί-
τερα σε αυτή τη δύ-
σκολη συγκυρία, τόνι-
σε ο Υπουργός Αγροτι-
κής Ανάπτυξης και
Τροφίµων, Κώστας
Τσιάρας, κατά τη διάρ-
κεια της πρώτης συνε-
δρίασης της Επιτροπής
Παραγωγής και Εµπο-
ρίου. Η επιτροπή επε-
ξεργάζεται το νοµοσ-
χέδιο µε τίτλο: «∆ιε-
παγγελµατικές οργα-
νώσεις, ενίσχυση του
αγροτικού τοµέα, ορ-
γάνωση των υπηρε-
σιών και εποπτευό-
µενων φορέων του
Υπουργείου Αγροτικής
Ανάπτυξης και Τροφί-
µων και επανεκκίνηση
της αγροτικής οικονο-
µίας».

Αναφερόµενος στο
κόστος παραγωγής, ο
Κ. Τσιάρας επισή-
µανε: «Η κυβέρνηση
έχει λάβει συγκεκρι-
µένα και ουσιαστικά
µέτρα για τη µείωση
του κόστους παραγω-
γής, ώστε να ενισχυθεί
η ανταγωνιστικότητα
των Ελλήνων αγροτών.
Μεταξύ αυτών περι-
λαµβάνεται η θεσµοθε-
τηµένη επιστροφή
του Ειδικού Φόρου Κα-
τανάλωσης στο πετρέ-
λαιο, η οποία δίνει
ανάσα στον αγροτικό
κόσµο, αλλά και η δια-
σφάλιση χαµηλότερης
τιµής ηλεκτρικού ρεύ-
µατος µέσω της δηµι-
ουργίας ειδικού ενερ-
γειακού χώρου στη
∆ΕΗ».

Τόνισε, επίσης, ότι
πέρσι κατά τη διάρκεια
της συνάντησης των
αγροτών µε τον Πρω-
θυπουργό Κυριάκο Μη-
τσοτάκη συµφωνήθηκε
ότι υπήρχαν τρία θέ-
µατα τα οποία έπρεπε
να απαντηθούν. Το ένα
ήταν η επιστροφή

του Ειδικού Φόρου Κα-
τανάλωσης στο πετρέ-
λαιο το δεύτερο ήταν
το φθηνό ρεύµα και το
τρίτο θέµα ήταν το ζη-
τήµα της αποκατάστα-
σης και των
αποζηµιώσεων λόγω D
aniel. «Για πρώτη φορά
στην ελληνική πολιτεία
έχουµε θεσµοθετηµένη
µε νόµο την επιστροφή
του ΕΦΚ για τους
κατ’ επάγγελµα αγρό-
τες, κάτι που επιβεβαι-
ώνει τη βούληση της
κυβέρνησης να στηρί-
ξει τον παραγωγικό
κόσµο. Υπήρξαν, όµως,
κάποια θέµατα τα οποία
ξεκαθαρίστηκαν. Το
πρώτο αφορούσε αν το
ποσό των 100 εκ. ευρώ
ήταν το πλαφόν για

την επιστροφή. Το ξε-
καθαρίσαµε: όσα τιµο-
λόγια έλθουν θα
επιστραφεί το πο-
σό», είπε.

Ταυτόχρονα, ο κ.
Τσιάρας υπογράµµισε
ότι η κυβέρνηση είναι
προφανώς θετική για
να συζητηθεί το θέµα
αλλαγής των κριτηρίων
επιστροφής του ΕΦΚ.
«Το θέµα έχει πλέον
ξεκαθαριστεί και θα συ-
σταθεί άµεσα Επιτροπή
µεταξύ του υπουργείου
Οικονοµικών, του
υπουργείου Αγροτικής
Ανάπτυξης, υπηρεσια-
κών παραγόντων και
αγροτών προκειµένου
να γίνει αυτός ο επανα-
προσδιορισµός», δή-
λωσε.

Σε ό,τι αφορά το
κόστος του ηλεκτρι-
κού ρεύµατος ο κ.
Τσιάρας υπενθύµισε ότι
τα 9,3 λεπτά είναι κάτω
από το κόστος παραγω-
γής. «Μάλιστα, για να
µπορέσει να διασφαλι-
στεί αυτή η τιµή δηµι-
ουργήθηκε ειδικός
ενεργειακός χώρος
εντός της ∆ΕΗ. Και µε
µια γενναία κυβερνη-
τική απόφαση δεσµεύε-
ται για 2 + 8 χρόνια η
χαµηλή τιµή του αγρο-

τικού ρεύµατος. Αλλά
εδώ είµαστε και για να
συζητήσουµε για
µετά».

Παράλληλα, ανα-
φέρθηκε στο ζήτηµα
των κόκκινων αγροτι-
κών δανείων, υπο-
γραµµίζοντας ότι «για
πρώτη φορά δόθηκε η
δυνατότητα ειδικής
διαχείρισης των κόκκι-
νων αγροτικών δα-
νείων από έναν ειδικό
εκκαθαριστή, µε την
εποπτεία της Τράπεζας
της Ελλάδος. Η διαχεί-
ριση αυτή δίνει ελπίδα
σε χιλιάδες φυσικά
πρόσωπα και συνεται-
ρισµούς, καθώς επιτρέ-
πει την αποµείωση ή
ακόµη και την αναχρη-
µατοδότηση των δα-
νείων, µε στόχο την
ανακούφιση των αγρο-
τών από χρόνια οικο-
νοµικά βάρη και την
αναζωογόνηση της
αγροτικής οικονο-
µίας». Και πρό-
σθεσε: «Εκτιµώ ότι
γίνεται ένα τεράστιο
βήµα για την επίλυση
ενός προβλήµατος που
χρονίζει».

Ιδιαίτερη έµφαση
έδωσε στην σωστή λει-
τουργία του ΟΠΕ-
ΚΕΠΕ, επισηµαίνοντας
ότι ο Οργανισµός βρί-
σκεται σε µία διαδικα-
σία συνολικής ανα-
διοργάνωσης. «Εµείς
από την πρώτη στιγµή
είπαµε ότι δεν θα µείνει
κάτι που να µην εξετα-
στεί από τη δικαιοσύνη.
Είµαστε σε συνεννόηση
και µε την ευρωπαϊκή
εισαγγελία και µε την

ευρωπαϊκή επιτροπή
και προσπαθούµε να
ξεκαθαρίσουµε οποι-
οδήποτε σηµείο δηµι-
ουργούσε µια ασάφεια.
Αλλά το ζήτηµα είναι
ότι ο ΟΠΕΚΕΠΕ γυρίζει
σελίδα µε µια νέα διοί-
κηση, ώστε να κλεί-
σουµε το κεφάλαιο της
αβεβαιότητας και της
αµφισβήτησης και από
τον αγροτικό παραγω-
γικό κόσµο της χώρας
αλλά και από την Ευ-
ρωπαϊκή Επιτροπή
[…]Έχω πει πολλές
φορές και θα το επανα-
λάβω ότι το µεγαλύ-
τερο στοίχηµα της
δικής µου παραµονής
στο υπουργείο Αγροτι-
κής Ανάπτυξης είναι η
εξυγίανση του Οργανι-
σµού και θεωρώ ότι
µέσα από ένα πλάνο
και έναν σχεδιασµό
που υλοποιούµε, το
επόµενο χρονικό διά-
στηµα θα δώσουµε την
ευκαιρία στον ΟΠΕ-
ΚΕΠΕ να σταθεί στο
ύψος των περιστά-
σεων».

Υπογράµµισε ότι η
κυβέρνηση αναγνωρί-
ζει τις προκλήσεις που
έχει επιφέρει η κλιµα-
τική κρίση, σηµειώνον-
τας ότι «έχει ενερ-
γοποιήσει το Μέτρο 23
του Προγράµµατος
Αγροτικής Ανάπτυξης,
το οποίο προβλέπει
αποζηµιώσεις για παρα-
γωγές που έχουν µει-
ωθεί αποδεδειγµένα
κατά 30% και άνω.
Αυτό το µέτρο αποτελεί
µια σηµαντική ασπίδα
προστασίας για τους
παραγωγούς που αντι-
µετωπίζουν σοβαρές
δυσκολίες λόγω ακ-
ραίων καιρικών φαινο-
µένων».

Μιλώντας για τις πα-
ρεµβάσεις της κυβέρ-
νησης Μητσοτάκη υπέρ
του αγροτικού κό-
σµου από το 2019 και
έπειτα, ο Υπουργός τό-
νισε: «Είναι ηλίου φαει-
νότερον ότι από το

2019 και µετά, ο αγρο-
τικός κόσµος της χώρας
έχει ακολουθήσει µια
διαφορετική πορεία. Οι
ασφαλιστικές εισφορές
έχουν µειωθεί σηµαν-
τικά, οι φορολογικοί
συντελεστές έχουν
προσαρµοστεί προς
όφελος των αγροτών,
ενώ παράλληλα έχουν
θεσπιστεί χαµηλότεροι
συντελεστές ΦΠΑ για
τα αγροτικά εφόδια, τα
λιπάσµατα και τα µηχα-
νήµατα. Η κυβέρνηση
στάθηκε µε έναν γεν-
ναίο τρόπο δίπλα στον
παραγωγικό κόσµο της
χώρας, ειδικά σε δύ-
σκολες περιόδους,
όπως αυτή της θεοµη-
νίας “Daniel” και των
ζωονόσων. Αυτά τα
µέτρα αποδεικνύουν
έµπρακτα τη βούληση
της κυβέρνησης να
στηρίξει τον πρωτογενή
τοµέα σε κρίσιµες στιγ-
µές».

Σχετικά µε τις ∆ιε-
παγγελµατικές Οργα-
νώσεις επισήµανε ότι
πλέον στο θεσµό εν-
τάσσονται οι τοµείς αλι-
είας και υδατοκαλ-
λιέργειας ενώ πλέον δι-
ευκολύνεται -γενικά- η
σύστασή τους.

Τέλος, ο Κ. Τσιάρας
υπογράµµισε ότι η στή-
ριξη του αγροτικού κό-
σµου αποτελεί εθνική
προτεραιότητα και όχι
κοµµατική πολιτική. «Η
κυβέρνηση, µε ρεαλι-
σµό και συνείδηση της
ευθύνης της, συνεχίζει
να λαµβάνει µέτρα που
εξασφαλίζουν τη βιωσι-
µότητα του πρωτογε-
νούς τοµέα, ενισ-
χύοντας τους αγρότες
και διασφαλίζοντας το
µέλλον της ελληνικής
αγροτικής παραγωγής.
Αυτή η πολιτική δεν
είναι µια συγκυριακή
προσέγγιση, αλλά µια
στρατηγική που απο-
σκοπεί στη µακροπρό-
θεσµη ευηµερία του
ελληνικού αγροτικού
τοµέα».

Για πρώτη φορά κυβέρνηση ρυθµίζει υπέρ των αγροτών τα κόκκινα δάνεια
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Συντονισµένη στρατηγική
για την ανάπτυξη της Θεσσαλίας

Τη διεξαγωγή του
1ου Περιφερει-
ακού Αναπτυ-

ξιακού Συνεδρίου
Θεσσαλίας 2025, το
οποίο θα πραγµατοποι-
ηθεί στις 14 και 15 Μαρ-
τίου στα Τρίκαλα,
ανακοίνωσε, µέσα από
το Ηχόραµα 100,8, ο
Πρόεδρος του Συνδέ-
σµου Βιοµηχανιών Θεσ-
σαλίας και Στερεάς
Ελλάδος (ΣΒΘΣΕ) Αθα-
νάσιος Συριανός. Ο κ.
Συριανός ήταν καλεσµέ-
νος (την Πέµπτη 20/2)
στην εκποµπή «Μεσηµε-
ριανό Μαγκαζίνο» (κα-
θηµερινά 14:00-15:00)
µε τη Βάσω Μπαλαµπάνη
και αναφέρθηκε διεξο-
δικά στους στόχους του
Συνεδρίου. Επίσης, στη
συνέντευξη µαζί του,
εστιάσαµε στο Μνηµόνιο
Συνεργασίας που υπε-
γράφη, πριν λίγες µέρες,
µε τη ∆ηµόσια Υπηρεσία
Απασχόλησης και το τι
θα σηµατοδοτήσει αλλά
και γενικότερα στους
στόχους και τις προτε-
ραιότητες του Συνδέ-
σµου ώστε να ενισχυθεί
τόσο η τοπική επιχειρη-
µατικότητα όσο και η ίδια
η ανάπτυξη και η τοπική
οικονοµία. Αναλυτικά, η
συνέντευξη του κ. Συ-
ριανού στο Ηχόραµα
100,8 έχει ως εξής:

Ερώτηση: Πόσο ση-
µαντικό είναι το Μνηµό-
νιο Συνεργασίας που
υπογράφηκε, πριν από
λίγες µέρες, µεταξύ της
∆ΥΠΑ και του Συνδέσµου
Βιοµηχανιών Θεσσαλίας
& Στερεάς Ελλάδος –
ΣΒΘΣΕ; Τι δράσεις περι-
λαµβάνει; Τι θα σηµατο-
δοτήσει;

Απάντηση: Το Μνη-
µόνιο Συνεργασίας µε-
ταξύ της ∆ΥΠΑ και του
Συνδέσµου µας είναι ένα
ιδιαίτερα σηµαντικό βήµα

στην κατεύθυνση της γε-
φύρωσης του χάσµατος
ανάµεσα στην αγορά ερ-
γασίας και τις ανάγκες
των επιχειρήσεων. Μια
πρόσφατη έρευνα που
διεξήγαγε ο Σύνδεσµός
µας, και στην οποία συµ-
µετείχαν 140 επιχειρή-
σεις-µέλη µας, ανέδειξε
σοβαρές ελλείψεις στο
κοµµάτι του εξειδικευµέ-
νου προσωπικού και ιδι-
αίτερα σε τεχνικές
ειδικότητες, όπως είναι οι
ηλεκτρολόγοι, οι µηχανι-
κοί εγκαταστάσεων, τε-
χνικοί µετάλλων,
χειριστές µηχανηµάτων
και συναρµολογητές.
Εκεί, το 67% των επιχει-
ρήσεων δήλωσε ότι αντι-
µετωπίζει δυσκολίες για
να καλύψει θέσεις εργα-
σίας. Αυτές οι ελλείψεις
οφείλονται σε θεσµικές
στρεβλώσεις και δοµικές
αδυναµίες που είναι τα
σχολεία, πως είναι γνω-
στοποιηµένα τα επαγ-
γέλµατα και τα λοιπά, και
µε το Μνηµόνιο Συνερ-
γασίας που υπογράψαµε
θέλουµε να δώσουµε ου-
σιαστικές λύσεις στη δη-
µιουργία ποιοτικών
θέσεων εργασίας και Μα-
θητείας στο βιοµηχανικό
τοµέα, στην προώθηση
προγραµµάτων κατάρτι-
σης και αναβάθµισης των
δεξιοτήτων των ανέργων
αλλά και εργαζοµένων
ώστε να ανταποκρίνον-
ται στις σύγχρονες απαι-
τήσεις της βιοµηχανίας,

στην ενίσχυση της δια-
σύνδεσης των Επαγγελ-
µατικών Σχολών
Μαθητείας, της ΕΠΑΣ,
στη ∆ΥΠΑ, µε τις ανάγ-
κες των επιχειρήσεων
και, βεβαίως, την ενηµέ-
ρωση και ευαισθητοποί-
ηση της τοπικής
κοινωνίας για τις ευκαι-
ρίες που προσφέρει ο
βιοµηχανικός τοµέας.
Νοµίζω πως είναι και συ-
νεργασία µε πολλαπλά
οφέλη. Από τη µία, οι
επιχειρήσεις θα έχουν τη
δυνατότητα να καλύ-
ψουν τις ανάγκες και,
από την άλλη, οι άνερ-
γοι, οι νέοι επαγγελµα-
τίες, θα αποκτήσουν
δεξιότητες που ζητάει η
αγορά εργασίας, αυξά-
νοντας έτσι τις πιθανότη-
τες να βρουν σταθερή
εργασία, που προσφέρει
η βιοµηχανία. Η πρωτο-
βουλία αυτή είναι µόνο η
αρχή. Σχεδιάζουµε εκ-
παιδευτικά προγράµµατα
που θέλουµε να τα ξεκι-
νήσουµε σε δυο πόλεις
της περιφέρειας Θεσσα-
λίας και ελπίζουµε να
δώσουµε λύσεις και για
τους εργαζόµενους και,
έτσι, να συµβάλουµε
στην οικονοµική ανά-
πτυξη της περιοχής µας.

Ερώτηση: Τον περα-
σµένο Σεπτέµβριο, ο
ΣΒΘΣΕ υπέγραψε Πρω-
τόκολλο Συνεργασίας µε
τον Σύνδεσµο Βιοµηχα-
νιών Στερεάς Ελλάδας –
ΣΒΣΕ µε σκοπό την ενί-

σχυση της συνεργασίας
µεταξύ των δύο φορέων,
για την προώθηση της
εκπαίδευσης και της εξω-
στρέφειας των επιχειρή-
σεων µελών τους. Πόσο
σηµαντικά είναι η ανά-
πτυξη προγραµµάτων
εκπαίδευσης και η προ-
ώθηση της εξωστρέφειας
τόσο για τις επιχειρήσεις
όσο και για την τοπική
οικονοµία και ανάπτυξη;

Απάντηση: Για τα
εκπαιδευτικά προγράµ-
µατα νοµίζω πως είναι
σαφές ότι, µέσα από τη
συνεργασία των δύο
Συνδέσµων, θέλουµε να
αυξήσουµε την παραγω-
γικότητα και την αποτε-
λεσµατικότητα του
ανθρώπινου δυναµικού,
όπως αναφέραµε και νω-
ρίτερα. Η συνεργασία
των δύο Συνδέσµων
µπορεί να αποφέρει πε-
ρισσότερους καρπούς. Η
εξαγωγική δραστηριό-
τητα και η δραστηριοποί-
ηση των ελληνικών
επιχειρήσεων µπορεί να
φέρει πάρα πολλές ευ-
καιρίες ανάπτυξης. Να
θυµηθούµε ότι η Κων-
σταντινούπολη και το
Κάϊρο έχουν τέσσερις
φορές περισσότερους
κατοίκους και καταναλω-
τές από ό,τι έχει όλη η
Ελλάδα. Η Ευρώπη έχει
500 εκατοµµύρια και ο
πλανήτης περισσότερους
από 8 δισεκατοµµύρια
κατοίκους. Οι εξαγωγικές
προκλήσεις, βέβαια, είναι
µεγάλες για τις επιχειρή-
σεις και σε αυτό η συνερ-
γασία που θα κάνουµε
έχει σκοπό να βοηθήσει
στη δικτύωση των επι-
χειρήσεων µε διεθνείς
και εµπορικούς εταίρους,
να βοηθήσεις τις επιχει-
ρήσεις να συµµετέχουν
σε επιχειρηµατικές απο-
στολές και συναντήσεις
µεταξύ επιχειρήσεων,

ελληνικών και ξένων, να
διευκρινίσει και να κατα-
βάλει προσπάθειες να
ενηµερώσει τις επιχειρή-
σεις και να επηρεάσει και
τους κυβερνητικούς φο-
ρείς στα χρηµατοδοτικά
εργαλεία για τη στήριξη
των εξαγωγικών επιχει-
ρήσεων και, βεβαίως, η
συµβουλευτική υποστή-
ριξη για τις στρατηγικές
εξωστρέφειας και καινο-
τοµίας ακόµα και για την
εκπαίδευση στελεχών
εξαγωγής, είναι µέσα
στους στόχους αυτής της
συνεργασίας. Η Πρωτο-
βουλία είναι µια στρατη-
γική κίνηση για την
ενδυνάµωση στη Θεσσα-
λία και τη υπόλοιπη Ελ-
λάδα και η εφαρµογή
αυτών των προγραµµά-
των µπορεί να δώσει ση-
µαντικά πλεονεκτήµατα,
να συµβάλει στην ανά-
πτυξη των τοπικών οικο-
νοµιών και να
δηµιουργήσουµε βιώσιµα
- γιατί αυτό είναι σηµαν-
τικό – καινοτόµα, βιοµη-
χανικά σύνολα.

Ερώτηση: Τα ακραία
πληµµυρικά φαινόµενα
στη Θεσσαλία δηµιούρ-
γησαν προβλήµατα σε
πολλές επιχειρήσεις; Με
ποιους τρόπους θα µπο-
ρούσαν να βοηθηθούν ή
να ενισχυθούν αυτές οι
επιχειρήσεις;

Απάντηση: Να θυ-
µηθούµε ότι η Θεσσαλία
διακρίνονταν µεταξύ Πε-
ριφερειών γιατί, αν εξαι-
ρέσει κανείς τις δύο
αστικές Περιφέρειες της
Αττικής και της Μακεδο-
νίας, είχαµε τον υψηλό-
τερο αναπτυξιακό
ρυθµό.

∆ηλαδή, ο οίστρος ο
αναπτυξιακός διακόπηκε
από αυτά τα πληµµυρικά
φαινόµενα.

Αυτή η ανακοπή πρέ-
πει τώρα να δηµιουργή-

Ο Πρόεδρος του Συνδέσµου Βιοµηχανιών Θεσσαλίας και Στερεάς Ελλάδος Αθα-
νάσιος Συριανός µίλησε στο Ηχόραµα 100,8 για το 1ο Περιφερειακό Αναπτυξιακό
Συνέδριο Θεσσαλίας, το Μνηµόνιο Συνεργασίας µε τη ∆ΥΠΑ και τους στόχους-
προτεραιότητες
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Την περασµένη
ε β δ ο µ ά δ α
πραγµατοποι-

ήθηκε εθιµοτυπική επί-
σκεψη γνωριµίας του
νέου ∆ιοικητή των Πυ-
ροσβεστικών Υπηρεσιών
του Νοµού Καρδίτσας,
Πύραρχου κ. Κίτσιου
Λάµπρου, και του Ανα-
πληρωτή ∆ιοικητή, Αντι-
πύραρχου κ. Σίµου
Βασιλείου, στον Αντιπε-
ριφερειάρχη Καρδίτσας,
κ. Κωνσταντίνο Τέλιο.

Στη συνάντηση, που
διεξήχθη σε ιδιαίτερα

θετικό κλίµα, συζητήθη-
καν θέµατα που αφο-
ρούν τη συνεργασία της
Περιφερειακής Ενότητας
Καρδίτσας µε την Πυρο-

σβεστική Υπηρεσία, µε
έµφαση στην πρόληψη
και αντιµετώπιση πυρ-
καγιών, καθώς και στη
διαχείριση εκτάκτων

αναγκών. Ο κ. Τέλιος
συνεχάρη τη νέα διοί-
κηση για την ανάληψη
των καθηκόντων της και
τόνισε τη σηµασία της
αγαστής συνεργασίας
µεταξύ των φορέων για
την ασφάλεια των πολι-
τών και την προστασία
του φυσικού περιβάλ-
λοντος.

Από την πλευρά
τους, ο κ. Κίτσιος και ο
κ. Σίµος εξέφρασαν τη
βούλησή τους για συνέ-
χιση και ενίσχυση της
συνεργασίας µε τις τοπι-

κές αρχές, υπογραµµί-
ζοντας την ανάγκη για
άµεσο συντονισµό και
κοινό σχεδιασµό δρά-
σεων, ιδιαίτερα ενόψει
της αντιπυρικής περιό-
δου.

Η συνάντηση ολο-
κληρώθηκε µε την κοινή
δέσµευση για διαρκή
επικοινωνία και συνερ-
γασία, µε στόχο την
αποτελεσµατικότερη
θωράκιση του νοµού,
απέναντι σε φυσικές κα-
ταστροφές και κινδύ-
νους.

Εθιµοτυπική επίσκεψη του νέου ∆ιοικητή
των Πυροσβεστικών Υπηρεσιών Καρδίτσας
στον Αντιπεριφερειάρχη Καρδίτσας

σει τις αντίρροπες
συνθήκες, να αντιστρέ-
ψουµε αυτή την κατα-
στροφή που συνέβη, που
το κράτος ήρθε µε µια
σηµαντική αρωγή να
βοηθήσει τις πληγείσες
επιχειρήσεις.

Και ήταν σηµαντικά
και τα προγράµµατα
στήριξης, όπως ο Ανα-
πτυξιακός νόµος που έχει
έρθει τώρα, που προ-
σφέρει αυξηµένα ποσο-
στά επιχορηγήσεων για
τις επιχειρήσεις και για
τις Θεσσαλικές, όπου η
κυβέρνηση στην περιφέ-
ρεια της Θεσσαλίας
έδωσε τα ίδια προνόµια
που έχει δώσει στις πα-
ραµεθόριες περιοχές και,
έτσι αύξησε, τα ποσοστά
επιχορήγησης όπως και
επενδυτικών κινήτρων
και φοροαπαλλαγών.

Ερώτηση: Έχετε δη-
λώσει πως «Με µια
σωστή συλλογική στρα-
τηγική µπορούµε να εξε-
λιχθούµε σε µια περιοχή
καινοτοµίας και υψηλής
ανταγωνιστικότητας».
Με ποιους τρόπους θα
µπορούσε να επιτευχθεί
κάτι τέτοιο; Ποιες είναι οι
προτάσεις σας;

Απάντηση: Η εξέλιξη
της Θεσσαλίας και της
Στερεάς Ελλάδας σε µια
περιοχή καινοτοµίας και
υψηλής ανταγωνιστικό-
τητας απαιτεί, πάνω από
όλα, µια συλλογική
στρατηγική και µια συλ-

λογική προσπάθεια που
θα βασίζεται σε τέσσερις
βασικούς πυλώνες.

Οι πυλώνες αυτοί
είναι η εκπαίδευση και η
ανάπτυξη δεξιοτήτων,
που αναφέραµε και πριν,
και που είναι ίσως η αχίλ-
λειος πτέρνα αυτή τη
στιγµή όχι µόνο στην Ελ-
λάδα, αλλά ειδικά εδώ,
και λόγω του δηµογρα-
φικού, η ενίσχυση της
καινοτοµίας, η εξωστρέ-
φεια αλλά και η δι-
κτύωση γι ΄ αυτό και,
βεβαίως, η µετάβαση
στην ψηφιακή εποχή.

Χαίροµαι που βρίσκο-
µαι µαζί σας για να προ-
βάλλω και να σας
προσκαλέσω να συµµε-
τέχετε στο 1ο Περιφερει-
ακό Αναπτυξιακό
Συνέδριο Θεσσαλίας
2025 το οποίο διοργα-
νώνουµε 14 και 15 Μαρ-
τίου στα Τρίκαλα.

Πρόκειται για µια ση-
µαντική πρωτοβουλία
που έχει στόχο να φέρει
τους κορυφαίους φορείς
από την κυβέρνηση,
τους φορείς διοίκησης,
την ακαδηµαϊκή κοινό-
τητα αλλά και τον επιχει-
ρηµατικό κόσµο, µε τη
βοήθεια συντονιστών-
δηµοσιογράφων, ώστε
να δηµιουργήσουµε τις
προοπτικές ανάπτυξης
της Θεσσαλίας και να τις
συζητήσουµε.

Ποιες είναι οι προ-
οπτικές ανάπτυξης µεσο-

πρόθεσµα, βραχυπρόθε-
σµα και µακροπρόθεσµα
στη Θεσσαλία.

Μέσα από τις συζητή-
σεις αυτές και τις προτά-
σεις θα διαµορφωθεί ένα
ολοκληρωµένο – ελπί-
ζουµε – σχέδιο δράσης
που θα επιτρέψει στις
επιχειρήσεις της περιο-
χής να αξιοποιήσουν τις
δυνατότητες που υπάρ-
χουν σε καινοτοµία, εκ-
παίδευση και
εξωστρέφεια.

Η επιλογή που κά-
ναµε να πραγµατοποι-
ήσουµε το Συνέδριο στα
Τρίκαλα, είναι γιατί είναι
και πόλη που αποτελεί
παράδειγµα εφαρµογής
καινοτόµων τεχνολογιών
και ενισχύει ακόµα πε-
ρισσότερο τη σηµασία
του Συνεδρίου.

Ερώτηση: Ποιους
κύριους στόχους θέτει η
∆ιοίκηση του ΣΒΘΣΕ για
τη συνέχεια; Ποιες είναι
οι προτεραιότητές σας;

Απάντηση: Η βασική
προτεραιότητα του Συν-
δέσµου είναι να εξυπη-
ρετήσει την ανάπτυξη
της ανταγωνιστικότητας
των επιχειρήσεων των
µελών µας και να δια-
µορφώσει ένα ισχυρό
επιχειρηµατικό οικοσύ-
στηµα που υπάρχει στη
Θεσσαλία για να προ-
ωθήσουµε την καινοτο-
µία και την εξωστρέφεια.
Και στη Θεσσαλία και στη
Στερεά Ελλάδα.

Και, βεβαίως, οι προ-
τεραιότητες που πρέπει
να πάρει ένας Σύνδεσµος
Βιοµηχανίας είναι να
βοηθήσει στην επίλυση
του καίριου προβλήµα-
τος που υπάρχει στην
ανάπτυξη του ανθρώπι-
νου δυναµικού, δηλαδή
στις εκπαίδευση, στις δε-
ξιότητες.

Αναφερθήκαµε στα
εκπαιδευτικά προγράµ-
µατα µε τη ∆ΥΠΑ αλλά
και τη συνεργασία και το
Μνηµόνιο Συνεργασίας
που έχουµε υπογράψει
µε το Πανεπιστήµιο Θεσ-
σαλίας για αν επεκτεί-
νουµε τη Μαθητεία και
τη φοιτητική πρακτική
άσκηση στις επιχειρή-
σεις.

Ό,τι αφορά την και-
νοτοµία και την ψηφιακή
µετάβαση, που είναι ο
δεύτερος σηµαντικός
λόγος και προτεραι-
ότητα, είναι η µετάβαση
και η διεκδίκηση χρηµα-
τοδοτήσεων από την Ευ-
ρώπη ούτως ώστε η
µετάβαση στη νέα
εποχή, που αποτελεί
ίσως και τη διέξοδο από
το δηµογραφικό και την
έλλειψη ανθρώπινου δυ-
ναµικού, µε τη χρήση
καινούργιων εργαλείων,
να συµβάλει ο Σύνδε-
σµος σε αυτό.

Ο τρίτος στόχος είναι
η εξωστρέφεια και η
ανάπτυξη µε την προ-
ώθηση της δικτύωσης

και των εµπορικών απο-
στολών.

Τώρα, το Περιφερει-
ακό Συνέδριο Ανάπτυξης
της Θεσσαλίας, που θα
γίνει στα Τρίκαλα, νο-
µίζω ότι είναι κοµβικής
σηµασίας γιατί είναι η
πρώτη φορά που θα κα-
θίσουµε όλοι µαζί, διατο-
µεακά, γύρω από ένα
τραπέζι στρογγυλό να
συζητήσουµε τα θέµατα
για να µπορέσουµε να
µπούµε στις διεθνείς
αγορές και να κερδί-
σουµε ζωτικό χώρο που
χρειάζεται η ελληνική
επιχείρηση για να ανα-
πτυχθεί και να µεγαλώ-
σει.

Γι ΄ αυτό και η πρό-
σκληση που απευθύνω
στους ακροατές είναι να
συµµετάσχουν. Οι επι-
χειρήσεις και όσοι ενδια-
φέρονται να έρθουν εκεί.

Πιστεύω ότι θα δοθεί
η ευκαιρία να συζητη-
θούν τα πράγµατα, να
καταγραφούν τα Πρα-
κτικά, για να µπορέ-
σουµε να έχουµε
µακροπρόθεσµα και ένα
Απολογισµό και µια κα-
τεύθυνση η οποία να γί-
νεται σταδιακά και κάθε
δύο χρόνια το Συνέδριο,
για να προβάλλονται
αυτές οι θέσεις και να γί-
νονται διορθώσεις.

Χρειαζόµαστε µια
συντονισµένη στρατη-
γική και αυτή µπορούν
να συµβάλουν όλοι.
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Θέµα στην συνεδρίαση λογοδοσίας του Π.Σ Θεσσαλίας
27.2.25, για την αντισεισµική προστασία

Οισχυρός σει-
σµός µε επί-
κεντρο το

∆αµάσι στις 3/3/2021,
προκάλεσε µεγάλες κα-
ταστροφές σε αρεκτούς
δήµους των Π.Ε Λάρι-
σας και Τρικάλων, που
πολλές δεν έχουν αντι-
µετωπισθεί ακόµα µε
ευθύνη της κυβέρνησης
και της περιφέρειας.

Πολλές οικογένειες
µένουν ακόµα σε κον-
τέινερ, πολλά σπίτια
δεν έχουν κατεδαφιστεί
ή επισκευαστεί, οι απο-
ζηµιώσεις ήταν ισχνές
και σε αρκετούς δεν δό-
θηκαν ούτε αυτές για
σπίτια, επιχειρήσεις,
κτηνοτροφικές µονά-
δες, υποδοµές δεν
έχουν αποκατασταθεί
ακόµα (γέφυρες, δρό-
µοι, σχολεία).

Παράλληλα, εκείνος
ο σεισµός, όπως και
άλλοι που ακολούθη-
σαν ή προηγήθηκαν,
αναδεικνύουν πιο έν-
τονα την ανάγκη της
αντισεισµικής θωράκι-
σης της Θεσσαλίας και
όλης της χώρας, αφού
είναι γνωστό ότι ζούµε
σε µια χώρα µε τη µε-
γαλύτερη σεισµική δρα-
στηριότητα της
Ευρώπης, που έχει προ-
καλέσει πολλά ανθρώ-
πινα θύµατα και
µεγάλες υλικές ζηµιές.

Παρ’ όλα αυτά, εξα-
κολουθεί να µην υπάρ-
χει ολοκληρωµένη
πολιτική αντισεισµικής
θωράκισης και προστα-
σίας, µε ευθύνη όλων
των µέχρι σήµερα κυ-
βερνήσεων Ν.∆, ΣΥ-
ΡΙΖΑ, ΠΑΣΟΚ και των
Περιφερειών-∆ήµων,
ενώ η επιστήµη και η
τεχνική έχουν προχω-
ρήσει πολύ και µπορούν
να συµβάλουν ουσια-
στικά στην αντισεισµική
προστασία.

Η πλειονότητα των
δηµοσίων κτιρίων και
υποδοµών (σχολεία,

νοσοκοµεία, δηµόσιες
υπηρεσίες, χώροι αθλη-
τισµού, πολιτισµού, γέ-
φυρες, κ.α) στη
Θεσσαλία και πανελλα-
δικά, δεν έχει ελεγχτεί,
µε τον λεγόµενο ταχύ
οπτικό έλεγχο. Προσει-
σµικός έλεγχος των
σχολείων ουσιαστικά
δεν γίνεται. Πολλές
δοµές δηµόσιας υγείας-
πρόνοιας (νοσοκοµεία,
Κ.Υ, προνοιακά ιδρύ-
µατα) χρειάζονται λε-
π τ ο µ ε ρ έ σ τ ε ρ ο
αντισεισµικό έλεγχο και
παρεµβάσεις.

Σοβαρό πρόβληµα
υπάρχει µε χώρους ερ-
γασίας, όπως και µε χώ-
ρους άθλησης, αφού οι
περισσότεροι είναι ανέ-
λεγκτοι. Περί το 70%
των ιδιωτικών κτιρίων
της χώρας έγιναν πριν
το 1985, δηλαδή µε πα-
λιούς αντισεισµικούς
κανονισµούς και χρει-
άζονται έλεγχο και ενι-
σχύσεις.

Απο τους προυπολο-
γισµούς, τα τεχνικά
προγράµµατα και τις
δράσεις της σηµερινής
και της προηγούµενης
περιφφερειακής αρχής
Θεσσαλίας, απουσιά-
ζουν ο σχεδιασµός, η
χρηµατοδότηση και η
διεκδίκιση άµεσων µέ-
τρων αντιµετώπισης και
ανακούφισης απο ένα
σεισµό, πολύ περισσό-
τερο η διεκδίκηση ολο-
κ λ η ρ ω µ έ ν ο υ
σχεδιασµού για την αν-
τισεισµική θωράκιση
της περιοχής µας µε ευ-
θύνη και χρηµατοδό-
τηση του κράτους.

Η Λαική Συσπεί-
ρωση, θεωρεί ότι η αν-
τισεισµική θωράκιση
της χώρας είναι ζωτικής
σηµασίας µεγάλο έργο
υποδοµής, που δεν
µπορεί να αντιµετωπί-
ζεται µε τη λογική του
κόστους. Άλλωστε το
κόστος των συνεπειών
των σεισµών είναι πολύ

µεγαλύτερο, ιδίως όταν
χάνονται και άνθρωποι.

Χρήµατα υπάρχουν.
Για παράδειγµα πόροι
από το ΕΣΠΑ, το Ταµείο
Ανάκαµψης, τους οποί-
ους έχει πληρώσει πολ-
λαπλά ο ελληνικός
λαός, πρέπει σ’ ένα µε-
γάλο ποσοστό να πη-
γαίνουν σ’ αυτόν τον
τοµέα. Αντίστοιχα από
τα πάνω απο 5 δισεκα-
τοµµύρια το χρόνο που
πρέπει να σταµατήσει
να πληρώνει η κυβέρ-
νηση στο ΝΑΤΟ για
τους ιµπεριαλιστικούς
πολέµους και σχεδια-
σµούς, θα µπορούσε να
καλύψει αυτές τις
ανάγκες.

Η προστασία του
λαού, της κοινωνικής
και οικονοµικής ζωής,
είναι ένα τεράστιο αν-
ταποδοτικό έργο και µε
την οικονοµική έννοια,
πέρα από το κοινωνικό
περιεχόµενό του.

Αλλά µια οργανω-
µένη πολιτική πρόλη-
ψης και θωράκισης και
απο τους σεισµούς και
απο άλλα φυσικά φαι-
νόµενα, µε την επέν-
δυση µεγάλων ποσών,
δεν προσφέρεται για
µεγάλα κέρδη από τους
καπιταλιστές, ούτε για
ψηφοθηρία από την
κυβέρνηση και συνο-
λικά από τα κόµµατα
του ευρωµονόδροµου,
γι’ αυτό δεν πραγµατο-
ποιείται.

Αντίθετα σε µια σο-
σιαλιστική οργάνωση
της κοινωνίας χωρίς εκ-
µετάλλευση ανθρώπου

από άνθρωπο, που στο
επίκεντρό της θα έχει
τις ανθρώπινες ανάγκες
και µε δεδοµένο το επί-
πεδο ανάπτυξης της
επιστήµης και της τε-
χνολογίας, η αντισει-
σµική θωράκιση και
προστασία, θα αποτε-
λούν προτεραιότητα
γιατί θα καλύπτει λαι-
κές ανάγκες και γιατί
µπορεί να δηµιουργήσει
χιλιάδες θέσεις εργα-
σίας και αυτός ο το-
µέας.

Αυτό δεν σηµαίνει
ότι σήµερα δεν διεκδι-
κούµε µέτρα προστα-
σίας απο τους
σεισµούς. Απ’ αυτήν
την σκοπιά, ζητάµε από
την Περιφερειακή Αρχή
Θεσσαλίας, να µας ενη-
µερώσει συγκεκριµένα:

Για το ποιές ενέρ-
γειες έκανε προκειµέ-
νου να δοθεί παράταση
προθεσµιών υποβολής
των φακέλων για τα
χαρακτηρισµένα κόκ-
κινα και κίτρινα σεισµό-
πληκτα κτίσµατα και
για να επιδοτηθούν
όλοι οι πληγέντες απο
τον σεισµό της
3/3/2021, απο το κρά-
τος µε το 100% του
ποσού για την ανέ-
γερση ή επισκευή του
σεισµόπληκτου σπιτιού,
επιχείρησης, κτηνοτρο-
φικής µονάδας;

Για την ολοκλήρωση
των κατεδαφίσεων και
συλλογή των µπάζων
σε όσους οικισµούς δεν
έγινε, µε αποκλειστικά
κρατική χρηµατοδό-
τηση;

Για την πρόσληψη
µόνιµου προσωπικού
στην περιφέρεια Θεσ-
σαλίας όλων των ανα-
γκαίων ειδικοτήτων και
στις υπηρεσίες που
σχετίζονται µε τους σει-
σµόπληκτους;

Τι κονδύλια έχουν
δοθεί για αντισεισµι-
κούς ελέγχους και έργα
από τις κυβερνήσεις

στην Περιφέρεια Θεσ-
σαλίας τα τελευταία 10
χρόνια και τι ποσά έχει
διαθέσει η περιφέρεια
γι’ αυτό το σκοπό;

Πόσοι έλεγχοι έγιναν
σε δηµόσια και ιδιωτικά
κτίρια και υποδοµές της
Θεσσαλίας (σχολεία,
δοµές υγείας, χώροι
αθλητισµού, πολιτι-
σµού, διασκέδασης, γέ-
φυρες, εργασιακοί
χώροι, κατοικίες) τα τε-
λευταία 10 χρόνια;

Υπάρχει καταγραφή
και παραπέρα έρευνα
και µελέτη της σεισµι-
κής επικινδυνότητας
της Θεσσαλίας και κάθε
περιοχής;

Εχουν παρθεί µέτρα
ελέγχου και αντιµετώ-
πισης κατασκευαστικών
ή άλλων επικίνδυνων
αυθαιρεσιών, όπως δια-
φηµιστικές πινακίδες,
κεραίες κινητής τηλε-
φωνίας, κατασκευαστι-
κές παρεµβάσεις σε
σχολεία, εργασιακούς
χώρους, χώρους άθλη-
σης, διασκέδασης,
δίχως εξόδους κινδύ-
νου, βενζινάδικα κοντά
σε σχολεία, κ.α.;

Ποιές παρεµβάσεις
κάνει η περιφερειακή
αρχή, απο κοινού µε
µεγάλους δήµους, για
την δραστική µείωση
συντελεστών δόµησης
και εξασφάλισης ελεύ-
θερων χώρων, ιδιαί-
τερα σε επιβαρηµένες
οικιστικά περιοχές της
Λάρισας, του Βόλου,
των Τρικάλων, της
Καρδίτσας;

Η περιφέρεια σε συ-
νεργασία µε άλλους
φορείς, έχει εξασφαλί-
σει σε περίπτωση κατα-
στροφικού σεισµού,
την στέγαση, σίτιση
των πληγέντων την
υγειονοµική περί-
θαλψη, την λειτουργία
Κ.Υ, σχολείων, παιδι-
κών σταθµών για τις
ανάγκες των πληγέν-
των;

Θέτει ο Τπάσος Τσιαπλές, περιφερειακός σύµβουλος Θεσσαλίας, επικεφαλής της
Λαϊκής Συσπείρωσης
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Ίση εκπροσώπηση των δύο φύλων
σε θέση ευθύνης

Ηισότιµη συµ-
µετοχή των
γυναικών στο

οικονοµικοκοινωνικό γί-
γνεσθαι απαιτεί την
ενεργή συµµετοχή
όλων, την κυβέρνησης,
των επιχειρήσεων, της
κοινωνίας των πολιτών.
Το δίκαιο εργασιακό πε-
ριβάλλον, όπου όλοι θα
έχουν τις ίδιες ευκαιρίες
εξέλιξης, είναι προς
όφελος όλων, γιατί οι-
κοδοµείται µια κοινωνία
πιο δίκαιη, πιο συµπερι-
ληπτική και πιο βιώ-
σιµη” τόνισε από το
βήµα της Βουλής η βου-
λευτής. κ. Ασηµίνα
Σκόνδρα κατά την οµι-
λία της σε Νοµοσχέδιο
του ΥΠ. Κοινωνικής Συ-
νοχής και Οικογένειας.

“Κάνουµε σήµερα
ένα ακόµα νοµοθετικό
βήµα για την αντιµετώ-
πιση θεµάτων που αφο-
ρούν τις ίσες ευκαιρίες
εργασιακής ένταξης και
προστασίας των ανθρω-
πίνων δικαιωµάτων, τη
συµπερίληψη και την
ισότιµη συµµετοχή των
γυναικών στο οικονο-
µικο-κοινωνικό γίγνε-
σθαι.

Ενσωµατώνουµε την
Οδηγία 2022/2381,
του Ευρωπαϊκού Κοινο-
βουλίου που ρυθµίζει
την ενδυνάµωση πιλοτι-
κών προγραµµάτων
στοχεύοντας στην ενί-
σχυση της κοινωνικής
συνοχής.

Η ίση εκπροσώπηση
των φύλων σε θέσεις
ευθύνης διασφαλίζει τη
δικαιοσύνη και τη δηµο-
κρατία στο εργασιακό
περιβάλλον. ∆ιότι παρά
τις διεθνείς και ευρω-
παϊκές πρωτοβουλίες,
συνθήκες και προγράµ-
µατα δράσης και παρά
την πρόοδο που έχει
συντελεστεί ως προς
την ισότητα των φύλων
και την βελτίωση της
θέσης των γυναικών, τα
ποσοτικά, τα στατιστικά
και τα ποιοτικά δεδο-

µένα µας δείχνουν ότι
δεν βρισκόµαστε ακόµη
στο επιθυµητό σηµείο.

Οι γυναίκες εξακο-
λουθούν να υποεκπρο-
σωπούνται σε ηγετικές
θέσεις, σε δηµόσιο και
ιδιωτικό τοµέα. Στοιχεία
δείχνουν ότι στις περισ-
σότερες επιχειρήσεις και
ιδίως στις µεγαλύτερες
εταιρείες οι διευθυντικές
θέσεις καταλαµβάνονται
κυρίως από άνδρες.

Το European Wo-
men’s Lobby, που ασχο-
λείται µε τα γυναικεία
δικαιώµατα και την ισό-
τητα, αναφέρει τους
επικρατέστερους λό-
γους για την υποεκπρο-
σώπηση των γυναικών:

Έλλειψη Αυτοπεποί-
θησης: Οι γυναίκες
έχουν περισσότερες αµ-
φιβολίες για τον εαυτό
τους και συχνά δεν
διεκδικούν θέσεις υψη-
λών απαιτήσεων.

Κουλτούρα: Τα διοι-
κητικά συµβούλια, είναι
ένας ανδροκρατούµε-
νος χώρος και η γυ-
ναίκα θεωρείται απειλή.

Παιδική µέριµνα: Σε
ολόκληρη την ΕΕ, οι γυ-
ναίκες αφιερώνουν δι-
πλάσιο χρόνο στη
φροντίδα των παιδιών
σε σχέση µε τους άν-
δρες.

Εξετάζοντας τα ποι-
οτικά χαρακτηριστικά
του ζητήµατος µπο-
ρούµε να εντοπίσουµε
βαθύτερες αιτίες που
διατηρούν την υποεκ-
προσώπηση. Η νοοτρο-
πία παίζει τον
καθοριστικότερο ρόλο.
Αυτές οι ασυνείδητες
προκαταλήψεις, οι ριζω-
µένες από αιώνες, τις
οποίες έχουµε αντιµε-
τωπίσει όλες. Φυσικά
ούτε της πολιτικής εξαι-
ρουµένης.

Η Ε.Ε. µε την Οδηγία
αυτή θέτει συγκεκριµέ-
νους στόχους και δε-
σµεύσεις, ώστε να
αυξηθεί η συµµετοχή
των γυναικών στα διοι-

κητικά συµβούλια των
εταιρειών. Η Ελλάδα,
ως κράτος-µέλος, έχει
την υποχρέωση, να εν-
σωµατώσει την εν λόγω
οδηγία στο εθνικό δί-
καιο και να διασφαλίσει
ότι θα υπάρξει συµµόρ-
φωση στις προβλεπόµε-
νες διατάξεις.

Συγκεκριµένα επι-
διώκεται:

Η καθιέρωση υπο-
χρεωτικού ποσοστού,
τουλάχιστον 33%, για
το υποεκπροσωπούµενο
φύλο στις διοικήσεις
των εισηγµένων και µη
εισηγµένων εταιρειών,
καθώς και στις µεγάλες
δηµόσιες επιχειρήσεις.
Σκοπός η δηµιουργία
ενός πιο ισορροπηµένου
και δίκαιου εργασιακού
περιβάλλοντος.

Η ενίσχυση της δια-
φάνειας στις διαδικασίες
επιλογής στελεχών δια-
σφαλίζοντας ότι η αξιο-
κρατία και τα προσόντα
θα αποτελούν τα βασικά
κριτήρια διορισµού.

Η δηµιουργία µηχα-
νισµών παρακολούθη-
σης και αξιολόγησης της
εφαρµογής του νόµου,
ώστε να αποτρέπονται
φαινόµενα ανισότητας
και διακρίσεων.

Οι επικριτές των πο-
σοστόσεων ισχυρίζονται
ότι αυτές καταπατούν
την αρχή της αξιοκρα-
τίας. Ωστόσο, η πραγ-
µατικότητα δείχνει ότι οι
γυναίκες, παρότι διαθέ-
τουν ισάξια ή και ανώ-
τερα προσόντα από
κάποιους άνδρες συνα-

δέλφους τους, συναν-
τούν συστηµατικά εµ-
πόδια στην επαγγελ-
µατική τους ανέλιξη. Το
πρόβληµα λοιπόν δεν
έγκειται στην έλλειψη
ικανών γυναικών αλλά
στη δοµή των ίδιων των
επιχειρήσεων, που ευ-
νοεί τα έµφυλα στερεό-
τυπα και αποκλείει τις
γυναίκες από τις θέσεις
λήψης αποφάσεων. Οι
ποσοστώσεις, µε τις
οποίες κι εγώ δε συµ-
φωνώ, είναι δυστυχώς
απαραίτητες ως ένα
προσωρινό µέτρο εξι-
σορρόπησης που απο-
σκοπεί στη διόρθωση
µιας ιστορικής αδικίας.

Επιπλέον, οι εται-
ρείες που ενσωµατώ-
νουν πολιτικές ισότητας
παρουσιάζουν µεγαλύ-
τερη οικονοµική από-
δοση, καλύτερη
εταιρική διακυβέρνηση
και αυξηµένη καινοτο-
µία. Έρευνες δείχνουν
ότι η πολυµορφία στις
ηγετικές οµάδες συνδέ-
εται µε αυξηµένη κερ-
δοφορία και βελτίωση
των εταιρικών επιδό-
σεων. Η διαφορετικό-
τητα στις απόψεις και
προσεγγίσεις στη διοί-
κηση οδηγούν σε πιο
ισορροπηµένες και
στρατηγικές αποφάσεις.

Άλλο σηµαντικό ση-
µείο του Σχεδίου Νόµου
είναι η ενσωµάτωση τε-
χνολογιών που διασφα-
λίζουν τη διαφάνεια και
την αποδοτικότητα στις
κοινωνικές παροχές.

Επίσης, η ενδυνά-
µωση και βελτίωση των
υπηρεσιών αγωγής και
φροντίδας που παρέ-
χονται από τους βρεφι-
κούς, βρεφονηπιακούς
και παιδικούς σταθµούς.

Υλοποιείται επίσης
πιλοτικό πρόγραµµα
επιχορήγησης για πα-
ρεµβάσεις προσβασιµό-
τητας σε χώρους
µόνιµης κατοικίας και
εργασίας ατοµων µε
αναπηρία. Επεκτείνον-

ται δε οι παρεµβάσεις
και σε δηµόσια κτήρια.
Τέλος υποστηρίζεται η
απασχόληση ατόµων
στο φάσµα του αυτι-
σµού µε την δηµιουργία
ειδικού Μητρώου, εκ-
παιδευµένων ∆ιαµεσο-
λαβητών. Θεσπίζεται
δε, ότι τα άτοµα αυτά
θα είναι δυνητικοί ωφε-
λούµενοι των προγραµ-
µάτων της ∆ΥΠΑ.

Είναι σαφές ότι η
παρούσα νοµοθετική
πρωτοβουλία αποσκοπεί
στην Ισότητα και την
Συµπερίληψη. Ωστόσο,
για να φέρει αποτελέ-
σµατα, απαιτείται η
ενεργή συµµετοχή
όλων των φορέων: της
κυβέρνησης, των επι-
χειρήσεων, της κοινω-
νίας των πολιτών. Η
αλλαγή της νοοτροπίας
και η αναγνώριση της
σηµασίας της πολυµορ-
φίας, στον χώρο εργα-
σίας είναι απαραίτητα
στοιχεία για την επιτυ-
χία του στόχου.

Εν κατακλείδει το-
νίζω ότι τέτοιου είδους
παρεµβάσεις δεν αποτε-
λούν µόνο δικαιωµατι-
σµό αλλά και µια
αναπτυξιακή στρατη-
γική. Είναι προς όφελος
όλων το δίκαιο εργα-
σιακό περιβάλλον, όπου
κάθε άτοµο θα έχει τις
ίδιες ευκαιρίες εξέλιξης.
Να αξιοποιήσουµε λοι-
πόν την ευκαιρία, για να
οικοδοµήσουµε µια κοι-
νωνία πιο δίκαιη, πιο
συµπεριληπτική και πιο
βιώσιµη.

Η ψήφιση του σηµε-
ρινού νοµοσχεδίου, δεν
συνιστά νοµοθετική τα-
κτοποίηση ούτε νοµοθε-
τικό ακτιβισµό. Είναι
πολιτική απόφαση που
στηρίζεται στον χάρτη
των θεµελιωδών δι-
καιωµάτων της Ε.Ε.και
στο ελληνικό Σύνταγµα.
Αυτές τις πολιτικές είµα-
στε αποφασισµένοι να
τις εφαρµόσουµε µέχρι
τέλους.”

Γράφει η βουλευτής Καρδίτσας Ασηµίνα Σκόνδρα
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Ο ρόλος της Ενορίας στη σύγχρονη εποχή

ΗΙερά µας Μη-
τρόπολη στο
πλαίσιο των

ποιµαντικών της δρα-
στηριοτήτων διεξάγει και
φέτος Κύκλο Επιστηµο-
νικών ∆ιαλέξεων, κα-
λώντας ειδικούς
επιστήµονες, οι οποίοι
αναπτύσσουν θέµατα
από την σύγχρονη
πραγµατικότητα που µας
απασχολούν και επηρεά-
ζουν την ζωή µας.

Οι εν λόγω επιστηµο-
νικές διαλέξεις διεξάγον-
ται µια φορά τον µήνα
στην αίθουσα του πνευ-
µατικού κέντρου του
Ιερού Ναού Αγίων Σο-
φίας, Ιωάννου Χρυσο-
στόµου και Σπυρίδωνος
Καρδίτσης, Καποδι-
στρίου και 18ης Αυγού-
στου 41 (κάτωθεν του
Ιερού Ναού).

Η πέµπτη διάλεξη -
συζήτηση µε θέµα: «Ο
ρόλος της Ενορίας στη
σύγχρονη εποχή»,
πραγµατοποιήθηκε το
απόγευµα του Σαββάτου
15 Φεβρουαρίου 2025
µετά την Ακολουθία του
Εσπερινού, µε οµιλητές
τον πρωτοπρεσβύτερο
π. Αλέξανδρο Καριώτο-
γλου / ∆ιδάκτωρ Θρη-
σκειολογίας και την
κυρία Αγγελική Τζου-
βάλη – Καριώτογλου /
Πρεσβυτέρα και ∆ιδά-
κτορα Φιλοσοφίας.

Στην οµιλία τους
προσπάθησαν να δώ-
σουν απαντήσεις στα
ερωτήµατα:

1. Τι ήταν και τι είναι
σήµερα η ενορία;

2. Λειτουργεί ως κοι-
νότητα ή είναι περισσό-
τερο ένας διαχειριστικός
θεσµικός οργανισµός
που εξυπηρετεί θρη-
σκευτικές ανάγκες των
πιστών;]

3. Μπορούµε σήµερα
να φτιάξουµε µια ενορία
που να υπάρχει µόνο εν
Χριστώ;

4. Μπορούµε να ξε-
περάσουµε τη συγχώ-
νευση της Εκκλησίας µε
το «σώµα και το αίµα»
του λαού της;

5. Αν η αλήθεια της

ενορίας αναφέρεται
µόνο σ’ αυτό τον κόσµο
(εξαγιασµός της ζωής) ,
τότε θα αποτύχει.

6. Αν η Ορθοδοξία
είναι η αλήθεια για τη
Βασιλεία του Θεού τότε
θα νικήσει.

7. Πως οργανώσαµε
την Ενορία µας

Ο Σεβασµιώτατος
στην οµιλία του, ευχαρί-
στησε θερµά τους οµιλη-
τές για την παρουσία
τους και την προσπάθειά
τους να µοιραστούν τις
εµπειρίες τους. Ειδικό-
τερα, ανέφερε: “Ευχαρι-
στούµε πολύ που κάνατε
τον κόπο να είστε µαζί
µας. Χαιρόµαστε για
όλα. Μας είπατε για τον
αγώνα σας, γιατί η ποι-
µαντική µέσα στην εκ-
κλησία είναι µία αγωνία
και ένας αγώνας”.

Επιπλέον, τόνισε ότι
οι οµιλίες τους δηµιουρ-
γούν τις προϋποθέσεις
για να σκεφτούν και οι
ίδιοι πώς να υλοποιούν
τέτοιες ωραίες πρακτι-
κές, προκειµένου να
προσεγγίζουν τους χρι-
στιανούς και να τους
φέρνουν κοντά στην εκ-
κλησία του Χριστού.

Η οµιλία του Σεβα-
σµιωτάτου αναδεικνύει
την ουσία της ποιµαντι-
κής και την ανάγκη για
µια πιο ενεργή και άµεση
σχέση µε τους πιστούς.
Ο Σεβασµιώτατος τόνισε
ότι η ποιµαντική είναι µια
διαρκής αγωνία και προ-
σπάθεια, που απαιτεί από
τους ιερείς να είναι
κοντά στους ανθρώπους
και να τους καθοδηγούν
στην εκκλησία του Χρι-
στού.

Αναφέρθηκε στην
προσωπική του πορεία
και τις προκλήσεις που

αντιµετώπισε, εκφρά-
ζοντας την επιθυµία του
να είναι σε µια ενορία και
να προσφέρει περισσό-
τερα στους πιστούς. Η
ποιµαντική δεν είναι
µόνο καθήκον, αλλά και
µια ευλογία που απαιτεί
συνεργασία και αλλη-
λεγγύη µεταξύ των ιε-
ρέων και των πιστών.

Επίσης, παρατήρησε
ότι, παρά τις πολλές
προσπάθειες που γίνον-
ται, υπάρχουν ακόµα
κενά που πρέπει να κα-
λυφθούν. Αναγνωρίζει
ότι οι ενορίες χρειάζονται
περισσότερες πρωτο-
βουλίες για να ενισχυθεί
η παρουσία των πιστών
και να τους φέρουν πιο
κοντά στην εκκλησία. Ει-
δικότερα, αναφέρθηκε
στην ανάγκη για δρα-
στηριότητες που θα
ευαισθητοποιήσουν τους
χριστιανούς και θα τους
ενθαρρύνουν να συµµε-
τέχουν ενεργά στη ζωή
της εκκλησίας.

Εξέφρασε την ανησυ-
χία του για την αδιαφο-
ρία ορισµένων ιερέων
και την ανάγκη να υπάρ-
χει µια πιο ενεργή συµ-
µετοχή από όλους τους
κληρικούς. Τόνισε ότι η
ποιµαντική επιτυχία
εξαρτάται από την αφο-
σίωση και την προσφορά
των ιερέων, οι οποίοι
πρέπει να είναι παρόντες
και να εργάζονται καθη-
µερινά για την ενίσχυση
της κοινότητας.

Τέλος, ο Σεβασµιώτα-
τος κάλεσε όλους να
προσευχηθούν και να
συνεργαστούν για να
βρουν τρόπους να φέ-
ρουν τους πιστούς κοντά
στην εκκλησία, ώστε να
γνωρίσουν το Χριστό και
να σωθούν.

Επιστηµονική διάλεξη από την Ι. Μητρόπολη Θεσσαλιώτιδος και Φαναριοφερσάλων

ΤΤοο  ΕΕρργγααττιικκόό  ΚΚέέννττρροο  
ΚΚααρρδδίίττσσααςς  γγιιαα  ττοο  θθααννααττηηφφόόρροο
εερργγααττιικκόό  ααττύύχχηηµµαα

∆υστυχώς ένα
ακόµη θανατηφόρο
εργατικό ατύχηµα
έρχεται να προστε-
θεί στην µεγάλη
λίστα των εργατικών
ατυχηµάτων. Ένας

ακόµη εργαζόµενος συνάδερφος µας(χειριστής)
σε εργολάβο που εκτελούσε εργασίες για την
∆Ε∆∆ΗΕ κεραυνοβολήθηκε από ρεύµα µε αποτέ-
λεσµα να χάσει την ζωή του. Αξιοσηµείωτο είναι
ότι είναι ο ίδιος εργολάβος όπου πριν από 3 χρό-
νια έχασε µε τον ίδιο τρόπο την ζωή του εν ώρα
εργασίας και άλλος εργαζόµενος χειριστής και
εκείνος.

Είναι τυχαίο γεγονός ή τελικά δεν πληρούνται
όλα εκείνα τα µέτρα και οι κανόνες ασφάλειας για
να προστατεύονται οι εργαζόµενοι; Τα ερωτηµα-
τικά πολλά όπως και στο προηγούµενο ατύχηµα
χρίζουν άµεσης απάντησης και διερεύνησης :
Ποιος έδωσε την εντολή για την συγκεκριµένη ερ-
γασία η οποία µάλιστα γινότανε κάτω από ακραίες
αντίξοες και επικίνδυνες συνθήκες αφού κατά την
συγκεκριµένη ώρα είχε πυκνή οµίχλη και έβρεχε; 

Ενηµερώθηκε ο ∆Ε∆∆ΗΕ για τις εργασίες αυτές
για να προχωρήσει σε διακοπή ρεύµατος; Είναι
γνωστό ότι όταν δουλεύεις κοντά σε γραµµές που
περνάει ρεύµα υψηλής τάσης δεν χρειάζεται να
έρθεις σε επαφή για να χτυπηθείς από ρεύµα αλλά
αυτό µπορεί να γίνει και από απόσταση λόγω του
«τόξου» που δηµιουργείται όπως έγινε και στην
συγκεκριµένη περίπτωση. Το συγκεκριµένο µηχά-
νηµα που χειριζότανε ο άτυχος συνάδελφος , πλη-
ρούσε τα µέτρα ασφαλείας; Είχε π.χ µονωτήρες
για να προστατεύεται ο χειριστής;

Έχουµε απόλυτη εµπιστοσύνη στο τεχνικό κλι-
µάκιο του ΣΕΠΕ που θα εξετάσει και θα διερευνή-
σει τις συνθήκες κάτω από τις οποίες έγινε το
θανατηφόρο εργατικό δυστύχηµα . Θεωρούµε
χωρίς να θέλουµε να προδικάσουµε τα αποτελέ-
σµατα της έκθεσης και του πορίσµατος του τεχνι-
κού κλιµακίου του ΣΕΠΕ ότι υπάρχουν µια σειρά
από παραλείψεις και παρατυπίες και ότι δεν πλη-
ρούνταν τα µέτρα ασφαλείας, άρα υπάρχουν ευ-
θύνες και οι ευθύνες αυτές θα πρέπει να
αποδοθούν και να τιµωρηθούν οι υπαίτιοι του δυ-
στυχήµατος αυτού.

Ζητάµε την εντατικοποίηση και αυστηροποίηση
των ελέγχων και κανόνων ασφαλείας στην εργα-
σία ώστε να προφυλαχτεί και να διασφαλιστεί το
αναφαίρετο και αδιαπραγµάτευτο δικαίωµα όλων
των εργαζοµένων όλων των κλάδων για εργασία
µε υγεία και ασφάλεια. Επιβεβαιώνεται δυστυχώς
για µια ακόµη φορά ότι για κάποιους µπροστά στο
κέρδος τους η θυσία της ανθρώπινης ζωής δεν
έχει καµία αξία.

Το Εργατικό Κέντρο Καρδίτσας εκφράζει τα ει-
λικρινή συλλυπητήρια προς την οικογένεια του
συναδέλφου µας.
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Ανοιχτή πρό-
σκληση σε νέα
ζευγάρια κατά

προτίµηση µε µικρά
παιδιά για µόνιµη εγκα-
τάσταση σε χωριά της
Λίµνης Πλαστήρα
απευθύνει ο δήµαρχος
κ. Παναγιώτης Νάνος,
προτείνοντας διάφορες
µορφές απασχόλησης,
παροχές και διευκολύν-
σεις για τα παιδιά εφό-
σον εγγραφούν στο
Νηπιαγωγείο και το ∆η-
µοτικό Σχολείο του
Κρυονερίου. Όσοι εγ-
κατασταθούν στο ∆ήµο
Λίµνης Πλαστήρα θα
τύχουν ευννοϊκής πρό-
σβασης σε αγαθά, κοι-
νωνικές και άλλες
υπηρεσίες του ∆ήµουµε
συµβολική τιµή για την
πρώτη 5ετία, καθώς και
στήριξη των παιδιών µε
ξένες γλώσσες και φοί-
τηση σε ολοήµερο σχο-
λείο, κ.α.Σε ότι αφορά
την επαγγελµατική
απασχόληση, οι διευ-
κολύνσεις, εξειδικεύον-
ται ως εξής:

1) Άµεση απασχό-
ληση και των δύο ενή-
λικων µελών της
οικογένειας σε επιχει-
ρήσεις της περιοχής. Οι
προσφερόµενες θέσεις
εργασίας είναι στους
κλάδους εστίασης, ξε-
νοδοχείων, εργατών
οικοδοµικών εργασιών,
τεχνιτών οικοδοµών –
κατασκευών, αγροτι-
κών, δασεργατικών,
κτηνοτροφικών εργα-
σιών, µε αµοιβή και
ασφάλιση σύµφωνα µε
την εργατική νοµοθε-
σία.

2) Συµβουλευτική
και άλλη στήριξη για
δηµιουργία Κοινωνικών
Συνεταιρισµών Εργα-
σίας (Κοινσεπ), ένταξη
σε Ευρωπαϊκά και άλλα
προγράµµατα Κοινωνι-
κής και Αλληλέγγυας
Οικονοµίας µε χρηµα-
τοδότηση αγοράς εξο-
πλισµού και
µηχανηµάτων.

3) Ανάθεση εργα-
σιών και έργων του

∆ήµου Λίµνης Πλα-
στήρα κατά προτεραι-
ότητα σε Κοινσεπ, έτσι
ώστε να εξασφαλίζεται
ως ένα βαθµό η βιωσι-
µότητα του Συνεταιρι-
σµού Εργασίας µε
στήριξη του ∆ήµου
σύµφωνα µε τη Νοµο-
θεσία.

4) ∆ιευκόλυνση επι-
κοινωνίας Ιδιωτών –
Κοινσεπ, για εκτέλεση
εργασιών και ιδιωτικών
έργων, µε στόχο την
εξυπηρέτηση όλων.

5) ∆ιάθεση µε συµ-
βολικό τίµηµα αγροτι-
κών γαιών,
αµπελώνων, περιβο-
λιών, κήπων, διανοµή
εµβολιασµένων καστα-
νοµεριδίων, µέσα από
την Τράπεζα Γης του
∆ήµου Λίµνης Πλα-
στήρα. Πρόκειται για
καινοτόµο πρωτοβου-
λία η οποία θα ανα-
πτυχθεί στους
επόµενους µήνες, µε
στόχο την αναθέρ-
µανση του Πρωτογε-
νούς τοµέα, την
αύξηση της αγροτικής
παραγωγής και την
επανένταξη εγκατα-
λειµµένων κτηµάτων.

6) ∆ιάθεση δωρεάν
βιοµάζας από τα δηµο-
τικά δάση σε Κοινσεπ
για παραγωγή εναλλα-
κτικής ενέργειας.

7) ∆ηµιουργία Συνε-
ταιριστικού Καστανε-
ώνα, µε επιστηµονική
του ∆ήµου, µε διαχειρι-
στικές και άλλες µελέ-
τες που θα απαιτηθούν,
καθώς και άλλες υπο-
στηρικτικές δράσεις.

8) Ενίσχυση της νε-
ανικής επιχειρηµατικό-
τητας µε παροχή

επαγγελµατικής στέγης
µε συµβολικό ενοίκιο,
µέσα από το Πρό-
γραµµα «Κυψέλες Και-
νοτοµίας Λίµνης
Πλαστήρα - Innovatio-
nHubLakePlastira’s για
νεοφυείς / startup επι-
χειρήσεις. (ειδικό πρό-
γραµµα)

9) Ενίσχυση δικτύω-
σης, εξασφάλισης συ-
νεργασιών, δηµιουργία
εξειδικευµένων υποδο-
µών, όπως αναβάθµιση
ενσύρµατης και ασύρ-
µατης επικοινωνίας, και
γενικότερα δηµοτικών
υποδοµών που θα
απαιτηθούν για την δι-
ευκόλυνση οικονοµι-
κών και άλλων
δράσεων.

10) ∆ιευκόλυνση για
στεγαστική αποκατά-
σταση των νέων που
θα εγκατασταθούν στα
χωριά της Λίµνης και
διεκδίκηση ευννοϊκών
όρων απόκτησης µόνι-
µης κατοικίας µέσα από
ανάλογα εθνικά και ευ-
ρωπαϊκά προγράµµατα.

Σε δήλωσή του ο
δήµαρχος Λίµνης Πλα-
στήρα αναφέρει: «Η
εγκατάλειψη της υπαί-
θριου από την µαζική
µετανάστευση περα-
σµένων δεκαετιών, σε
συνδυασµό µε το δη-
µογραφικό που αποτε-
λεί µείζον εθνικό
πρόβληµα, τα χωριά
µαςάδειασαν και ερή-
µωσε η ύπαιθρος.
Όµως ο καιρός των
διαπιστώσεων παρήλθε
ανεπιστρεπτί, είναι ώρα
πολιτικών αποφάσεων,
επιλογών και δράσεων.
Ο ∆ήµος Λίµνης Πλα-
στήρα υλοποιεί το πρό-

γραµµα «Επιστροφή
στην Πατρίδα», µε
στόχο την προσέλκυση
της νέας γενιάς των
ετεροδηµοτών, αλλά
και όσων θέλουν να ζή-
σουν στα χωριά µας σε
ένα ιδανικό φυσικό και
κοινωνικό περιβάλλον.

Απευθύνουµε ανοι-
χτή πρόσκληση σε
όσους θέλουν να κά-
νουν µια νέα αρχή από
τη Λίµνη Πλαστήρα. Εί-
µαστε εδώ να στηρί-
ξουµε όσους
αποφασίσουν να δηµι-
ουργήσουν µέσα σε
ένα φιλικό περιβάλλον
όσα οι ίδιοι ονειρεύον-
ται. Εµείς εξασφαλί-
ζουµε υποστηρικτικές
συνθήκες και προϋπο-
θέσεις. Για πολλές από
τις δράσεις έχουµε εξα-
σφαλισµένη χρηµατο-
δότηση από το Ειδικό
Αναπτυξιακό Πρό-
γραµµα Αγράφων και

άλλες πηγές. Για όσους
ιδιώτες θέλουν να δη-
µιουργήσουν την δική
τους επιχείρηση στη
Λίµνη Πλαστήρα, ανοί-
γει σε λίγο το νέο πρό-
γραµµα Leader.
Στεκόµαστε δίπλα τους
µε διάθεση καινοτοµίας
και εξωστρέφειας. Το
βαθύτερο κέρδος για
εµάς είναι ζωντανές
κοινότητες µέσα από
ισόρροπη Ανάπτυξη και
Ποιότητα ζωής που αξί-
ζει σε όλους.»

Τέλος, µε απόφαση
δηµάρχου έχει συστα-
θεί Γραφείο Ανάπτυξης
και Απασχόλησης στε-
λεχωµένο µε τον ειδικό
συνεργάτη κ. Ηλία
Σκουλικαρίτη. Οι ενδια-
φερόµενοι µπορούν να
τηλεφωνούν στο τηλ.
24413/52200 και
52208, ώρες γραφείου
και µε e-mail: erga-
sia@plastiras-ota.gr

Ανοιχτή πρόσκληση σε νέα ζευγάρια για µόνιµη
εγκατάσταση σε χωριά της Λίµνης Πλαστήρα

ΣΣττοο  ΚΚοοιιννωωννιικκόό  
ΠΠααννττοοππωωλλεείίοο  ΜΜοουυζζαακκίίοουυ
ππααρρααδδόόθθηηκκαανν  ττρρόόφφιιµµαα  κκααιι
εείίδδηη  ππρρώώττηηςς  ααννάάγγκκηηςς

Στο Κοινωνικό Παντο-
πωλείο Μουζακίου παρα-
δόθηκαν το πρωί της
Τετάρτης (19/02) τρόφιµα
και είδη πρώτης ανάγκης,
από την ΑΜΚΕ Emfasis

Non – Profit. Τα συγκεκριµένα είδη ξεχώρισαν
και έπειτα συσκεύασαν οι εργαζόµενοι του
δήµου από το  Κοινωνικό Παντοπωλείο και το
“Βοήθεια στο Σπίτι” και οι εθελόντριες της Em-
fasis, µε σκοπό να µοιραστούν στους συµπολί-
τες µας που τα χρειάζονται. Το παρών έδωσε η
Αντιδήµαρχος Κοινωνικής Πολιτικής & Εθελον-
τισµού κ.Μαριάννα Ζιάκα, για να συγχαρεί από
κοντά τις εθελόντριες της Emfasis Non – Profit
για το πολύ σηµαντικό έργο τους. Ο ∆ήµαρχος
Μουζακίου κ.Θεοφάνης Στάθης συγχαίρει την
Αντιδήµαρχο κ.Ζιάκα και ευχαριστεί θερµά την
ΑΜΚΕ Emfasis, τους υπαλλήλους από το Κοινω-
νικό Παντοπωλείο και το “Βοήθεια στο Σπίτι” για
τη συνεργασία, αλλά και όλους τους εθελοντές
που προσφέρουν και στηρίζουν συµπολίτες µας
που το έχουν πραγµατικά ανάγκη. Να αναφερ-
θεί πως το Κοινωνικό Παντοπωλείο του ∆ήµου
Μουζακίου έχει διαρκείς ανάγκες σε υλικά, µιας
και εξυπηρετεί πολλές οικογένειες που βρίσκον-
ται σε ανάγκη, όπως πληµµυροπαθείς, άπορες
οικογένειες, άνεργους, άτοµα µε δυσκολίες.
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Το Συνδικάτο Εργατοτεχνιτών Οικοδόµων
Καρδίτσας για την απώλεια του εργαζόµενου
που χτυπήθηκε από το ρεύµα
Το Συνδικάτο

Εργατοτεχνι-
τών Οικοδόµων

και Συναφών Επαγγελ-
µάτων Ν. Καρδίτσας εκ-
φράζει την θλίψη του
και τα συλλυπητήρια
του στην οικογένεια του
εργαζόµενου που έχασε
τη ζωή όταν χτυπήθηκε
από το ρεύµα κατά την
διάρκεια εργασιών στο
δίκτυο του ∆Ε∆∆ΗΕ στη
θέση «Τσαρδάκι» στη
Λίµνη Πλαστήρα.

Ο θάνατος του συ-
ναδέλφου έρχεται να
προστεθεί στον µακρύ
κατάλογο θανατηφό-
ρων και µη εργατικών
ατυχηµάτων που έχει
αυξηθεί τη τελευταία
περίοδο. Ήδη µετράµε
4 συναδέλφους οικοδό-
µους νεκρούς από την
αρχή του 2025, µετά
τους 26 νεκρούς συνα-
δέλφους το 2024.Πρό-
κειται για ακόµα ένα
εργοδοτικό έγκληµα, το
δεύτερο µέσα σε 3 χρό-
νια µε 2 νεκρούς στην
περιοχή µας σε εργολά-
βους της ∆ΕΗ.

Μόλις λίγες ηµέρες
µετά την επιτυχηµένη
48ώρη απεργία του
κλάδου µας µε κύρια αι-

τήµατα τα µέτρα ασφά-
λειας στους χώρους
δουλειάς, οι οποίοι
έχουν µετατραπεί σε
αρένες θανάτου, έρχε-
ται αυτό το εργοδοτικό
έγκληµα.

Κράτος και εργοδο-
σία έχουν µετατρέψει
τους χώρους εργασίας
σε καθηµερινές κοιλά-
δες των Τεµπών. Πη-
γαίνουµε στις δουλειές
µας και δεν ξέρουµε αν
θα γυρίσουµε στα σπί-
τια µας και τις οικογέ-
νειές µας. Αιτία των
εργοδοτικών εγκληµά-
των δεν είναι το “αν-
θρώπινο λάθος” όπως
πονηρά επικαλούνται οι
εργοδότες, αλλά τα ελ-
λιπή έως και ανύπαρκτα
µέτρα υγιεινής και
ασφάλειας. Είναι η εν-
τατικοποίηση της δου-
λειάς, τα απάνθρωπα
ωράρια, η πίεση για να
ολοκληρωθεί µε οποι-
ονδήποτε τρόπο το
έργο, η δουλειά σε απα-
ράδεκτες, ανθυγιεινές
συνθήκες ακόµα και µε
δριµύ ψύχος ή υψηλές
θερµοκρασίες ακόµη
και σε χώρους εργασίας
µε µεγάλη επικινδυνό-
τητα. Είναι η απουσία

ελέγχου από το κράτος
για αυτά τα ζητήµατα.

Στην επιτόπου επί-
σκεψη του Συνδικάτου
µας στο χώρο του εργο-
δοτικού εγκλήµατος
διαπιστώσαµε ότι η επι-
θεώρηση εργασίας δεν
είχε µεταβεί ακόµα στο
χώρο καθώς και ότι η
εργολαβική εταιρεία
είχε µαζέψει όλα τα µη-
χανήµατα και είχε κα-
θαρίσει τον τόπο. Το
έγκληµα συνέβη καθώς
την ώρα της εργασίας
δεν είχε διακοπεί η ηλε-
κτροδότηση και οι κο-
λώνες είχαν
ρεύµα.Καταγγέλλουµε
αυτή τη στάση τους.
Κ α τ α γ γ έ λ λ ο υ µ ε
την τραγική έλλειψη
του αναγκαίου προσω-
πικού για την πραγµα-
τοποίηση ελέγχων στις
αρµόδιες υπηρεσίες και
απαιτούµε προσλήψεις,
καθώς η Επιθεώρηση

Εργασίας έχει στον
χώρο ευθύνης της µια
τεράστια περιοχή, µε χι-
λιάδες χώρους δουλειάς
και ακόµα περισσότε-
ρους εργαζόµενους,
όπου για την τήρηση
των µέτρων προστα-
σίας, στην πλειοψηφία
τους µπορεί να µην έχει
πραγµατοποιηθεί έλεγ-
χος ποτέ!

Θα µας βρουν απέ-
ναντί τους. Με οργά-
νωση και αγώνα
διεκδικούµε το αυτο-
νόητο. ∆ουλειά µε όλα
τα απαραίτητα µέτρα
ασφάλειας ώστε να επι-
στρέφουµε µετά τη
δουλειά όρθιοι και υγι-
είς στις οικογένειές µας.
∆εν ανεχόµαστε άλλο
αίµα εργατών για τα
κέρδη των αφεντικών.

Απαιτούµε:
Να διερευνηθεί το

δυστύχηµα και να απο-
δοθούν ευθύνες.

Την άµεση λήψη µέ-
τρων υγείας και ασφά-
λειας στους χώρους
δουλειάς.

Ουσιαστικούς και
επαρκείς ελέγχους για
την τήρηση των µέτρων
ασφάλειας µε ευθύνη
του κράτους και της ερ-

γοδοσίας.
Εδώ και τώρα, επα-

ναλειτουργία των µει-
κτών επιτροπών ελέγ-
χου στις Κατασκευές.

Προχωρούµε σε πα-
ράσταση διαµαρτυρίας
στα γραφεία της Επιθε-
ώρηση Εργασίας την
Τετάρτη 19 Φλεβάρη
στις 12.00µµ

Στις 28 Φλεβάρη
ενώνουµε τη φωνή µας
µε τους εκατοντάδες χι-
λιάδες εργαζόµενους,
φοιτητές, µαθητές, µε
το λαό που θα διαδηλώ-
σει στην απεργιακή
συγκέντρωση στις
11.00 στην Κεντρική
Πλατεία. Τηρούµε στο
ακέραιο την υπόσχεση
που δώσαµε από την
πρώτη στιγµή του προ-
διαγεγραµµένου εγκλή-
µατος στα Τέµπη ότι
«ΟΛΩΝ ΤΩΝ ΝΕΚΡΩΝ
ΘΑ ΓΙΝΟΥΜΕ ΦΩΝΗ».
Θα δώσουµε αυτό τον
αγώνα µέχρι το τέλος,
για να µην κουκουλω-
θεί η πραγµατική αιτία
που οδηγεί σε τέτοιου
είδους εγκλήµατα. Η
πολιτική του «πάµε και
όπου βγει», που θυσιά-
ζει την ανθρώπινη ζωή
για το κέρδος.

Η Περιφέρεια Θεσσαλίας στηρίζει
δράσεις για την υγεία της καρδιάς
ΟΑντιπεριφερ-

ειάρχης Υγείας
της Περιφέ-

ρειας Θεσσαλίας, Βαγ-
γέλης Αποστόλου,
συµµετείχε στην επι-
στηµονική διηµερίδα µε
τίτλο «Η Καρδιά µας:
Μάθε, Προστάτευσε,
Ζήσε», που πραγµατο-
ποιήθηκε στα Τρίκαλα.
Σε συζήτηση µε την
πρόεδρο του Ιατρικού
Συλλόγου Τρικάλων,
Μαρία Αθανασίου, υπο-
γράµµισε ότι η πρόληψη
και η προαγωγή της
υγείας, αποτελούν βασι-

κές προτεραιότητες για
την Περιφέρεια Θεσσα-
λίας σύµφωνα µε τη
στρατηγική που έχει
θέσει ο Περιφερειάρχης,
∆ηµήτρης Κουρέτας.

Στο πλαίσιο αυτό, πρό-
σθεσε ότι η Περιφέρεια
συµµετέχει ενεργά σε
κάθε δράση ενηµέρωσης
και ευαισθητοποίησης
του κοινού.Επιπλέον, ο

κ. Αποστόλου, επισή-
µανε την ανάγκη για
ενισχυµένο συντονισµό
δράσεων και στενότερη
συνεργασία µεταξύ των
εµπλεκόµενωνφορέων,
µε στόχο την αποτελε-
σµατικότερη ενηµέρωση
και υποστήριξη των πο-
λιτών.

∆ιακεκριµένοι επιστή-
µονες παρουσίασαν
κατά τη διάρκεια της
διηµερίδας τις νεότερες
επιστηµονικές εξελίξεις,
αναδεικνύοντας τη ση-
µασία της πρόληψης και
των σύγχρονων θερα-

πευτικών προσεγγίσεων.
Η διηµερίδα διοργα-

νώθηκε από τον Ιατρικό
Σύλλογο Τρικάλων, το
Πρόγραµµα Μεταπτυ-
χιακών Σπουδών «Ια-
τρική του Τρόπου Ζωής
– LifestyleMedicine», το
Εργαστήριο Πειραµατι-
κής Φυσιολογίας και Θε-
ραπευτικής Άσκησης του
ΤΕΦΑΑ του Πανεπιστη-
µίου Θεσσαλίας, και την
e-trikala AE, µε την
υποστήριξη της Ελληνι-
κής Εταιρείας Επείγου-
σας Προνοσοκοµειακής
Φροντίδας (ΕΕΕΟΦ).
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Νέο Leader για τις ορεινές
και µειονεκτικές περιοχές

Για το πρό-
γραµµα Leader
της επόµενης

περιόδου και το ποιες
επενδύσεις θα αφορά
το εν λόγω χρηµατο-
δοτικό εργαλείο µί-
λησε αποκλειστικά στο
Ηχόραµα 100,8 ο Γενι-
κός Γραµµατέας Ενω-
σιακών Πόρων και
Υποδοµών του Υπουρ-
γείου Αγροτικής Ανά-
πτυξης και Τροφίµων
∆ηµήτρης Παπαγιαννί-
δης.

Ο κ. Παπαγιαννίδης
ήταν καλεσµένος στην
εκποµπή «Μεσηµε-
ριανό Μαγκαζίνο» (κα-
θ η µ ε ρ ι ν ά
14:00-15:00) µε τη
Βάσω Μπαλαµπάνη
όπου αναφέρθηκε
αναλυτικά στο νέο Le-
ader αλλά και στο
µέχρι τώρα αναπτυ-
ξιακό αποτύπωµά του
στο Νοµό µας και συ-
νολικά.

Αναλυτικά, η συ-
νέντευξη του κ. Παπα-
γιανίδη στο Ηχόραµα
100,8 έχει ως εξής:

Ερώτηση: Ποιους
αφορά το πρόγραµµα
Leader της επόµενης
περιόδου; Τι είναι η
προσέγγιση bottom up
που θα έχει το πρό-
γραµµα;

Απάντηση: Το Le-
ader είναι ένα από τα
παλαιότερα προγράµ-
µατα της Ευρωπαϊκής
Ένωσης. Παλιά ήταν
και Πρωτοβουλία.

Αφορά τους πάντες.
Τοπικές µικρές επιχει-
ρήσεις. Αφορά τις γυ-
ναίκες στις ορεινές και
µειονεκτικές περιοχές.

Και γενικά αφορά
όλους οι οποίοι θέ-
λουν να δραστηριο-
ποιηθούν σε µια
ορεινή και µειονεκτική
περιοχή.

Βέβαια, κάποια
στιγµή, το Leader είχε
σταµατήσει να επιδο-
τεί µόνο ορεινές και
µειονεκτικές και, έτσι,
το Leader επιδοτεί εκ-
συγχρονισµό κάποιων
επιχειρήσεων, επίσης
που είναι και στην πε-
διάδα.

Αλλά τη φετινή πε-
ρίοδο, το ΄ 24-΄27,
ξαναγύρισε στις µει-
ονεκτικές περιοχές.

Ερώτηση: Από τι
θα εξαρτηθεί το ποσό
του νέου προγράµµα-
τος Leader προς την
ευρύτερη περιοχή της
Καρδίτσας; Τι έργα ή
τι επενδύσεις θα
αφορά;

Απάντηση: Οι
επενδύσεις που αφορά
το Leader αφορούν
την αγροτική ανά-
πτυξη και, κυρίως,
στοχεύει στο να µεί-
νουν οι κάτοικοι σε
αυτές τις περιοχές.
Άρα, δεν αφορά µόνο
γεωργία.

Το Leader είναι,
επίσης, πολύ γνωστό
για τον αγροτουρισµό
γιατί επιδοτεί και ενοι-
κιαζόµενα δωµάτια
µιας κάποιας δεδοµέ-
νης ποιότητας, αλλά
και εστιατόρια και
κουρεία και όποια
άλλη επένδυση, κυ-
ρίως οικοτεχνία, που
υπάρχει στις περιοχές
αυτές.

Η Αναπτυξιακή
Καρδίτσας έχει αξιολο-
γηθεί θετικά. Είναι µια
πολύ καλή Αναπτυ-
ξιακή και θα λάβει
5.540.000 ευρώ δηµό-
σια δαπάνη.

∆ηλαδή, κοινοτικά
χρήµατα και εθνικά.
Γιατί το πρόγραµµα
είναι περίπου 80%
κοινοτικά χρήµατα
(ενωσιακοί πόροι) και
20% εθνικά.

Αυτό, όµως, εξαρ-
τάται από την Αναπτυ-
ξιακή και τους
επενδυτές να ανέβει
πιο πάνω.

Ελκυστικό είναι
γιατί ακολουθεί τον
κανόνα ενισχύσεων ο
οποίος είναι 65% στις
πάνω περιοχές και για
τον εκσυγχρονισµό
στις πεδινές περιοχές
το ΄΄κατώφλι΄΄ είναι
το 50 αλλά εξαρτάται
και από τι είδος των
επενδύσεων.

Καθένας πρέπει να
πάει στην Αναπτυξιακή
και στον µελετητή
του.

Επαναλαµβάνω πως
είναι όλες σχεδόν οι
επενδύσεις µε στό-
χευση την οποία έχει
θέσει η Αναπτυξιακή.

Οι εγκρίσεις δεν γί-
νονται από την Αθήνα.
Γίνονται από εσάς.
Υπάρχει ειδική Μονάδα
διαχείρισης του προ-
γράµµατος που καθο-

ρίζει, µε εισήγηση του
∆ιευθυντή και των
υπηρεσιακών στελε-
χών της ΑΝΚΑ, ποιος
θα µπει, βαθµολογεί-
ται, τα µόρια είναι όλα
βαθµολογηµένα και,
έτσι, προχωράµε στην
υλοποίηση των επεν-
δύσεων.

Μια συµβουλή που
δίνω στους επενδυτές
είναι να ξεκινήσουν
όσο το δυνατόν πιο
γρήγορα.

Τώρα, που υπάρ-
χουν αναθεωρηµένοι
προϋπολογισµοί, είναι
το καλύτερο να έρθει
κάποιος τώρα.

Έχει το δικαίωµα,
βέβαια, να το τελει-
ώσει το 2029.

Αλλά ποιός µπορεί
να του πει ότι το
2028, τα 100 τετρα-
γωνικά θα κάνουν σή-
µερα ενάµισι µε δύο
χιλιάδες, θα είναι και
τότε τόσα τα χρήµατα.

Ερώτηση: Ποια
ήταν η συµβολή του
προγράµµατος Leader
στην ανάπτυξη των
ορεινών περιοχών, και
της περιοχής της λί-
µνης Πλαστήρα ειδικό-
τερα, όλα αυτά τα
χρόνια;

Απάντηση: Στην
περιοχή της λίµνης
Πλαστήρα έχουν επι-
δοτηθεί ακόµα και µε-
γάλα ξενοδοχεία αλλά
και γενικά εστιατόρια,
µικρές οικοτεχνίες, οι-
νοποιίες.

Το Leader είναι
ίσως το πιο ανοιχτό
πρόγραµµα από όλα
τα Υπουργεία γιατί
είναι από µια Αναπτυ-
ξιακή Εταιρία όπου
συµµετέχουν όλοι οι
∆ήµοι, η Περιφέρεια,
το Επιµελητήριο, το
Τεχνικό Επιµελητήριο,
ακόµα και ορισµένες

βιοµηχανίες και διά-
φοροι ιδιώτες.

Χαιρόµαστε να βλέ-
πουµε σε όλη την πε-
ριοχή, και του
Μουζακίου, και τις
άλλες µειονεκτικές,
και της Αργιθέας που
έχει, επίσης, πολλές
επενδύσεις.

Είναι ένα εύκολο
και ανοιχτό πρό-
γραµµα γιατί µιλάει
απευθείας µε την Ανα-
πτυξιακή.

Ερώτηση: Τι θα
θέλατε να αναφέρετε
ως επίλογο της συζή-
τησής µας;

Απάντηση: Εγώ
απολαµβάνω τη συ-
νεργασία µε τον
Υπουργό Αγροτικής
Ανάπτυξης και Τροφί-
µων Κώστα Τσιάρα, ο
οποίο τυχαίνει να είναι
και από την Καρδίτσα,
και πραγµατικά µείς
εκτελούµε όλες τις
οδηγίες.

Στην Επιτροπή Πα-
ρακολούθησης, ο
Υπουργός είχε π[ει να
επενδύσουν όλοι στη
Θεσσαλία.

Η Θεσσαλία έπαθε
µεγάλη καταστροφή
από τον Daniel.

Εµείς ζητάµε από
όλο τον κόσµο, όχι
µόνο από τους αγρό-
τες, να επενδύσουν
στη Θεσσαλία και από
τις επιχειρήσεις και
από τους αγρότες και
από τη νέα επιχειρη-
µατικότητα να ανθίσει.

Γιατί, πραγµατικά,
τα χρηµατοδοτικά ερ-
γαλεία, µε εντολή του
Υπουργού, είναι στη
διάθεσή σας.

Υπάρχουν οι πιστώ-
σεις, υπάρχουν οι δυ-
νατότητες.

Νοµίζω πως µόνο
έτσι θα κάνουµε το
βήµα που θέλουµε.

Ο Γενικός Γραµµατέας Ενωσιακών Πόρων και Υποδοµών του ΥΠΑΑΤ ∆ηµήτρης Πα-
παγιαννίδης µίλησε αποκλειστικά στο Ηχόραµα 100,8 για το νέο πρόγραµµα και τις
επενδύσεις που θα αφορά
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Υπόµνηµα ΣΒΘΣΕ προς το Υπουργείο
Ανάπτυξης για τα Επιχειρηµατικά Πάρκα
ΟΣ ύ ν δ ε σ µ ο ς

Βιοµηχανιών
Θεσσαλίας και

Στερεάς Ελλάδος -
ΣΒΘΣΕ, υπέβαλε Υπό-
µνηµα προς τον
Υπουργό Ανάπτυξης, κ.
Παναγιώτη Θεοδωρι-
κάκο, σχετικά µε τον
NOMO ΥΠ’ ΑΡΙΘΜ.
4982 ΦΕΚ Α 195/
15.10.2022: Ίδρυση,
ανάπτυξη, διαχείριση
και λειτουργία των Επι-
χειρηµατικών Πάρκων.

Το Υπόµνηµα κοινο-
ποιήθηκε και στην Υφυ-
πουργό Ανάπτυξης κ.
Άννα Μάνη – Παπαδη-
µητρίου και στον Γενικό
Γραµµατέα Βιοµη- χα-
νίας κ. Ελευθέριο Κρη-
τικό.

Αξιότιµε κύριε
Υπουργέ,

Με χαρά και ανακού-
φιση υποδεχθήκαµε την
απάντηση του Υπουρ-
γείου Ανάπτυξης, σε
σχετική επερώτηση, για
την διευκρίνιση του ότι,
οι παλαιοί εγκατεστηµέ-
νοι σε Βιοµηχανικές Πε-
ριοχές, δεν υποχρεούν-
ται να υπογράψουν τις
νέες συµβάσεις, γεγο-
νός που αποδεικνύει
την βούληση σας να
αντιµετωπιστούν τα
προβλήµατα, σχετικά
µε την εφαρµογή του
Ν. 4982/2022. Ο Σύν-
δεσµος Βιοµηχανιών
Θεσσαλίας και Στερεάς
Ελλάδος (ΣΒΘΣΕ) εκ-
προσωπεί σηµαντικό-
τατο αριθµό βιοµηχα-
νιών - επιχειρήσεων
στις περιφέρειες αρµο-
διότητάς του, που δια-
δραµατίζουν σηµαντικό
ρόλο στην οικονοµική
µεγέθυνση και ανά-
πτυξη της χώρας. Η
πλειονότητα δε, αυτών
των επιχειρήσεων είναι
εγκατεστηµένες σε Επι-
χειρηµατικά Πάρκα
(Ε.Π.), αξιοποιώντας τα
κίνητρα και την ώθηση
της Κεντρικής Κυβέρ-
νησης, για τη λειτουρ-
γία τους σε
οργανωµένους χώρους.
Τα Επιχειρηµατικά

Πάρκα θα πρέπει στρα-
τηγικά να παρέχουν
κρίσιµες συντηρηµένες
υποδοµές, υπηρεσίες
διαχείρισης, καθώς και
δίκτυα υποστήριξης,
συµβάλλοντας στην
αποτελεσµατικότερη
λειτουργία των επιχει-
ρήσεων. Κατόπιν αιτη-
µάτων µελών µας –
βιοµηχανιών, εγκατε-
στηµένων εντός Βιοµη-
χανικών Περιοχών
Θεσσαλίας και Στερεάς
Ελλάδος, επιθυµούµε
να σας µεταφέρουµε τις
έντονες ανησυχίες και
τους προβληµατισµούς
τους, προερχόµενες
από την εφαρµογή του
Ν. 4982/2022, αναφο-
ρικά µε τη διαχείριση
και λειτουργία των Επι-
χειρηµατικών Πάρκων.
Οι νοµοθετηµένες
«υπερεξουσίες» που
παρέχονται στο Φορέα
∆ιαχείρισης, σε συνδυα-
σµό µε την έλλειψη δια-
φάνειας, που
χαρακτηρίζει τη διαχεί-
ριση και τη λειτουργία
τους, όπως και η απου-
σία εποπτείας και ελέγ-
χου, δεν διασφαλίζουν
την εύρυθµη λειτουργία
των εγκατεστηµένων
επιχειρήσεων. Ειδικό-
τερα, µε τον Ν.
4982/2022 εισήχθησαν
νέες ρυθµίσεις σχετικές
µε την λειτουργία και
διαχείριση των Επιχει-
ρηµατικών Πάρκων
(Ε.Π.), οι οποίες παρέ-
χουν στον Φορέα ∆ια-
χείρισης, άνευ ελέγχου,
απόλυτη εξουσία έναντι
των εγκατεστηµένων
επιχειρήσεων. Με την
εφαρµογή του Νόµου,
κοινή είναι η διαπί-
στωση ότι όχι µόνο δεν
έχει υπάρξει η αναµενό-
µενη βελτίωση του
πλαισίου διαχείρισης και
λειτουργίας των Επιχει-
ρηµατικών Πάρκων
(Ε.Π.), αλλά αντίθετα
πως έχει επέλθει ση-
µαντική επιδείνωση, µε
κύρια χαρακτηριστικά
της:

• Την εγκαθίδρυση

καθεστώτος µονοπω-
λίου υπέρ του Φορέα
∆ιαχείρισης, για τις
υπηρεσίες που παρέχει
στις επιχειρήσεις και ο
αποκλεισµός από οποι-
αδήποτε προσπάθεια
για Αυτοδιαχείριση. •
Τον µονοµερή, αυθαί-
ρετο και υπερτιµολογη-
µένο καθορισµό των
δαπανών διαχείρισης,
από τον Φορέα ∆ιαχεί-
ρισης, που σαφώς, δεν
αντιστοιχούν και δεν
ανταποκρίνονται στις
παρεχόµενες υπηρε-
σίες. • Την έλλειψη δη-
µοσιότητας και διαφά-
νειας, ως προϋποθέσεις
χρηστής διοίκησης,
καθώς δεν υπάρχει δυ-
νατότητα και πρόσβαση
στις επιχειρήσεις να λά-
βουν γνώση και αιτιο-
λόγηση επί των
χρεώσεων. • Αλλεπάλ-
ληλες µονοµερείς και
αυθαίρετες ενέργειες
του Φορέα ∆ιαχείρισης,
που επιβάλλονται στις
επιχειρήσεις, χωρίς
προηγού- µενη ενηµέ-
ρωση ή και διαβού-
λευση βάσει της
ερµηνείας του Νόµου. •
Την απουσία µηχανι-
σµού εποπτείας και
ελέγχου των πρακτικών
και της αποτελεσµατι-
κότητας του Φορέα ∆ια-
χείρισης, επί των
διαχειριστικών πρακτι-
κών που ακολουθεί.
Από την ανωτέρω εν-
δεικτική αναφορά των
προβληµάτων, που αν-
τιµετωπίζουν οι εγκατε-
στηµένες εντός των
Ε.Π. επιχειρήσεις, προ-
κύπτει ότι αυτές επιβα-
ρύνονται µε υπέρογκα
ποσά και επιπλέον

κόστη για δαπάνες δια-
χείρισης, και κατά πολύ
υψηλότερα, συγκριτικά,
µε τις χρεώσεις των
Ε.Π. µε καθεστώς Αυτο-
διαχείρισης. Στα ανω-
τέρω ενδεικτικά
αναφερθέντα προβλή-
µατα, τα οποία έχουν
ως αποτέλεσµα την
υπέρµετρη αύξηση του
κόστους λειτουργίας
των επιχειρήσεων, εις
βάρος της ανταγωνιστι-
κότητάς τους, έχει έλθει
να προστεθεί ακόµη µία
µονοµερής και κατα-
χρηστική ενέργεια του
Φορέα ∆ιαχείρισης.
Συγκεκριµένα, οι εγκα-
τεστηµένες επιχειρήσεις
καλούνται να εφαρµό-
σουν το Νέο Κανονισµό
Λειτουργίας των Ε.Π., ο
οποίος, πέραν του ότι
έχει συνταχθεί µονοµε-
ρώς και χωρίς ουσια-
στική διαβούλευση από
το φορέα διαχείρισης,
βρίθει ασαφειών και ση-
µείων τα οποία είναι κα-
ταφανώς υπέρ του
συντάκτη και κατά των
εγκατεστηµένων επιχει-
ρήσεων. Επιπλέον ο
ίδιος ο Ν. 4982/2022
«Περί διαχείρισης και
λειτουργίας Ε.Π.», στο
άρθρο 23 παρ. 6, επί
της ουσίας καθιστά
αδύνατη την αναθεώ-
ρηση των Κανονισµών
Λειτουργίας, µε πρωτο-
βουλία των εγκατεστη-
µένων και ενήµερων
επιχειρήσεων, εφόσον,
τίθεται υποχρεωτικά,
εκπροσώπηση, σε κάθε
περίπτωση, του 51%
της συνολικής έκτασης
του Ε.Π., τεχνηέντως
συµπεριλαµβανοµένων
στην προσµέτρηση, των
κοινόχρηστων και κοι-
νωφελών χώρων, των
χώρων πρασίνου και
στάθµευσης οχηµάτων,
που ιδιοκτησιακά ανή-
κουν στο Φορέα ∆ιαχεί-
ρισης και καλύπτουν το
ανωτέρω ποσοστό.
Κύριε Υπουργέ, Σκοπός
και πρόθεση του νοµο-
θέτη µε την ψήφιση του
Ν. 4982/2022 υπήρξε η

ανάπτυξη των Επιχειρη-
µατικών Πάρκων, δια
των οποίων επιτυγχά-
νονται, µεταξύ άλλων η
ενίσχυση της ανταγωνι-
στικότητας των επιχει-
ρήσεων και οι στόχοι
της βιοµηχανικής ανά-
πτυξης της χώρας. Από
την ως σήµερα εφαρ-
µογή του, ο στόχος,
αυτός, τίθεται εν αµφι-
βόλω.

Αφ’ ενός, οι αυθαί-
ρετες και υπερβολικές
χρεώσεις του Φορέα
∆ιαχείρισης χωρίς καµία
αιτιολόγηση και διά-
θεση απολογισµού και
αφετέρου, η λειτουργία
των Ε.Π. σε συνθήκες,
δυστυχώς, εγκατάλει-
ψης συντήρησης υπο-
δοµών, οµηρίας και
µονοπωλίου, επιβάλ-
λουν την άµεση επανε-
ξέταση του θεσµικού
πλαισίου λειτουργίας
των Ε.Π. και της εφαρ-
µογής αυτού, προκειµέ-
νου να διαµορφωθούν
οι συνθήκες εκείνες,
υπό τις οποίες µπορεί
να διασφαλιστεί η δί-
καιη και επί ίσοις όροις
συµµετοχή των εγκατε-
στηµένων επιχειρή-
σεων. Βέβαιοι ότι κατα-
νοώντας την ανάγκη
θετικής αντιµετώπισης
του όλου ζητήµατος, θα
θελήσετε να παρέµβετε
προς τη κατεύθυνση
αυτή, για την γρήγορη
εξοµάλυνσή του, σεβό-
µενοι και τις επιταγές
της Ευρωπαϊκής κατεύ-
θυνσης για την Βιοµη-
χανία. Ο Σύνδεσµος
Βιοµηχανιών Θεσσαλίας
και Στερεάς Ελλάδος
θεωρεί ότι η διαδικασία
διαβούλευσης για τρο-
ποποίηση άρθρων του
Νόµου θα συµβάλλει
στην βέλτιστη εφαρ-
µογή του στόχου του,
συλλέγοντας τις από-
ψεις των άµεσα ενδια-
φεροµένων µερών. Το
πρώτο βήµα έγινε στη
θετική κατεύθυνση και
αναµένουµε τα επό-
µενα. Στη διάθεσή σας
για κάθε διευκρίνιση.
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Εφ όλης της ύλης συζήτηση του Περιφερειάρχη
Θεσσαλίας ∆ηµ. Κουρέτα µε τον Υπουργό
Οικονοµικών Κ. Χατζηδάκη

Αναλυτική ενη-
µέρωση για
όλα τα µεγάλα

θέµατα της Θεσσαλίας
παρείχε στον Υπουργό
Οικονοµικών Κωστή
Χατζηδάκη ο Περιφε-
ρειάρχης Θεσσαλίας
∆ηµήτρης Κουρέτας,
στη συνάντηση που
πραγµατοπο ιήθηκε
µέσα σε πολύ καλό
κλίµα το πρωί στο κτί-
ριο της Περιφέρειας
στη Λάρισα.

Ο κ. Κουρέτας, µε
τη χρήση χαρτών και
σχεδιαγραµµάτων ενη-
µέρωσε τον Υπουργό

Οικονοµικών για την
εξέλιξη των αντιπληµ-
µυρικών έργων που
κατασκευάζει η Περι-
φέρεια σε όλη τη Θεσ-
σαλία, για το σηµαντικό

ρόλο που επιτελεί το
Κέντρο Πολιτικής Προ-
στασίας στην εµπέ-
δωση του αισθήµατος
ασφαλείας των Θεσσα-
λών στα ακραία καιρικά

φαινόµενα, ενώ πα-
ρουσίασε αναλυτικά το
σχέδιο του για την
αγροτική ανάπτυξη του
θεσσαλικού κάµπου, το
οποίο και θα παρουσια-
στεί στους Θεσσαλούς
πολίτες σε ανοικτή εκ-
δήλωση το επόµενο
διάστηµα.

Τη συζήτηση απα-
σχόλησε ακόµη το υδα-
τικό έλλειµµα της
Θεσσαλίας, η συνεργα-
σία της Περιφέρειας µε
τον Οργανισµό ∆ιαχεί-
ρισης Υδάτων Θεσσα-
λίας (Ο∆ΥΘ) και τα
έργα ορεινής υδρονο-

µίας που θα ανακοινω-
θούν από την κυβέρ-
νηση τις επόµενες
ηµέρες.

Τέλος ο κ. Κουρέτας
ενηµέρωσε τον κ. Χα-
τζηδάκη για τη διαδικα-
σία καταβολής
αποζηµιώσεων των
πληγεισών από τονda-
niel επιχειρήσεων µέσω
της Κρατικής Αρωγής,
όπως και για τα προ-
γράµµατα της επιχειρη-
µατικότητας που
αναµένεται να τρέξουν
το 2025 µέσω του
ΕΣΠΑ/Θεσσαλία 2021-
27.

Αργεί … η αποκατάσταση των αποκλεισµένων
Προέδρων στο Μουζάκι

Αγαπητοί Πολί-
τες, Αγανακτι-
σµένοι από το

όργιο παραπληροφόρη-
σης και παραπλάνησης
κοινής γνώµης και ορ-
γάνων του ∆ήµου Μου-
ζακίου, Είναι οι αυτο-
διοικητικοί που στερή-
θηκαν!για µία σχε- δόν
τετραετία!!! το νόµιµο
δικαίωµά τουςνα εκλε-
γούν Πρόεδροι στις Κοι-
νότητες Μουζακίου, Αγ-
ναντερού και Κρανέας.

Υπενθυµίζουµεότι,
το έτος 2019 Ανατρά-
πηκε η λαϊκή βούληση-
και µε τους αντισυν-
ταγµατικούς νόµους
4623 και 4625,περι-
φρονήθηκε η αρχή της
πλειοψηφίας και απα-
ξιώθηκαν οι δηµοκρατι-
κές επιλογές των
Πολιτών.

Παραβιάστηκαν τότε
οι προβλεπόµενοι όροι
ανάδειξης Προέδρων
Κοινοτήτων

Γι αυτό άµεσα προ-
σφύγαµε! στον πυλώνα
κράτους δικαίου και ∆η-

µοκρατίας στο θεσµό
της ∆ικαιοσύνης Ιδίοις
Εξόδοις, Καλώντας κατ
επανάληψη εγγρά-
φως!!τον ∆ήµαρχο
Μουζακίου να σεβαστεί
τους θεσµούς και να
µην εκχωρήσει αρµο-
διότητες,σε διορισµέ-
νους!! χωρίς δη-
µοκρατική νοµιµοποί-
ηση!συµβούλους.

Μάταια όµως γιατί
ενώ στις 31/10/2019 µε
το Α.Π 7339 έγγραφό
του Βεβαιώθηκε η πα-
ράλειψη έκδοσης διαπι-
στωτικής πράξης ορισ-
µού, δυνάµει της οποίας
εγκαθίστανται!!! Πρό-
εδροι στις Κοινότητες
Μουζακίου, Αγναντερού
και Κρανέας, Εν τούτοις
άµεσα, αντιφατικά,
προκλητικά και θρασύ-
τατα,ο ίδιος!!! Αποδέχ-
θηκετους αντισυνταγ-
µατικά διορισµένους!
εκχωρώντας τους µάλι-
στα και αρµοδιότητες!!!

Μετά από αυτές τις
µη νόµιµες για την αυ-
τοδιοίκηση πράξεις!!!

Και αφού δικαιωθήκαµε
από το Σ.τ.Ε οδηγηθή-
καµε σε εκλογές!!!
Όπου αναδείχθηκαν
νέοι και δηµοκρατικά
εκλεγµένοι Πρόεδροι
Κοινοτήτων (Μουζάκι),
αλλά για λίγους
µήνες!!!

Στη συνέχεια και το
τελευταίο εικοσαήµερο
έκπληκτοι διαβάσαµε
δηλώσεις του ∆ηµάρ-
χου Μουζακίου ότι,
«δεν είναι δυνατόννα
πληρώνει δύο προ-
έδρους!!!»

Και ταυτόχρονα εί-
δαµεαπορηµένοιτην ει-
σήγησή του στη ∆.Ε

«Περί ορισµού πληρε-
ξούσιου δικηγόρου για
την υπεράσπιση συµ-
φερόντων του ∆ήµου,
προκειµένου να αντι-
κρούσει αγωγή κατοί-
κων! του ∆ήµου
Μουζακίου».

Στη συνεδρίαση
αυτήο ∆ήµαρχος απο-
ποιήθηκεευθύνες, απέ-
κρυψε αλήθειεςγια τη
θεσµική εκτροπή! και
παραπλάνησε το συλ-
λογικό όργανο µε τοα-
διευκρίνιστο και δικα-
νικό!!! αφήγηµα ότι
δήθεν«Γίνεται σαφές
πως οι ενάγοντες (εµείς
δηλαδή) χρεώνουµε!!!
και το ∆ήµο Μουζακίου
ζητήµατα, που αφο-
ρούν κεντρική διοί-
κηση».

Ύστερα από αυτά!!!
µε απόλυτη συναίσθη-
σηευθύνης διαµαρτυ-
ρόµαστε και καταγγέλ-
λουµε το ∆ήµαρχο και
τα όργανα του ∆ήµου
Μουζακίου, ως υπεύθυ-
νους για την πρωτο-
φανή στοχοποίηση!!

και πολιτική εµπάθεια!!
σε βάρος µας.

Αν όµως όλοι
αυτοί!!! της ∆.Ε επιθυ-
µούν πραγµατικά να
προστατέψουν τα συµ-
φέροντα του ∆ήµου
Μουζακίου, Θα ήταν
σώφρων!! νόµιµο! και
ηθικό! Ναεγκαταλεί-
ψουν τα κωµικοτραγικά
αφηγήµατα!!! για
δήθεν αδιευκρίνιστες
Αποζηµιώσεις! και ∆ι-
πλοπληρωµές! Προ-
έδρων, Και να ελέγ-
ξουν ανο Οφειλέτης!!!
∆ήµαρχος Μουζακίου ο
οποίος Ευθύνεται!!! ως
∆ιατάκτης ,κατέβαλλε
στο Ταµείο του ∆ήµου
όπως είχε υποχρέωση
εδώ και πολύ καιρό
65.797,46 €!!! Ποσό το
οποίο του Καταλογί-
σθηκε!!! οριστικά µε
Πράξη Καταλογι-
σµού!!!Άµεσα Εκτελε-
στή!!!.-

«Επιφυλασσόµα-
στε…..Απαιτώντας το
Στοιχειώδες και το Αυ-
τονόητο»

Γράφει ο Αστέριος Γ. Βασιλάκος, Τ. Πρόεδρος Συµβουλίου Κοινότητας Μουζακίου,
Γραµµατέας Π.Ο.Π Μουζακίου
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Παράσταση διαµαρτυρίας για το θάνατο σε ώρα
εργασίας εργολαβικού εργαζόµενου

Εργατικά σωµα-
τεία της Καρδί-
τσας πραγ-

µατοποίησαν την Τε-
τάρτη παράσταση δια-
µαρτυρίας στην Επι-
θεώρηση Εργασίας
Καρδίτσας, για το θά-
νατο σε ώρα εργασίας
εργολαβικού εργαζόµε-
νου. Συγκεκριµένα ερ-
γαζόµενος που
εκτελούσε εργασία µε
µηχάνηµα για εργολη-
πτική επιχείρηση στο δί-
κτυο του ∆Ε∆∆ΗΕ
κοντά στο «Τσαρδάκι»,

υπέστη ηλεκτροπληξία
και έχασε τη ζωή του.

Όπως τόνισε Γιώρ-
γος Παπαδόπουλος
µέλος του ∆Σ του Εργα-

τικού κέντρου Καρδί-
τσας: «Οι χώροι δου-
λειάς έχουν γίνει
απέραντη κοιλάδα των
Τεµπών µε θύµατα τους

ίδιους τους εργαζόµε-
νους που δουλεύουν
για ένα κοµµάτι ψωµί
χωρίς να υπάρχουν
µέτρα προστασίας. Κα-
ταγγέλλουµε την στάση
της επιθεώρησης εργα-
σίας της Καρδίτσας, που
την ίδια µέρα που έγινε
το δυστύχηµα και ενώ
τα εργατικά σωµατεία
ήταν εκεί και είδαµε ότι
η εργοδοσία είχε συγ-
καλύψει όλα τα στοιχεία
που οδήγησαν σε αυτό
το τραγικό εργατικό δυ-
στύχηµα, απουσίαζαν

παντελώς οι υπεύθυνοι
για τους ελέγχους. Η
παρουσία µας εδώ γίνε-
ται για να καταγγεί-
λουµε τις τραγικές
ελλείψεις σε προσωπικό
στην υπηρεσία αυτή.»

Τέλος κάλεσε τους
εργαζόµενους «να ορ-
γανωθούν στα σωµα-
τεία για να δώσουν
µαχητικό παρόν στην
απεργία και την συγ-
κέντρωση στις 28 Φλε-
βάρη απέναντι στις
πολιτικές που µας οδη-
γούν σε νέα Τέµπη».

Συνεχ ί ζουµε ,
κλιµακώνουµε
τον αγώνα, θα

νικήσουµε, ήταν το
αποφασιστικό µήνυµα
που έστειλαν βιοπαλαι-
στές αγρότες και κτηνο-
τρόφοι που συµµετείχαν
µαζικά και µαχητικά από
µπλόκα από διάφορες
περιοχές της χώρας µε
δεκάδες τρακτέρ και
αγροτικά µηχανήµατα
στο µεγάλο συλλαλητή-
ριο που έγινε στην Θεσ-
σαλονίκη το απόγευµα
της Τετάρτης 19 Φλε-
βάρη.

Συνεχίζουν αποφασι-
στικά από αύριο πιο δυ-
νατά τον αγώνα και την
πολύµορφη δράση στα
µπλόκα που έχουν στη-
θεί σε όλη την χώρα,
ενώ παράλληλα συνεχί-
ζουν να ζητούν συνάν-
τηση µε τον πρωθυ-
πουργό προκειµένου να
δώσει λύση στα δίκαια
αιτήµατα για την επι-
βίωσή τους.

Με την αποφασιστική
στάση και συµµετοχή
τους, έριξαν στο κενό
την προσπάθεια τροµο-
κράτησης που επιστρά-
τευσε η κυβέρνηση,
όπου µέσω ανακοίνω-
σης της Γενικής Αστυνο-
µικής ∆ιεύθυνσης

Θεσσαλονίκης απαγό-
ρευσε το προγραµµατι-
σµένο συλλαλητήριο
των αγωνιζόµενων αγ-
ροτών και κτηνοτρόφων
στην Περιφέρεια Κεντρι-
κής Μακεδονίας

Μάλιστα η κυβέρ-
νηση επιστράτευσε ασ-
τυνοµικό φραγµό µε
ισχυρές δυνάµεις των
ΜΑΤ και κλούβες, για να
σταµατήσει και να εµπο-
δίσει το µεγάλο συλλα-
λητήριο των βιοπαλαισ-
τών αγροτών και κτηνο-
τρόφων στην Θεσσαλο-
νίκη.

Οι αγρότες κατάφε-
ραν να περάσουν από
τον πρώτο φραγµό των
αστυνοµικών δυνά-
µεων, ωστόσο, αµέσως
µετά βρήκαν παραταγ-
µένους δεκάδες άνδρες
των ΜΑΤ και κλούβες
που τους εµπόδιζαν να
περάσουν για να φτά-

σουν στο ξενοδοχείο
όπου βρισκόταν ο πρω-
θυπουργός.

Τελικά, ο Κυρ. Μη-
τσοτάκης αναχώρησε
εσπευσµένα από το ξε-
νοδοχείο, µε τους βιο-
παλαιστές αγρότες και
κτηνοτρόφους να στέλ-
νουν ξεκάθαρο µήνυµα
ότι συνεχίζουν τον
αγώνα τους από αύριο
στα µπλόκα πιο δυνατά,
ενώ συνεχίζουν να ζη-
τούν συνάντηση µε τον
πρωθυπουργό προκει-
µένου να δώσει λύση
στα δίκαια αιτήµατά του

Η κυβέρνηση και ο
πρωθυπουργός το έλα-
βαν το µήνυµα, και από
αυτή την άποψη είναι
πετυχηµένο το σηµερινό
συλλαλητήριο, σηµεί-
ωσε ο Κώστας Τζέλλας,
πρόεδρος της Ενωτικής
Οµοσπονδίας Αγροτικών
Συλλόγων Ν. Καρδίτσας

µε τους αγρότες να φω-
νάζουν το σύνθηµα
«∆εν υποχωρούµε αν
δεν δικαιωθούµε».

Ενδεικτικό της µαζι-
κότητας της πορείας
που έγινε στο πλαίσιο
του συλλαλητηρίου,
ήταν ότι όλη η οδός Μο-
ναστηρίου ήταν γεµάτη
από τρακτέρ και διαδη-
λωτές. Πρόκειται για
«απόβαση» τρακτέρ
στην πόλη της Θεσσα-
λονίκης.

Στο πλευρό τους
βρέθηκαν µαζικά εργα-
τικά σωµατεία και φοι-
τητικοί σύλλογοι, εκ-
φράζοντας την αλλη-
λεγγύη τους. Παραβρέ-
θηκε επίσης αντιπρο-
σωπεία του ΚΚΕ µε
την Θεανώ Καπέτη,
µέλος του ΠΓ της ΚΕ,
την Μαρία Γαβαλά,
µέλος της Γραµµατείας
της ΚΕ και τον Λεωνίδα
Στολτίδη, βουλευτή του
Κόµµατος.

Μετά τη µεγάλη συγ-
κέντρωση που έγινε νω-
ρίτερα στο κτίριο του
ΟΣΕ, ακολούθησε µα-
ζική µαχητική πορεία
βιοπαλαιστών αγροτών
και κτηνοτρόφων µε δε-
κάδες τρακτέρ και αγρο-
τικά µηχανήµατα µε
κατεύθυνση το ξενοδο-

χείο όπου θα µιλούσε ο
πρωθυπουργός.

Εργατιά, αγροτιά µια
φωνή και µια γροθιά»
ακούστηκε δυνατά από
αγρότες, εργάτες και
φοιτητές µαζί µε τις
κόρνες των τρακτέρ.
«Τώρα µε τα πόδια µετά
µε τα τρακτέρ αν δεν δι-
καιωθούµε θα γίνει Κι-
λελέρ» διεµήνυσαν.

Οι βιοπαλαιστές
αγρότες κατέφθασαν
στο κτίριο του ΟΣΕ µε
δεκάδες τρακτέρ και
αγροτικά µηχανήµατα
από διάφορες περιοχές
της χώρας δίνοντας συ-
νέχεια στην πολύµορφη
δράση τους. Συµµετεί-
χαν µαζικά τα µπλόκα
Τρικάλων, της E65 από
τους αγρότες της Καρδί-
τσας και των Φαρσά-
λων, της Γυρτώνης
Λάρισας, του Ρυζόµυλου
Μαγνησίας, του Β.
Έβρου, καθώς και τα
µπλόκα Ελευθεροχω-
ρίου, Γερακαρίου, Γρε-
βενών, Κατερίνης, Μαλ-
γάρων, Γυψοχωρίου,
Πέλλας, Νάουσας.

Εργατικά σωµατεία,
φοιτητικοί σύλλογοι και
άλλοι φορείς τους υπο-
δέχτηκαν µαζικά µε
συνθήµατα και χειρο-
κροτήµατα.

Συνεχίζουµε, κλιµακώνουµε τον αγώνα,
θα νικήσουµε το µήνυµα του µεγάλου
αγροτικού συλλαλητηρίου
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Χάρτης µε όλες τις εθελοντικές οµάδες
στους τέσσερις Νοµούς

Με πυρήνα το
πρότυπο Κέν-
τρο Πολιτικής

Προστασίας η Περιφέ-
ρεια Θεσσαλίας οργανώ-
νει αποτελεσµατικά και
σταδιακά το σύστηµα του
εθελοντισµού στην πολι-
τική προστασία.

Οι πολίτες της Θεσσα-
λίας µπορούν στο εξής,
επισκεπτόµενοι τον ιστο-
χώρο του Κέντρου Πολι-
τικής Προστασίας της
Περιφέρειας Θεσσαλίας,
να δουν και τον χάρτη
των εθελοντικών οµά-
δων που αναπτύσσουν
δράση σε κάθε Νοµό
γιατί η Περιφέρεια δηµι-
ουργεί τα εργαλεία ενη-
µέρωσης του
κοινού. Γενικός Συντονι-
στής των εθελοντικών
οµάδων στην Θεσσαλία
ορίστηκε από τον Περι-
φερειάρχη κ. ∆. Κου-
ρέτα, ο κ. ∆ηµήτρης
Παπανδρέου και ο χάρ-
της των εθελοντικών
οµάδων που δηµιούρ-
γησε εντοπίζεται και µε

µια απλή αναζήτηση στο
GOOGLE MAPS https://
tinyurl.com/9uz6yjvj.

Στη Λάρισα έχουν πι-
στοποιηθεί ή βρίσκονται
σε διαδικασία πιστοποί-
ησης από το Υπουργείο
Κλιµατικής Κρίσης 14
οµάδες, στα Τρίκαλα 9,
στην Μαγνησία 14 και
στην Καρδίτσα 12 εθε-
λοντικές οµάδες και όλες
είναι ενταγµένες στο µη-
τρώο διαθέσιµων συνερ-
γατών της Περιφέρειας.

Οι αποκλειστικά πι-
στοποιηµένες οµάδες
είναι σήµερα σε όλη την
Θεσσαλία 15 και συγκε-
κριµένα τέσσερις είναι σε

Λάρισα, τέσσερις στην
Καρδίτσα , τέσσερις στην
Μαγνησία και τρεις στα
Τρίκαλα.

«Οι πιστοποιηµένες
οµάδες αριθµούν 890
µέλη και δεν περιλαµβά-
νουµε σε αυτό το δυνα-
µικό τον Ερυθρό Σταυρό
µε 1200 µέλη και πέντε
παραρτήµατα στην Θεσ-
σαλία γιατί δεν ανήκει ο
συγκεκριµένος οργανι-
σµός στην Πολιτική Προ-
στασία, αλλά η βοήθεια
είναι ανεκτίµητη», ανέ-
φερε ο κ. Παπανδρέου. Ο
κ. Παπανδρέου Συντονι-
στής των Εθελοντικών
Οµάδων βρίσκεται σε κα-

θηµερινή επικοινωνία µε
τους Συντονιστές σε
κάθε Νοµό που είναι οι
Μιχάλης Φωκάς στη Λά-
ρισα, Παναγιώτης Μανώ-
λης στην Καρδίτσα,
Απόστολος Γούλας στα
Τρίκαλα και Κωνσταντί-
νος Τράγαλος στην Μα-
γνησία.

Ο κ. Ηλίας Λεοντάρης
Συντονιστής της Πολιτι-
κής Προστασίας της Πε-
ριφέρειας Θεσσαλίας
δηλώνει πως έχει µεγάλη
σηµασία η υποστήριξη
του µηχανισ- µού πολιτι-
κής προστασίας στην
πρόληψη και αυτό απο-
δείχθηκε από την συνερ-
γασία µε τις αερολέσχες
το καλοκαίρι του 2024.

«Θέλουµε να δηµι-
ουργήσουµε έναν µηχα-
νισµό που να εµπλέκει
όλη την κοινωνία και να
εκµεταλλευτούµε κάθε
δυνα- τότητα που µας
δίνει η Νοµοθεσία . Οι
εθελοντικές οµάδες είναι
δεκάδες σε όλη την Θεσ-
σαλία και µε τις πιστοποι-

ηµένες στην Πολιτική
Προστασία που είναι και
το δυσκολότερο αντικεί-
µενο έχουµε άριστη συ-
νεργασία και αναµένουµε
να λάβουν πιστοποίηση
ακόµα περισσότερες που
πληρούν όλες τις προ-
ϋποθέσεις από το Υπουρ-
γείο Κλιµατικής Κρίσης.
Εργαζόµαστε προς την
κατεύθυνση αναζήτησης
τρόπων να βοηθήσουµε
και µε εξοπλισµό τις εθε-
λοντικές οµάδες γιατί
στις Περιφέρειες δεν έχει
δοθεί αυτή η δυνατότητα
από το κράτος, όταν οι
οργανώσεις συνεισφέ-
ρουν σε ανθρώπινο δυ-
ναµικό, υλικά και µέσα.

Η αποστολή τους είναι
κάτι περισσότερο από
σηµαντική γιατί συνει-
σφέρουν στο έργο της
πρόληψης, της προστα-
σίας της ζωής, της
υγείας, της περιουσίας
των πολιτών και του πε-
ριβάλλοντος. Οι εθελον-
τές είναι η δύναµη της
Πολιτικής Προστασίας».

Λεοντάρης: Εκατοντάδες εθελοντές στην Θεσσαλία η δύναµη της Περιφέρειας στην
Πολιτική Προστασία

Αστυνοµικοί της ΓΕ.Π.Α.∆. Θεσσαλίας τίµησαν και
τις φετινές εκδηλώσεις µνήµης ΚΑΥΚΑΚΕΙΑ 2025

Ασ τ υ ν ο µ ι κ ο ί
Υπηρεσιών της
Γενικής Περι-

φερειακής Αστυνοµικής
∆ιεύθυνσης (ΓΕ.Π.Α.∆.)
Θεσσαλίας τίµησαν και
φέτος τις εκδηλώσεις
µνήµης «ΚΑΥΚΑΚΕΙΑ
2025».

Την Κυριακή 16 Φε-
βρουαρίου 2025, κατά
την 82η Επέτειο από το
Ολοκαύτωµα του ∆οµέ-
νικου του ∆ήµου Ελασ-
σόνας, µεταξύ άλλων,
αποδόθηκε φόρος τιµής
στον Μοίραρχο Νικόλαο
Μπάµπαλη, ∆ιοικητή της
τότε Υποδιοίκησης Χω-
ροφυλακής Ελασσόνας,
για τη γενναιότητα που
επέδειξε µετά το Ολο-
καύτωµα του χωριού και

την εκτέλεση αµάχων
στη θέση «Καυκάκι»,
την 16-02-1943, από τα
ιταλικά στρατεύµατα κα-
τοχής.

Ως προς το ιστορικό,
ο Μοίραρχος Νικόλαος
Μπάµπαλης συνέταξε και
απέστειλε δύο επιστολές
προς το ∆ιεθνή Ερυθρό
Σταυρό, το Υπουργείο
Εσωτερικών και το Αρ-

χηγείο Χωροφυλακής,
καθώς επίσης και το Ιτα-
λικό Φρουραρχείο Ελασ-
σόνος, αναδεικνύοντας
το έγκληµα πολέµου που
διαπράχθηκε. Για τη γεν-
ναία του αυτή στάση συ-
νελήφθη, φυλακίστηκε
και καταδικάστηκε σε
θάνατο, γλίτωσε όµως
την εκτέλεση και στάλ-
θηκε όµηρος σε στρατό-

πεδο συγκέντρωσης
στην Ιταλία, απ’ όπου
επέστρεψε µετά την
απελευθέρωσή του.

Στο πλαίσιο των φετι-
νών εκδηλώσεων µνή-
µης, από πλευράς
Ελληνικής Αστυνοµίας,
παρέστησαν, µεταξύ
άλλων, ο Γενικός Περι-
φερειακός Αστυνοµικός
∆ιευθυντής Θεσσαλίας,
Ταξίαρχος Στυλιανός
Μπιλιάλης, εκπροσω-
πώντας και τον Αρχηγό
του Σώµατος, Αντιστρά-
τηγο ∆ηµήτριο Μάλλιο
και ο ∆ιευθυντής της ∆ι-
εύθυνσης Αστυνοµίας
Λάρισας, Αστυνοµικός
∆ιευθυντής Λοΐζος Παν-
τικίδης.

Από τον Γενικό Περι-

φερειακό Αστυνοµικό ∆ι-
ευθυντή Θεσσαλίας κα-
τατέθηκαν στεφάνια στο
µνηµείο εκτελεσθέντων
στη θέση «Καυκάκι»,
καθώς και στην προτοµή
του Μοιράρχου Νικο-
λάου Μπάµπαλη που
βρίσκεται στο ∆οµένικο.

Ακολούθως, στο Πα-
ναγιώτειο Πνευµατικό
Κέντρο ∆οµένικου, ο
ΓΕ.Π.Α.∆. Θεσσαλίας
πραγµατοποίησε σχετική
οµιλία, ενώ, στη συνέ-
χεια, απένειµε βραβεία
σε έξι µαθήτριες του Γυ-
µνασίου και Λυκείου του
∆οµένικου που αρίστευ-
σαν κατά το σχολικό
έτος 2023– 2024, δίνον-
τάς τους, παράλληλα,
και αναµνηστικά δώρα.
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Κοινότητα Φράγκου: Ανασκόπηση εργασιών
του έτους 2024

Το έτος 2024
αποτέλεσε το
πρώτο έτος της

θητείας της νέας δηµοτι-
κής αρχής και, ακολού-
θως, της δικής µου
θητείας ως Πρόεδρος της
Κοινότητας Φράγκου
κατά τη διάρκεια της
οποίας πραγµατοποι-
ήθηκε ένας σηµαντικός
αριθµός εργασιών.

Για την οργάνωση και
τη διεκπεραίωση των ερ-
γασιών αυτών υπήρξε
άµεση συνεργασία µε
τον ∆ήµο Καρδίτσας και,
συγκεκ- ριµένα, τον ∆ή-
µαρχο κ. Βασίλη Τσιάκο,
τον Αντ/ρχο Αγροτικής
Ανάπτυξης και Οικονο-
µίας κ. Μπάµπη Αγγε-
λίδη, τον Αντ/ρχο
Καθηµερινότητας, Εξυ-
πηρέτησης του Πολίτη
και ∆ηµοτικών Κοινοτή-
των κ. Γιάννη Ρόβα, τον
Αντ/ρχο Καθαριότητας
και Πρασίνου κ. Φώτη
Παπαδηµητρίου, µε την

Π.Ε. Καρδίτσας και τον
Αντιπεριφερειάρχη κ.
Κώστα Τέλιο, µε τον
Τ.Ο.Ε.Β. Ταυρωπού και
τον Πρόεδρο κ. Θανάση
Μαρκινό, µε τη ∆.Ε.Υ.Α.
Καρδίτσας και τον πρό-
εδρο κ. Βασίλη Τσιάκο
και, τέλος, µε τον απερ-
χόµενο Πρόεδρο κ. Ηλία
Ζευγαρά όσο µε τη νυν
Πρόεδρο κα. Ευαγγελία
Καραγιάννη τουΣυνδέ-
σµου Ύδρευσης.

Αναλυτικότερα, οι ερ-
γασίες αφορούσαν σε:

Κοπή χόρτων, βάτων
κι αποψίλωση δέντρων

εντός οικισµού.
Καθαρισµούς και από-

φραξη όλων των φρεα-
τίων όµβριων υδάτων.

Καθαρισµούς και διά-
νοιξη καναλιών άρδευ-
σης.

Συντήρηση κοινοτι-
κών δρόµων και ρίψη
χωµατουργικών υλικών.

Συντήρηση και καθα-
ρισµό των γηπέδων µπά-
σκετ, ποδοσφαίρου και
5x5.

Συντήρηση και βαφή
καθισµάτων και περι-
φράξεων στην πλατεία
του χωριού, στο παλιό

∆ηµοτικό Σχολείο, στα
γήπεδα µπάσκετ/ποδο-
σφαίρου/5x5 και στο
Μνηµείο Πεσόντων.
Συντήρηση και βαφή στο
µικρό εκκλησάκι δίπλα
από το παλιό ∆ηµοτικό
Σχολείο.

Καθαρισµούς και δια-
µόρφωση της βόρειας ει-
σόδου του χωριού.

Καθαρισµό του ποτα-
µού Γαβριά σε µήκος 2
χιλιοµέτρων από την
Κοινότητα Φράγκου (από
τη γέφυρα της βόρειας
εισόδου) µέχρι την Τσα-
πόχα (σηµείο: Μερι-
στής).

Με την ολοκλήρωση
της πρώτης µου χρονιάς
ως Πρόεδρος της Κοινό-
τητας Φράγκου θα ήθελα
να ευχαριστήσω όλους
τους προαναφερόµενους
για την ουσιαστική συ-
νεργασία και την άµεση
ανταπόκριση στα αιτή-
µατα που τέθηκαν,
τους/τις Προϊσταµέ-

νους/-ες των αντίστοι-
χων Τµηµάτων, τους/τις
υπαλλήλους του ∆ήµου
Καρδίτσας, της Π.Ε.
Καρδίτσας, του Τ.Ο.Ε.Β.
Ταυρωπού, της ∆.Ε.Υ.Α.
Καρδίτσας, του Συνδέ-
σµου Ύδρευσης, καθώς
και όλους τους/τις εργα-
ζόµενους/-ες που συνέ-
βαλλαν µε χειρω-
νακτική εργασία για να
έχουµε ένα χρόνο µετά
αυτή την εικόνα καθα-
ριότητας στο χωριό µας.

Μέσα από το συγκε-
κριµένο δελτίο τύπου
επισηµαίνεται η ανα-
γκαιότητα να διατηρούµε
τα χωριά µας καθαρά,
λειτουργικά και σε ετοι-
µότητα κάθε στιγµή,
όπως επίσης η ύπαρξη
εποικοδοµητικής συνερ-
γασίας µε όλους τους
Αρµόδιους Φορείς, απο-
τελέσµατα της οποίας
φαίνονται µέσα από τις
εικόνες του παρόντος
ενηµερωτικού άρθρου.

Γράφει η Έλενα Καρασιώτα, Πρόεδρος Κοινότητας Φράγκου

Ανακοίνωση του Α.Σ. Καρδίτσας
Όπως ήδη ανα-

κο ι νώθηκε
από τα αρµό-

δια όργανα, επιβλήθηκε
από τη ∆ΕΑΒ στην
οµάδα µας, η ποινή της
διεξαγωγής του επόµε-
νου εντός έδρας της
αγώνα χωρίς την παρου-
σία θεατών, ενώ από τον
Αθλητικό ∆ικαστή του
ΕΣΑΚΕ, προστέθηκε και
χρηµατικό πρόστιµο.

Αποκλειστική αιτία για
τις παραπάνω κυρώσεις,
η ρίψη τριών µπουκα-
λιών νερού από ισάριθ-
µους Καρδιτσιώτες
θεατές µετά το τέλος του
αγώνα Α.Σ.Καρδίτσας
ΙΑΠΩΝΙΚΗ – Περιστέρι
Domino’s για τη 18η
αγωνιστική του πρωτα-
θλήµατος.

H διοίκηση της οµά-
δας µας ήδη έχει προ-
σφύγει µε αίτηση
αναστολής στα διοικη-
τικά δικαστήρια, µε δε-

δοµένο ότι οι συγκεκρι-
µένες ποινές αναµφί-
βολα δηµιουργούν
σηµαντικά ζητήµατα για
την οµάδα µας, ειδικά
στην παρούσα φάση
κατά την οποία ο
Α.Σ.Καρδίτσας ΙΑΠΩ-
ΝΙΚΗ διεκδικεί µε αξιώ-
σεις την είσοδο στις
πρώτες έξι οµάδες του
πρωταθλήµατος.

Πέρα όµως από την
άµεση αγωνιστική και οι-
κονοµική ζηµία, εκείνο
που µας θλίβει περισσό-
τερο είναι το γεγονός ότι
για πρώτη φορά βρισκό-
µαστε σε αυτή τη θέση,
δηλαδή της επιβολής
ποινών για µεµονωµένα

επεισόδια στο γήπεδό
µας, τα οποία και κατα-
δικάζουµε χωρίς δι-
σταγµό.

Όλα τα προηγούµενα
χρόνια, έχει πραγµατο-
ποιηθεί τεράστια προ-
σπάθεια για να είναι η
οµάδα µας και το γήπεδό
µας κατ’ επέκταση, ση-
µεία αναφοράς για τον
ελληνικό αθλητισµό, σε
ό,τι αφορά στο ήθος, τη
φιλοξενία και τις συνθή-
κες εντός των οποίων
λειτουργούµε. Με πολλή
προσοχή, µεγάλες -και
οικονοµικές- θυσίες, επι-
διώκουµε να δηµιουργή-
σουµε ένα αθλητικό
περιβάλλον στο οποίο οι

φίλαθλοί µας µε τις οικο-
γένειές τους, θα απο-
λαµβάνουν θέαµα
υψηλού επιπέδου, θα
χειροκροτούν την οµάδα
µας και θα συµµετέχουν
κόσµια σε αυτό το -πρω-
τόγνωρο για την πόλη
µας- αθλητικό και κοι-
νωνικό γεγονός. Αυτό το
µήνυµα θέλουµε να πε-
ράσουµε και στα πεντα-
κόσια παιδιά των
ακαδηµιών µας που επί-
σης παρακολουθούν δω-
ρεάν, όλους τους
αγώνες. Το µήνυµα της
σωστής συµπεριφοράς,
του σεβασµού του αντι-
πάλου, του αθλητικού
πολιτισµού.

Σε αυτό τον ωραίο
αλλά και δύσκολο δρόµο
τον οποίο έχουµε επιλέ-
ξει, γνωρίζουµε πως
έχουµε στο πλευρό µας
το σύνολο των φιλά-
θλων της περιοχής µας.
Οι µεµονωµένες συµπε-

ριφορές αποτελούν την
εξαίρεση, ξεφεύγουν
από τη νοοτροπία και το
ήθος της οµάδας αυτής
και θα τεθούν στο περι-
θώριο. ∆εν πρόκειται να
οργανώσουµε λαϊκά δι-
καστήρια, εµπιστευόµε-
νοι τις αρµόδιες αρχές
που ήδη έχουν επιλη-
φθεί.

Από την πλευρά µας,
θα λάβουµε όλες τις
απαραίτητες πρωτοβου-
λίες για να προφυλά-
ξουµε αυτό που µε τόσο
κόπο όλοι µαζί έχουµε
δηµιουργήσει και θα εί-
µαστε ιδιαίτερα αυστηροί
απέναντι σε µεµονωµέ-
νες συµπεριφορές, που
θέτουν σε άµεσο κίν-
δυνο το οικοδόµηµα του
Α.Σ.Καρδίτσας. Σε αυτή
µας την προσπάθεια, εί-
µαστε βέβαιοι ότι έχουµε
δίπλα µας το σύνολο της
Καρδίτσας και των φιλά-
θλων της.
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Η Περιφέρεια Θεσσαλίας στο Βερολίνο
για την Έκθεση Fruit Logistica

ΗFRUIT LOGI-
STICA είναι η
κορυφαία εµ-

πορική έκθεση στη
βιοµηχανία φρέσκων
φρούτων, µε την πιο
άµεση πρόσβαση στην
παγκόσµια αγορά. Από
τις 5 έως τις 7 Φε-
βρουαρίου το Βερολίνο
µετατράπηκε σε πρω-
τεύουσα της παγκό-
σµιας βιοµηχανίας
φρέσκων φρούτων και
η Περιφέρεια ήταν πα-
ρούσα στηρίζοντας οι-
κονοµικά σε
συνεργασία µε το επι-
µελητήριο Λάρισας τα

περίπτερα 3 θεσσαλι-
κών εταιρειών (M.
JohnFamily & ΣΙΑ Ε.Ε,
ΟΠΟΡΕΛΛΟ ΑΕΒΕ, GLF
ΜΠΑΡΛΑΓΙΑΝΝΗΣ Γ.
ΚΑΙ ΣΙΑ ΕΕ) . Παρόν-
τες εκ µέρους της Πε-

ριφέρειας ήταν ο Αντι-
περιφερειάρχης Πρω-
τογενούς Τοµέα και
Αγροτικής Οικονοµίας
κ. ∆ηµήτριος Τσέτσι-
λας, ο Εκτελεστικός
Γραµµατέας κ. Λάζα-

ρος Μακρής ο περιφε-
ρειακός σύµβουλος κ.
∆ηµήτριος Σοφολόγης
και το στέλεχος της
∆ΑΟ κ. Κων/νος Ζιώ-
γας.

Ο κλάδος των
φρούτων και των λα-
χανικών έχει εξαιρετι-
κές δυνατότητες για
ανάπτυξη σε αρκετές
περιοχές της Θεσσα-
λίας, µπορεί να αυξήσει
σηµαντικά το αγροτικό
εισόδηµα και η Περιφέ-
ρεια έχει συµπεριλάβει
στο πρόγραµµα της αρ-
κετές δράσεις για την
υποστήριξη του.

Η ποιότητα των
φρούτων της περιοχής
µας τα καθιστά πολύ
ανταγωνιστικά στις
αγορές του εξωτερικού
και όλοι οι εµπλεκόµε-
νοι πρέπει να διαφυλά-
ξουν τη φήµη τους.

Με την παρουσία
τους τίµησαν τα θεσ-
σαλικά περίπτερα και ο
πρέσβης της Ελλάδας
στο Βερολίνο κ.Αλέ-
ξανδρος Παπαϊωάννου
όπως και ο κ. Θεόδω-
ρος Ξυπολιάς, Γενικός
Σύµβουλος οικονοµι-
κών και εµπορικών
υποθέσεων.

Στο µεγαλύτερο ραντεβού για τον κλάδο των φρέσκων φρούτων και λαχανικών

Το νέο ∆ιοικητικό Συµβούλιο στο Σύλλογο
Εργαζοµένων στα Κέντρα Υγείας του Νοµού

Το νέο ∆ιοικη-
τικό Συµβού-
λ ι ο

χαιρετίζουµε όλους
τους συναδέλφους που
συµµετείχαν στις εκλο-
γές του Σωµατείου µας
που πραγµατοποιήθη-
καν στις 11 και 12 Φε-
βρουαρίου στα
τέσσερα Κέντρα Υγείας
του νοµού (Σοφάδων,
Παλαµά, Μουζακίου,
Καρδίτσας).

Η µεγάλη συµµε-
τοχή των µελών µας
από όλα τα Κέντρα
Υγείας είναι αυτή που
όχι µόνο καταξιώνει το
Σωµατείο µας στην
Κοινωνία της Καρδί-
τσας και στον Κλάδο
µας πανελλαδικά, αλλά
αποτελεί τη βάση για
τη λειτουργία και τη
δράση του σε αγωνι-
στική κατεύθυνση.

Ένα σωµατείο που
θα ενώνει τις δυνάµεις
του µε όλα τα σωµα-
τεία και τους µαζικούς
φορείς που αγωνίζον-
ται. Θα ενώνουµε τους
συναδέλφους, γιατί η
επίθεση σε βάρος µας
δεν πρόκειται να στα-
µατήσει , αν δεν τη

σταµατήσουµε εµείς.
Το νέο ∆ιοικητικό

συµβούλιο θα µπούµε
µπροστά και καλούµε
όλους τους συναδέλ-
φους να παλέψουµε
για:

Ένα σωµατείο, απο-
κούµπι κάθε συναδέλ-
φου, δίπλα του σε
κάθε πρόβληµα, χωρίς
εξαρτήσεις, που θα
διεκδικεί τα δικαιώ-
µατα όλων των συνα-
δέλφων, χωρίς
διακρίσεις ανάλογα µε
τη σχέση εργασίας και
το χώρο εργασίας, να
συνεχίσει να έχει αγω-
νιστικό προσανατολι-
σµό, µε βάση τις
ανάγκες µας.

Ένα σωµατείο, που
µε τη συµµετοχή όλων
µας στις συλλογικές,

µαζικές διαδικασίες θα
είναι όπλο, ώστε µε
την οργάνωσή µας να
αντιπαλέψουµε τις πο-
λιτικές που διαχρονικά
διαλύουν το δηµόσιο
σύστηµα υγείας, ιδιαί-
τερα την Πρωτοβάθµια
Φροντίδα Υγείας (ΠΦΥ)
και τα Κέντρα Υγείας
του νοµού.

Ένα σωµατείο, που
θα δίνει ώθηση στον
αγώνα του λαού για
αποκλειστικά δηµόσια
και δωρεάν υγεία για
όλους, θα παλεύει για
την ενίσχυση και την
επέκταση των δηµό-
σιων δοµών της ΠΦΥ
που πρέπει να καλύ-
πτει σχεδιασµένα όλο
τον πληθυσµό µε έµ-
φαση στις ανάγκες,
του πληθυσµού υπαί-

θρου, αγρότες, γυναί-
κες, παιδία και τα
κοινά συµφέροντα των
εργαζοµένων των Κέν-
τρων Υγείας, για αυξή-
σεις µισθών,
αξιοπρεπείς και ασφα-
λείς συνθήκες εργα-
σίας.

Ένα σωµατείο, που
θα συνεχίσει να πα-
λεύει για µαζικές
προσλήψεις, µονιµο-
ποίηση των συµβασι-
ούχων και ενίσχυση
των υποδοµών και των
υλικοτεχνικών εξοπλι-
σµών, ώστε να προ-
σφέρουµε τα µέγιστα
στις ανάγκες του λαού
σε πρόληψη και υγεία.

Α π ο τ ε λ έ σ µ α τ α
Εκλογών

Ψήφισαν: 82
Άκυρα/Λευκά: 2
Αγωνιστική Συσπεί-

ρωση Υγειονοµικών
(Α.Σ.Υ.):

42 ψήφοι (52,5%),
4 έδρες στο ∆Σ και 2
έδρες στην Εξελεγ-
κτική Επιτροπή

Εκλέγονται για το
∆Σ:

Πηνελόπη Μπούτα
Έκτορας Γάζος
Σεβαστή Μωραΐτη

Κατερίνα Εξάρχου
Εκλέγονται για την

Εξελεγκτική Επιτροπή:
Γεωργία Ντίνα
Αλεξάνδρα Παλιά-

κου
Ανεξάρτητη ∆ύ-

ναµη:
38 ψήφοι (47,5%),

3 έδρες στο ∆Σ και 1
έδρα στην Εξελεγκτική
Επιτροπή

Εκλέγονται για το
∆Σ:

Σοφία Τζιβένη
Παναγιώτα Βανιώτη
Ευαγγελία Κελε-

πούρη
Εκλέγονται για την

Εξελεγκτική Επιτροπή:
Νάταλη Ευθυµία

Πέτρου
Το ∆ιοικητικό Συµ-

βούλιο στην 1η Συνε-
δρίασή του στις 17
Φεβρουαρίου εξέλεξε
το Προεδρείο ως εξής:

Πρόεδρος: Μπούτα
Πηνελόπη

Γ. Γραµµατέας: Μω-
ραϊτη Σεβαστή

Ταµίας: Εξάρχου Αι-
κατερίνη

Μέλη:Γάζος Έκτο-
ρας, Τζιβένη Σοφία,
Κελεπουρη Παναγιώτα,
Βανιώτη Παναγιώτα
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Ο αγώνας των αγροτών είναι αγώνας
όλων µας

Οσηµαντ ικός
ρόλος του
α γ ρ ο τ ι κ ο ύ

επαγγέλµατος στην οι-
κονοµία της χώρας,
στην επισιτιστική
ασφάλεια, αλλά και
στην κοινωνική συ-
νοχή, έχει ειπωθεί
πολλές φορές και από
πολλές πηγές.

Ταυτόχρονα έχουν
κατατεθεί από πολι-
τικά κόµµατα, κοινωνι-
κούς φορείς και
πανεπιστήµια,σχέδια
για τη λεγόµενη«Πα-
ραγωγική Ανασυγκρό-
τηση».

Φαίνεταιόµως, ότι
µε θεωρητικές, µη ρε-
αλιστικές και κυρίως
µη εφαρµόσιµες προ-
σεγγίσεις, τα προβλή-
µατα δεν λύνονται. Τα
στοιχεία είναι αποκα-
λυπτικά.

Τα τελευταία χρό-
νια, παρατηρείται ση-
µαντική µείωση των
αγροτικών εκµεταλ-
λεύσεων αλλά και της
χρησιµοποιούµενης γε-
ωργικής έκτασης.

Συγκεκριµένα, σύµ-
φωνα µε στοιχεία της
ΕΛΣΤΑΤ, παρατηρείται
σηµαντική µείωση,
26,6% στον αριθµό
των γεωργικών εκµε-
ταλλεύσεων από το
2009 έως το 2020.
Επίσης παρατηρείται
µείωση 18,8% στην
χρησιµοποιούµενη γε-
ωργική έκταση,την ίδια
δεκαετία.

Η µείωση είναι
ακόµη µεγαλύτερη για
τις µεικτές εκµεταλ-
λεύσεις (γεωργικές-
κ τ η ν ο τ ρ ο φ ι κ έ ς ,
-45,7%), ενώ για τις
αµιγώς κτηνοτροφικές
εκµεταλλεύσεις την
ίδια περίοδο παρατη-
ρείται µείωση 20%.
Συγκεκριµένα για την
κτηνοτροφία,σύµφωνα
µε τα στοιχεία της Eu-
rostat, η Ελλάδα έχασε
ένα στα τέσσερα παρα-

γωγικά ζώα την
10ετία 2012-21.Η ελ-
ληνική κτηνοτροφία
κατέγραψε απώλειες
και στις τέσσερις βασι-
κές κατηγορίες παρα-
γωγικών ζώων
(πρόβατα, αίγες, βο-
οειδή, χοίρους). Η µε-
γαλύτερη µείωση
σηµειώθηκε στην αιγο-
τροφία έναν κλάδο
στον οποίο η χώρα έχει
την πρώτη θέση στην
Ευρώπη και σηµαντικά
συγκριτικά πλεονεκτή-
µατα.Τέλος, πρόσφατα
η ΕΛΣΤΑΤ ανακοίνωσε
µείωση του αγροτικού
εισοδήµατος για το
2023 κατά 9%.

Σταδιακά το αγρο-
τικό επάγγελµα εγκα-
ταλείπεται και µαζί, οι
όποιες δυνατότητες
της χώρας να διατηρή-
σει, σε κάποιο ποσο-
στό, ασφάλεια στην
παραγωγή τροφίµων.

Εάν θέλει κάποιος
να ανακόψει αυτή τη
µαζική φυγή καλό είναι
να γνωρίζει τα προ-
βλήµατα που πρέπει να
λύσει, συνοµιλώντας
καταρχήν µε τους ίδι-
ους τους αγρότες.

-Οι αγρότες ζητούν
από το κράτοςΣΥΝΕ-
ΠΕΙΑ, στις πληρωµές
των αγροτικών επιδο-
τήσεων, στις πληρω-
µές των
αποζηµιώσεων, στις
πληρωµές των αγροτι-
κών προγραµµάτων
στα οποία συµµετέ-
χουν. ∆εν είναι δυνα-
τόν να υπάρξει
προγραµµατισµός της
παραγωγής, αν δεν
γνωρίζουν πότε θα
πληρωθούν οι Ευρω-
παϊκές ενισχύσεις, το
ετήσιο ποσό που δι-
καιούνται, όπως και το
εάν και για ποιο λόγο
θα καθυστερήσουν οι
πληρωµές. ∆εν είναι
δυνατόν να υπάρξει
προγραµµατισµός της
ζωής των ανθρώπων

όταν «δεν ξέρουν τι
τους ξηµερώνει».

-Οι αγρότες ζητούν
από το κράτος ∆ΙΑΦΑ-
ΝΕΙΑ. Τα ποσά της Κοι-
νής Αγροτικής
Πολιτικής(σχεδόν το
50% του αγροτικού ει-
σοδήµατος), πρέπει να
κατανέµονται µε ξεκά-
θαρους όρους και από-
λυτη διαφάνεια, σε
εκείνους που παρά-
γουν! Το εθνικό από-
θεµα, η αναδιανεµη-
τική ενίσχυση, τα
µέτρα του προγράµµα-
τος αγροτικής ανάπτυ-
ξης (ΠΑΑ) µπορούν να
συνεισφέρουν στην
πρόοδο του αγροτικού
τοµέα, όταν απευθύ-
νονται µε τους ίδιους
όρους σε όλους. Το γε-
γονός ότι ακόµη, από
το 2012, µοιράζουµε
τις επιδοτήσεις στην
κτηνοτροφία µε την
«τεχνητή λύση» µόνο
την διαφάνεια, την
ισονοµία και την παρα-
γωγή, δεν εξυπηρετεί.

-Οι αγρότες ζητούν
από το κράτος∆ΙΚΑΙΟ-
ΣΥΝΗ. ∆εν υπάρχει
καµία περίπτωση να
επιβιώσουν σε ένα
κράτος που δεν βάζει
όρους και επί της ου-
σίας όχι µόνο ανέχεται
αλλά ενίοτε «στηρίζει»
τον αθέµιτο ανταγωνι-
σµό. ∆εν µπορεί η Ελ-
ληνική φέτα να
παράγεται από εισαγό-
µενο πρόβειο ή και
αγελαδινό γάλα και
στους παραβάτες να
καταλογίζονται πρό-

στιµα, που παραµέ-
νουν στα συρτάρια
των Υπουργών!Όπως
δεν µπορεί, αµφίβολης
ποιότητας σιρόπια, να
«βαπτίζονται» Ελλη-
νικό µέλι και να πω-
λούνται στα ράφια των
σούπερµάρκετ, σε τιµή
κάτω του κόστους πα-
ραγωγής του αληθινού
µελιού.

-Οι αγρότες ζητού-
ναπό το κράτος µια
σύγχρονη∆ΗΜΟΣΙΑ
∆ΙΟΙΚΗΣΗ. Μιαδιοί-
κηση αρωγό στον πο-
λίτη και όχι εµπόδιο!
Μια διοίκηση µε επι-
στηµονική και διοικη-
τική επάρκεια, ικανή
να διαχειρίζεται πολύ-
τιµα αγαθά όπως το
νερό, αλλά και προ-
βλήµατα, όπως οι πρό-
σφατες επιζωοτίες
(πανώλη των µικρών
µηρυκαστικών και ευ-
λογιά) που εµφανίστη-
κανστην χώρα µας και
αφανίζουν την παρα-
γωγή.

-Οι αγρότες ζητούν
από το κράτος ΥΠΟ-
∆ΟΜΕΣ. ∆εν µπορεί το
2025 να µην έχουµε
οδικό δίκτυο στις κτη-
νοτροφικές εγκατα-
στάσεις και κυρίως δεν
µπορεί αντί για φράγ-
µατα, λιµνοδεξαµενές
και κλειστό αρδευτικό
δίκτυο,να ποτίζουµε τα
χωράφια µας µε γεω-
τρήσεις και πανά-
κριβο νερό.

-Οι αγρότες ζητούν
από το κράτος ΑΝΤΑ-
ΠΟ∆ΟΤΙΚΟΤΗΤΑ. Πλη-
ρώνουν ακριβά για
έναν οργανισµό απο-
ζηµιώσεων (ΕΛΓΑ), ο
οποίος µε έναν κανονι-
σµό απολύτως παρω-
χηµένο και ανεπίκαιρο,
καθυστερεί και αποζη-
µιώνει µέρος µόνο των
ζηµιών των γεωργικών
και κτηνοτροφικών εκ-
µεταλλεύσεων.Πληρώ-
νουν ακόµη για έναν
γεωργικό οργανισµό

(ΕΛΓΟ),ο οποίος εδώ
και δεκαετίες έχει ου-
σιαστικά εγκαταλείψει
τους στόχους του, που
είναι η έρευνα και η
εκπαίδευση και απλά
υπάρχει.

Τέλος οι αγρότες
ζητούν ΑΞΙΟΠΡΕ-
ΠΕΙΑ.∆ίνουν καθηµε-
ρινά έναν αγώνα
επιβίωσης,σε ένα περι-
βάλλον εχθρικό και
αφιλόξενο, υπό τη δα-
µόκλειο σπάθη της οι-
κονοµικής ασφυξίας.

Επέλεξαν να ζήσουν
στην ελληνική επαρ-
χία, την περιφέρεια
µιας ευρωπαϊκής «ανε-
πτυγµένης» χώρας,
χωρίς σχολεία, χωρίς
γιατρούς, χωρίς δίκτυα
επικοινωνίας, συχνά
και χωρίς ασφαλές
οδικό δίκτυο.

Είναι καθηµερινός
αγώνας για αυτούς, να
φτάσει το παιδί τους
στο σχολείο ή να αντι-
µετωπίσουν ένα πρό-
βληµα υγείας.

Η παραγωγική δια-
δικασία καταλήγει να
είναι µάταιη, όταν πρέ-
πει να πληρώσουν την
ακριβότερη ενέργεια,
τα ακριβότερα φάρ-
µακα και εφόδια και
στο τέλος να έρθουν
αντιµέτωποι µε τα καρ-
τέλ της «ελεύθερης
αγοράς» που θα τους
πάρουν την παραγωγή
µε τιµές κάτω του κό-
στους.

Βγήκαν στους δρό-
µους λοιπόν, για να
µην εγκαταλείψουν τη
δουλειά τους και τη
ζωή τους. Απέναντι σε
µια κυβέρνηση οδο-
στρωτήρα σε κοινωνι-
κές κατακτήσεις και
δικαιώµατα και µια νέα
«τάξη πραγµάτων»
που δηµιουργεί εξα-
θλιωµένους είλωτες.

Οι αγρότες αντι-
δρούν.

Σε αυτό τον αγώνα
είµαστε όλοι µαζί.

Γράφει η Παναγιώτα Βράντζα, Κτηνίατρος, Πρ. Βουλευτής ΣΥΡΙΖΑ νοµού Καρδίτσας
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Ακόµα µία ση-
µαντική χρη-
µατοδότηση

εξασφάλισε ο ∆ήµος
Αργιθέας, αυτή τη
φορά από το Υπουρ-
γείο Περιβάλλοντος και
Ενέργειας για την ανά-
δειξη, τη συντήρηση
και την αξιοποίηση του
υφιστάµενου ∆ικτύου
µονοπατιών που διαθέ-
τει ο τόπος µας.

Σ υ γ κ ε κ ρ ι µ έ ν α ,
ύστερα από την από-
φαση µε θέµα “Έγ-
κριση Υπαγωγής
Ωφελούµενων φορέων
στο έργο: ∆ηµιουργία
Εθνικού ∆ικτύου µονο-
πατιών και διαδροµών
πεζοπορίας”, που είναι
ενταγµένο στο Εθνικό

Σχέδιο Ανάκαµψης και
Ανθεκτικότητας”, ο
∆ήµος Αργιθέας επιχο-
ρηγείται µε το συνο-
λικό ποσό των
441.180,10 €.

Ύστερα από αυτήν
τη θετικότατη εξέλιξη,
αναµένεται να υπάρ-
ξουν παρεµβάσεις σε
τουλάχιστον 30 µονο-

πάτια όλων των ∆ηµο-
τικών Ενοτήτων του
∆ήµου µας, κάτι που,
δίχως καµία αµφιβολία,
αποτέλεσε διαχρονικά
µια κορυφαία διεκδί-
κηση της ορεινής µας
περιοχής. Συνεπώς,
ακόµα ένας στόχος
πολλών ετών, οδηγεί-
ται στην επίτευξή του,

και, µέσα από την ολο-
κλήρωσή του, αναµέ-
νεται να προκύψουν
απτά πολλαπλασια-
στικά οφέλη.

Η ενίσχυση του πε-
ριπατητικού εναλλακτι-
κού τουρισµού, η
περαιτέρω ανάδειξη
του φυσικού κάλλους
και η τόνωση της επι-
σκεψιµότητας θα λει-
τουργήσουν ακόµη πιο
ευεργετικά για την Αρ-
γιθέα και για την ευρύ-
τερη περιοχή των
Αγράφων συνολικά.

Σε κάθε περίπτωση
τέλος, η ∆ηµοτική
Αρχή θα ήθελε να εκ-
φράσει δηµόσια τις ευ-
χαριστίες της σε όλους
τους υπαλλήλους, τους

συνεργάτες και τους
φορείς που συνέβαλαν
καθοριστικά στην προ-
ετοιµασία, στη σύνταξη
και στην τελική εκπό-
νηση της σχετικής ώρι-
µης και απολύτως
εµπεριστατωµένης µε-
λέτης, που ήταν βα-
σική προϋπόθεση για
να εγκριθεί η πρόταση
αυτή.

Μέσα, εποµένως,
από αποδοτικές συνερ-
γασίες και θεσµικές συ-
νέργειες, η προσπάθεια
της ∆ιοίκησης του
∆ήµου συνεχίζεται σε
όλα τα επίπεδα και τα
αποτελέσµατα εξακο-
λουθούν να είναι κάτι
παραπάνω από εµ-
φανή.

Ακόµα µία σηµαντική χρηµατοδότηση εξασφάλισε
ο ∆ήµος Αργιθέας για την ανάδειξη των µονοπατιών

«Τέσσερις ηµέρας νηστικοί…»: Μια συµβολή στην
ιστορία της Μικρασιατικής Εκστρατείας µέσα από
βιώµατα και ανθρώπινες ιστορίες

Τι κοινό µπορεί
να είχαν ένας
έµπορος δερ-

µάτων από τα Τρίκαλα
και ένας αξιωµατικός
της Σχολής Ευελπίδων
από τους Λιβανάτες
Φθιώτιδας; Πώς σκέ-
φτηκαν να κρατήσουν
ζωντανή την ανά-
µνηση της συµµετοχής
τους στο Μικρασιατικό
µέτωπο; Πόσο διαφο-
ρετικά βίωσαν τα ίδια
γεγονότα και πόσο
τους άλλαξε η εµπειρία
του πολέµου; Πόση
σχέση έχουν οι αφη-
γήσεις τους µ’ αυτά
που µας είναι γνωστά
ως κυρίαρχο αφήγηµα
της Μικρασιατικής Εκ-
στρατείας; Εν τέλει,
πώς οι ζωές τους συ-
ναντήθηκαν στην Καρ-
δίτσα;

Αυτά είναι ορισµένα
από τα βασικά ερωτή-
µατα, στα οποία
απαντά η έκθεση που
ανοίγει επίσηµα το
Σάββατο, 22 Φεβρουα-
ρίου, στις 7.00 µµ.,
στο κτίριο Σακελλα-

ρίου του Μουσείου
Πόλης του ∆ήµου Καρ-
δίτσας. Η περιοδική
και περιοδεύουσα έκ-
θεση έχει τίτλο «…τέσ-
σερις ηµέρας
νηστικοί…»: αναµνή-
σεις από τη Μικρασια-
τική Εκστρατεία µέσα
από τις συλλογές του
Μουσείου Πόλης Καρ-
δίτσας» και υλοποιεί-
ται από το σωµατείο
Φίλων του Μουσείου
Πόλης Καρδίτσας µε
την επιστηµονική ευ-
θύνη του ΜΠΚ. Τελεί
υπό την αιγίδα του
Υπουργείου Πολιτι-
σµού και του ∆ήµου
Καρδίτσας και επιχο-
ρηγήθηκε από τη ∆ιεύ-
θυνση Νεώτερης
Πολιτιστικής Κληρονο-
µιάς του ΥΠΠΟ και την
Περιφέρεια Θεσσα-
λ ίας -Περ ιφερε ιακή
Ενότητα Καρδίτσας.

Οι πηγές, στις
οποίες βασίζεται, είναι
το ηµερολόγιο του
στρατιώτη Μιχαήλ Νι-
κολάου (Τρίκαλα,
1895-1960) και τα

αποµνηµονεύµατα,
καθώς και το φωτο-
γραφικό αρχείο του
λοχαγού Αθανασίου
Παπαθανασίου (Λιβα-
νάτες Φθιώτιδας,
1892- Αθήνα, 1980),
τεκµήρια τελείως δια-
φορετικά, τα οποία
«συναντήθηκαν» στην
Καρδίτσα, χάρη στη
δωρεά τους στο Μου-
σείο Πόλης της Καρδί-
τσας από τις νύφες
των δηµιουργών τους,
Χρυσάνθη Φαφου-
τάκη-Νικολάου και Άρ-
τεµη Καλαντζή
-Παπαθανασίου. Τόσο
ο Νικολάου, όσο και ο
Παπαθανασίου συνδέ-
θηκαν µεταγενέστερα

µε την Καρδίτσα,
καθώς πολλοί από
τους απογόνους τους
εγκαταστάθηκαν στην
πόλη, όπου ζουν µέχρι
σήµερα.

Η συνδυαστική ανά-
γνωση των δύο πηγών
καταδεικνύει πόσο δια-
φορετικά µπορούν να
βιωθούν και να κατα-
γραφούν τα ίδια γεγο-
νότα από τα ιστορικά
υποκείµενα, ανάλογα
µε το ρόλο, τις κατα-
βολές, το πολιτισµικό
τους κεφάλαιο.

Η ανάλυση των δύο
αφηγηµάτων αποτελεί
µια συµβολή σε µια
ιστορία της Μικρασια-
τικής Εκστρατείας
«από τα κάτω», όπως
ονοµάζεται η οπτική
του να δίνεται βήµα
όχι µόνο στους πρωτα-
γωνιστές των ιστορι-
κών γεγονότων αλλά
σε όλους τους δρών-
τες, ανθρώπους µε
διαφορετικές φωνές
και αποκλίνουσες από-
ψεις.

Στόχος της έκθεσης

είναι, µετά την εξά-
µηνη φιλοξενία της
στο Μουσείο Πόλης
της Καρδίτσας (θα
διαρκέσει ως τα τέλη
Ιουνίου του 2025), να
περιοδεύσει σε όσο το
δυνατόν περισσότερες
ελληνικές πόλεις, σε
συνεννόηση µε ενδια-
φερόµενους φορείς,
πλαισιωµένη µε κατά-
λογο, ο οποίος θα είναι
έτοιµος στις αρχές της
άνοιξης, καθώς και εκ-
παιδευτικό πρό-
γραµµα. Τα φορητά
banners της έκθεσης
θα αναρτηθούν στην
ιστοσελίδα του µου-
σείου https://
mpk.gr/anamniseis/
µετά το άνοιγµα της
έκθεσης, στις 22. Φε-
βρουαρίου.

Οι εκπαιδευτικοί
που ενδιαφέρονται να
επισκεφτούν µε τις
οµάδες τους την έκ-
θεση, µπορούν να επι-
κοινωνούν µε το
µουσείο καθηµερινά,
9.00-14.00, στο τηλέ-
φωνο 24410 25301.
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Η καταιγίδα µίας νεράιδας!

Σε µια χώρα µα-
κρινή ζούσε µια
ν ε ρ ά ι δ α .

Ο χρόνος κυλούσε
όµορφα και ανέµελα µε
φίλους, δραστηριότη-
τες, παιχνίδια άντε και
µερικές αταξίες που κά-
νανε την µαµά να την
µαλώνει.

Ώσπου µια µέρα, από
εκείνες που δεν θέλεις
να σκέφτεσαι, µα δεν
ξεχνάς ποτέ, εµφανί-
στηκε ένα µαύρο σύν-
νεφο τεράστιο, έτοιµο
να προκαλέσει µια κα-
ταιγίδα αλλιώτικη…

Μια καταιγίδα που θα
δοκίµαζε τη δύναµη της
νεραϊδένιας παιδικής
ψυχής, την αφέλεια,
την αθωότητα, την
πίστη, την αγάπη ακόµη
και την υποµονή µπρο-
στά σε δύσκολες συνθή-
κες.

Περιµένοντας µε την
µαµά της τον γιατρό,
παρατηρούσε τον κόσµο
στο θάλαµο αναµονής.
Έµοιαζε κάπως µε παι-
χνίδι. Κάθε λίγο, κά-
ποιος σηκωνόταν µε
µηχανικές κινήσεις,
έπαιρνε τα αποτελέ-
σµατα από τη γραµµα-
τεία και έφευγε. Έγινε

κάµποσες φορές µέχρι
να έρθει η δική τους
σειρά. Σε αντίθεση µε
όσους προηγήθηκαν,
άκουσε την γραµµατέα
να λέει «µόνο η µαµά να
περάσει». Έµεινε να πε-
ριµένει µε την απορία
του τι συµβαίνει.

Η µητέρα γυρίζει,
σαφώς και δεν µπο-
ρούσε να φανταστεί
πως σήµερα, θα βρισκό-
ταν, αυτή στη θέση του
γονιού που κρατάει,
σφικτά στην αγκαλιά
του, το παιδί του, κλαί-
γοντας ,θέλοντας µε τα
δάκρυα να ξεπλυθούν
όλα τα γιατί που έχει
µέσα του.

Αντιµετωπίζει τον πιο
µεγάλο της φόβο. Πρέ-
πει όµως να µαζέψει τα
κοµµάτια της για να
µπορέσει να το ανακοι-
νώσει στην υπόλοιπη οι-
κογένεια και κυρίως στο
παιδί. Μα πως το λες σε
ένα παιδί και τι του λες;

Το να συζητήσεις µ’
ένα παιδί, όχι για µια
ασθένεια παιδική αλλά
για µια κατάσταση που
θα κρίνει τη ζωή του
είναι σκληρό.

Ο καρκίνος είναι
σκληρός, άσχηµος, αδυ-

σώπητος. Ο καρκίνος σε
ένα µικρό παιδί είναι όλα
αυτά επί 1.000. Είναι
σκοτεινός, αλλά, αν
ενηµερωθείς καλά κι αν
αγωνιστείς µε όλες σου
τις δυνάµεις, θα βγεις
στο φως.

Το αισιόδοξο είναι ότι
ποσοστό µεγαλύτερο
του 85% των παιδιών
αυτών βγαίνουν νικητές
από την µάχη µε τον
καρκίνο.

Οι γονείς πρέπει να
µιλήσουν στο παιδί για
τις θεραπείες, τα φάρ-
µακα και τις εγχειρήσεις
που θα το βοηθήσουν
να θεραπευτεί και να
εξηγήσουν ότι δεν είναι
τα µοναδικό διαφορε-
τικό παιδί στο σχολείο.

Η εικόνα ενός παι-
διού µε µία µπαντάνα

στο κεφάλι, χωρίς µαλ-
λιά, είναι σκληρή .Είµα-
στε όµως υποχρεωµένοι
να δούµε κατάµατα
αυτό το πολύ σοβαρό
πρόβληµα. Αν υπάρ-
χουν παιδιά που αντέ-
χουν να ζουν αυτά που
ζουν δεν επιτρέπεται σε
εµάς να µην αντέχουµε
να βλέπουµε και να
ακούµε .Αυτά τα παιδιά
πρέπει να αντιµετωπί-
ζονται µε σεβασµό και
όχι µε οίκτο, µε ∆ΙΑΚΡΙ-
ΤΙΚΟΤΗΤΑ αλλά και µε
ενσυναίσθηση.

Οφείλουµε να εξη-
γήσουµε στα δικά µας
παιδιά πως ο καρκίνος
δεν είναι µεταδοτικός
και πρέπει να τα ενθαρ-
ρύνουµε να έχουν επι-
κοινωνία,να κάνουν
παρέα, να καλούν σε
δραστηριότητες, τους
φίλους τους που πά-
σχουν από καρκίνο
χωρίς όµως να επιµέ-
νουν γιατί µπορεί να
µην το επιτρέπει η υγεία
τους.

Όσο και αν λέµε µε
ενδιαφέρον,νοιάξιµο και
αγάπη ότι καταλαβαί-
νουµε τον αγώνα των
παιδιών και των γονιών
τους δεν µπορούµε να

τους νιώσουµε, επιβάλ-
λεται όµως να βοηθή-
σουµε. Όταν παιδιά
ψάχνουν να βρουν συµ-
βατό δότη που θα τους
σώσει την ζωή, να είµα-
στε εκεί προσφέροντας
λίγο αίµα και λίγο από
τον χρόνο µας. Είναι
τόσο απλό, τόσο ανώ-
δυνο και τόσο σηµαν-
τικό ,ΜΌΝΟ µε
στοµατικό επίχρισµα, µε
λίγο σάλιο µε µια µπα-
τονέτα ή ελάχιστο αίµα
δίνουµε ζωή σε ένα
παιδί.

Τα παιδιά που νο-
σούν από παιδικό καρ-
κίνο, στέλνουν ένα
δυνατό µήνυµα σε
όλους µας, πως η ζωή
κερδίζεται µέσα από τον
αδιάκοπο αγώνα και την
αστείρευτη ελπίδα

Στη ζωή δεν µπο-
ρούµε να προβλέψουµε
,τι δοκιµασίες έρχονται
ειδικά σε θέµατα υγείας
,πάντα όµως υπάρχει
µια ευκαιρία να βοηθή-
σουµε στην ανακούφιση
των πληγών των
άλλων. Ας γίνει λοιπόν ο
καθένας από εµάς το
ουράνιο τόξο στην κα-
ταιγίδα της µικρής νε-
ράιδας.

Γράφει η ∆ρ Αγλαΐα (Λία) Ρογγανάκη, ∆ιδάκτωρ Ιατρικής Σχολής ∆ΠΘ, Γενική
Οικογενειακή Ιατρός, Επιµελήτρια Α΄ Κ. Υ. Καρδίτσας

Η ΑΝ.ΚΑ.ΑΕ. παρέδωσε 150 αντίτυπα
του βιβλίου «Παραµυθένιο Σταυροδρόµι»
στη ∆ΙΠΕ Καρδίτσας
Τη ∆ευτέρα 17

Φεβρουαρίου,
προσήλθαν στη

∆ιεύθυνση Πρωτοβάθ-
µιας ∆ιεύθυνσης Καρδί-
τσας, ο κος Ευάγγελος
Σακελλαρίου Γενικός
∆ιευθυντής ΑΝ.ΚΑ.ΑΕ.
και τα στελέχη της
Αναπτυξιακής Καρδί-
τσας ∆ρ. Στέλλα Καρα-
µ α γ κ ι ό λ α ,
Συντονίστρια Σχεδίου
και ο κος Αποστολής
Σωτηρόπουλος, Οικο-

νοµολόγος για να πα-
ραδώσουν στον ∆ιευ-
θυντή Α/θµιας
Εκπαίδευσης Καρδίτσας

κ. Κωνσταντίνο Γκόλ-
τσο, 150 αντίτυπα του
βιβλίου «Παραµυθένιο
Σταυροδρόµι», προκει-

µένου τα βιβλία να δια-
νεµηθούν σε σχολικές
µονάδες της ∆ΙΠΕ Καρ-
δίτσας.

Η εν λόγω έκδοση
πραγµατοποιήθηκε στο
πλαίσιο του προγράµ-
µατος «ΕSTIA 2022:
Στεγαστικό πρόγραµµα
στο ∆ήµο Καρδίτσας
για αιτούντες διεθνή
προστασία» µε την
συγχρηµατοδότηση
του Ταµείου Ασύλου,
Μετανάστευσης και Έν-

ταξης 2021-2027 και
του Υπουργείου Μετα-
νάστευσης και Ασύλου.
Περιλαµβάνει εφτά πα-
ραµύθια, από διάφορες
περιοχές του κόσµου,
γραµµένα σε τρεις
γλώσσες (Ελληνικά,
Γαλλικά και Αραβικά).

Ο ∆ιευθυντής τους
ευχαρίστησε για την
πρωτοβουλία και την
αγαστή συνεργασία
που υπάρχει µεταξύ
των φορέων.
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Η εκπληκτική πορεία του ΑΣΚ και οι θετικές
επιδράσεις στην Καρδίτσα

Ηθετική σχέση
µεταξύ της
επιτυχίας των

αθλητικών συλλόγων
µιας επαρχιακής πόλης
και της γενικότερης
ανάπτυξης είναι αναµ-
φισβήτητη! Πέραν της
προβολής της πόλης
και της ευρύτερης πε-
ριοχής, ο αριθµός των
επισκεπτών που απο-
σκοπούν στην παρα-
κολούθηση των
αγώνων και των αθλη-
τικών δραστηριοτήτων
ενισχύει την τοπική οι-
κονοµία και βοηθά
στην οικονοµική ανά-
πτυξη. Γενικά, οι
αθλητικές διοργανώ-
σεις µπορούν να χαρα-
κτηριστούν ως
σηµαντικός παράγων
της οικονοµικής ανά-
πτυξης από την άποψη
των θετικών επιδρά-

σεων στην προστιθέ-
µενη αξία, στο ακαθά-
ριστο εγχώριο προϊόν
και στην αγοραστική
δύναµη

Τα προαναφερ-
θέντα µου ήρθαν αβία-
στα στο µυαλό
παρατηρώντας την εκ-
πληκτική φετινή πο-
ρεία του ΑΣΚ στο
πρωτάθληµα της Ba-
s k e t L e a g u e . Κ ά θ ε
φορά που ο ΑΣΚ αγω-
νίζεται στην πόλη µας,
προσφέρονται ιδανικές
συνθήκες αναψυχής
στους συµπολίτες µας,
ενώ «έλκει» σηµαντικό
αριθµό αθλητικών πα-
ραγόντων και επισκε-
πτών φιλάθλων από
τους όµορους νοµούς
και το νοµό προέλευ-
σης της φιλοξενούµε-
νης οµάδας. Όταν ο
ΑΣΚ αγωνίζεται εκτός

έδρας, οι ζωντανές µε-
ταδόσεις των αγώνων
από την ΕΡΤ αποτε-
λούν µια καλή ευκαι-
ρία για προβολή της
Καρδίτσας, αφού οι
περιφερειακές οµάδες
ταυτί- ζονται στη συ-
νείδηση των τηλεθεα-
τών µε την πόλη
προέλευσης τους.

Εκτιµώ ότι αξίζουν
συγχαρητήρια στη ∆ι-

οίκηση του ΑΣΚ, η
οποία επέτυχε τη δηµι-
ουργία µιας σπουδαίας
οµάδας Μπάσκετ, κάτι
που έµµεσα αποδει-
κνύεται από την εξαι-
ρετική της πορεία στο
πρωτάθληµα. Σηµει-
ώνω ότι, ανάλογη πο-
ρεία δεν κατόρθωσε να
επιτύχει τις προηγού-
µενες δεκαετίες στο
πρωτάθληµα ποδο-
σφαίρου η Αναγέν-
νηση, ένα από τα
ιστορικότερα ποδο-
σφαιρικά σωµατεία της
χώρας,παρά τις προ-
σπάθειες που έχουν
γίνει.

Η σηµαντική συνει-
σφορά του ΑΣΚ στην
τοπική οικονοµία και
την κοινωνία πρέπει
να τύχει της αναγνώ-
ρισης από τις επιχειρή-
σεις που ωφελούνται

από την επιτυχηµένη
πορεία του και τον µε-
γάλο αριθµό επισκεπ-
τών που έλκουν οι
αγώνες στην πόλη (ξε-
νοδοχεία, επιχειρήσεις
εστίασης, καφετέριες,
κ.λ.π.). Κάθε ευρώ
που άµεσα ή έµµεσα
θα διατεθεί στον ΑΣΚ,
θα επιστρέψει πολλα-
πλάσια σε αυτές τις
επιχειρήσεις µέσω της
αύξησης της δραστη-
ριότητάς τους που εξα-
σφαλίζει µια
επιτυχηµένη πορεία
του σωµατείου στο
πρωτάθ- ληµα. Τέλος,
ανάλογη πρέπει να
είναι η ενίσχυση του
ΑΣΚ από τον ∆ήµο
Καρδίτσας και την Πε-
ριφέρεια Θεσσαλίας.

Ελπίζω τα παρα-
πάνω να βρουν «ώτα
ευήκοα»!!

Του Κώστα Μπαρµπούτη, Οικονοµολόγου, Περιφερειακού Συµβούλου

Πρόγραµµα Αποκριάτικών Εκδηλώσεων
Καρναβάλι Σοφάδων 2025

ΣΑΒΒΑΤΟ 22/2

ΕΝΑΡΞΗ ΚΡΥΜΜΕ-
ΝΟΥ ΘΗΣΑΥΡΟΥ

11:00 πµ ΚΕΝΤΡΙΚΗ
ΠΛΑΤΕΙΑ ΣΟΦΑ∆ΩΝ

«Τρέχα-φέρε…»-
δοκιµασία ταχύτητας
και συγκέντρωσης:
κάθε οµάδα πρέπει να
συγκεντρώσει και να
παραδώσει στην Επι-
τροπή µέσα σε 15
λεπτά τα αντικείµενα
που έχει η λίστα της…

«Καραόκ ε…οµα -
δικό» : Όλη η οµάδα
επιλέγει και αποδίδει το
αγαπηµένο της τρα-
γούδι από το ελληνικό
ή ξένο ρεπερτόριο…

« Προσοχή στην
ουρά σου!»: παίζουµε
κυνηγητό προσέχοντας
τα νώτα µας…

4:00µµΤΡ ΙΓΩΝΗ
ΠΛΑΤΕΙΑ ΣΟΦΑ∆ΩΝ,
ΚΑΦΕ FLOU,

ΠΑΡΤΥ ΜΑΣΚΕ ΓΥ-

ΜΝΑΣΤΗΡΙΟΥ GYMO-
XYGEN

6:00µµ ΠΝΕΥΜΑ-
ΤΙΚΟ ΚΕΝΤΡΟ ΣΟΦΑ-
∆ΩΝ,

ΠΑΙ∆ΙΚΟ ΦΕΣΤΙΒΑΛ
Π Α Ρ Α ∆ Ο Σ Ι Α Κ Ω Ν
ΧΟΡΩΝ,

ΜΟΡΦΩΤΙΚΟΣ ΣΥΛ-
ΛΟΓΟΣ ΣΟΦΑ∆ΩΝ

‘ΟΙ ΑΠΟΚΡΙΕΣ ΘΕ-
ΛΟΥΝ ΧΟΡΟ, ΠΑΙΧΝΙ-
∆ΙΑ ΚΑΙ ΤΡΑΓΟΥ∆Ι’

8:30µµ ΚΕΝΤΡΙΚΗ
ΠΛΑΤΕΙΑ ΣΟΦΑ∆ΩΝ,

Π Α Ρ Α ∆ Ο Σ Ι Α Κ Ο
ΜΠΛΟΥΓΟΥΡΙ ΜΕ ΤΗΝ
ΠΑΡΟΥΣΙΑ ΤΩΝ ΤΟΠΙ-

ΚΩΝ ΠΑΡΑ∆ΟΣΙΑΚΩΝ
ΣΥΓΚΡΟΤΗΜΑΤΩΝ ΚΑΙ
ΓΛΕΝΤΙ ΜΕ ΤΗΝ ΟΡΧΗ-
ΣΤΡΑ ΤΟΥ ΝΙΚΟΥ ΓΚΟ-
ΡΙΛΑ

ΚΥΡΙΑΚΗ 23/2
5:00µµ ΚΕΝ-

ΤΡΙΚΗ ΠΛΑΤΕΙΑ ΣΟΦΑ-
∆ΩΝ, ‘ΚΑΦΕΝΕΙΟ Ο
ΜΠΛΑΝΗΣ’ ΠΑΡΤΥ
ΜΑΣΚΕ ΓΥΜΝΑΣΤΗ-
ΡΙΟΥ FITNESSLAB-
TRAININGSTUDIO

8:30µ.µ ΚΕΝ-
ΤΡΙΚΗ ΠΛΑΤΕΙΑ ΣΟΦΑ-
∆ΩΝ,

ΠΑΡΤΥ ΝΕΟΛΑΙΑΣ
ΜΕ ΤΗΝ ΣΟΦΙΑ ∆Α-

ΝΕΖΗ
ΠΕΜΠΤΗ 27/2

8:00µ.µ ΤΡΙ-
ΓΩΝΗ ΠΛΑΤΕΙΑ ΣΟΦΑ-
∆ΩΝ,

ΚΑΦΕ FLOU ΠΑΡΤΥ
ΜΑΣΚΕ ∆ΗΜΟΥ ΣΟΦΑ-
∆ΩΝ ΚΑΙ ΣΥΛΛΟΓΟΥ
ΓΥΝΑΙΚΩΝ ΣΟΦΑ∆ΩΝ

Σ Α Β Β Α Τ Ο
1/3/2025

- ΣΑΒΒΑΤΟ 1/3
11:00π.µ ΚΕΝ-

ΤΡΙΚΗ ΠΛΑΤΕΙΑ ΣΟΦΑ-
∆ΩΝ

«Χάσκα µε λου-
κούµι» : πέντε προ-
σπάθειες αρκούν…

«Νεροκουβαλητές
και κουταλοµάχοι» :
πρέπει οι κουβάδες να
γεµίσουν γρήγορα µε
νερό και οι µπάλες να
βρουν το στόχο τους
µε µοχλό ένα…κουτάλι!

« Τύφλα να ΄χει το
µακιγιάζ…»: βάφουµε
ο ένας τον άλλον
µε…κλειστά µάτια!

8:30µ.µ ΚΕΝΤΡΙΚΗ
ΠΛΑΤΕΙΑ ΣΟΦΑ∆ΩΝ
ΡΕΜΠΕΤΙΚΗ ΒΡΑ∆ΙΑ,
ΧΟΡΕΥΤΙΚΑ ΒΑΛΚΑΝΙ-
ΚΩΝ ΧΩΡΩΝ ΚΑΙ ΝΗ-
ΣΤΙΣΙΜΑ Ε∆ΕΣΜΑΤΑ

ΚΥΡΙΑΚΗ
2/3/2025

ΚΕΝΤΡΙΚΗ ΠΛΑΤΕΙΑ
ΣΟΦΑ∆ΩΝ

11:00πµ ‘ΤΟ ΣΕΡ-
ΓΙΑΝΙ’

11:30πµΠΑΙΧΝΙ∆ΙΑ
ΜΕ ΜΑΣΚΟΤ, ΚΛΟΟΥΝ,
ΞΥΛΟΠΟ∆ΑΡΟ ΚΑΙ
FACE PAINTING

6:00µµ Η ΜΕΓΑΛΗ
ΠΑΡΕΛΑΣΗ ΑΡΜΑΤΩΝ
ΚΑΙ ΚΑΡΝΑΒΑ- ΛΙ-
ΣΤΩΝ, ΚΑΨΙΜΟ ΤΟΥ
ΒΑΣΙΛΙΑ ΚΑΡΝΑΒΑΛΟΥ
ΚΑΙ ΓΛΕΝΤΙ ΜΕ ΤΗΝ
ΓΙΩΤΑ ΓΡΙΒΑ

∆ΕΥΤΕΡΑ
3/3/2025

- ΠΑΡΑ∆ΟΣΙΑΚΑ
ΚΟΥΛΟΥΜΑ ΣΕ ΤΟΠΙ-
ΚΕΣ ΚΟΙΝΟΤΗΤΕΣ ΤΟΥ
∆ΗΜΟΥ ΣΟΦΑ∆ΩΝ
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ΚΡΙΟΣ
Επιβάλετε να αλλάξετε τακτική και θα
υπάρχουν αρκετές ευκαιρίες να αντι-
καταστήσετε σχέδια.

ΤΑΥΡΟΣ
Κρίση φαίνεται πως θα περάσει ο συ-
ναισθηµατικός τοµέας, καθώς µια
σχέση θα πάρει τέλος.

∆Ι∆ΥΜΟΙ
Αξιοποιήστε τις δυνατότητες του µήνα
προς όλες τις κατευθύνσεις, αλλά επι-
κεντρωθείτε περισσότερο στα θετικά.

ΚΑΡΚΙΝΟΣ
Τα εµπόδια µπορεί να υπάρχουν, αλλά
η δύναµή σας είναι αρκετή για να τα
ανατρέψει και να σας βγάλει νικητές.

ΛΕΩΝ
Μετριάστε την καταναλωτική σας
µανία και µην παρασύρεστε από επι-
φανειακές εκτιµήσεις.

ΠΑΡΘΕΝΟΣ
∆υνατότητες υπάρχουν σε όλα τα επί-
πεδα, αλλά προϋπόθεση είναι οι σω-
στές κινήσεις.

ΖΥΓΟΣ
Επανεξετάστε κάποιο σοβαρό σχέδιο
που αφορά µια συνεργασία σας και
µην είστε συνέχεια επιθετικοί.

ΣΚΟΡΠΙΟΣ
Ασχοληθείτε µε την περιφρούρηση
των περιουσιακών στοιχείων και των
οικογενειακών σας θεµάτων.

ΤΟΞΟΤΗΣ
Μην αποθαρρύνεστε γιατί έχετε πολλά
ατού. Η υπερβάλλουσα ευαισθησία και
η εσωστρέφεια δεν είναι καλά όπλα.

ΑΙΓΟΚΕΡΩΣ
Ξεκαθαρίστε ασάφειες στις σχέσεις και
τα συναισθηµατικά σας και δείξτε µε-
γαλύτερη αποφασιστικότητα.

Υ∆ΡΟΧΟΟΣ
Είναι τόσα πολλά µαζεµένα για να
συσσωρεύετε κι άλλα πράγµατα µέσα
σας.

ΙΧΘΕΙΣ
Μην κάνετε επιπόλαιες κινήσεις και θα
έχετε κάθε λόγο να προσδοκάτε το
καλύτερο.

Αστρολογικές προβλέψεις της ηµέρας

TV ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ ΣΑΒΒΑΤΟ

∆ιηµερεύει
από 08.00 - 21.00

ΚΑΥΧΙΤΣΑΣ
ΧΡΗΣΤΟΣ

ΚΟΥΜΟΥΝ∆ΟΥΡΟΥ 62
24410-26155

∆ιανυκτερεύει
από 21.00 - 08.00

ΠΙΤΣΑΒΟΣ
ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ

Α. Παπανδρέου 30-32
24410-7 1442

Χρήσιμα Τηλέφωνα

Τουριστικές Πληροφορίες

Nοσοκοµείο .........................................................................................24410-65555
EKAB ................................................................................................................166
Κέντρο Υγεία Μουζακίου ...............................................................24453-50000
Πυρ. Y]ηρεσία Kαρδίτσας ..............................................................199 & 71255
> > Σοφάδων.......................................................................................24430-23333
> > Παλαµά..........................................................................................24440-24166
> > Μουζάκι ........................................................................................24450-43199
Άµεση ∆ράση.......................................................................................................100
Tροχαία.................................................................................................24410-80243
Aστυν. Tµήµα......................................................................................24410-80223
Tµήµα Aσφαλείας..............................................................................24410-80233
Ύδρευση- Bλάβες................................................................................24410-71711
Ενιαίος Ευρω]αικός Αριθµός Κλήσης Εκτακτης Ανάγκης....................112
Κέντρο Αναγγελίας Βλαβών...........................................................................121
Πληροφορίες Τηλ. Καταλόγου.....................................................................131
Ωρα Ελλάδος........................................................................................................141
∆EH -Bλάβες..........................................................................1050 & 24410-21507
OTE ∆ιανυκτερεύοντα φαρµακεία..............................................................1434
OTE συνδιαλέξεις................................................................................................151
ΟΤΕ Βλάβες........................................................................................................ 121
KTEΛ υ]εραστικό..............................................................24410-21411 & 21001
KTEΛ αστικό.......................................................................................24410-21718
OΣE.....................................................................................................................21402
Pαδιοταξί..............................................................................24410-73001 & 73002
Tαξί........................................................................................................24410- 22266
Φορτοταξί.............................................................24410-26306 & 23441 & 73106
EXPRESS SERVICE ...........................................................................................154
HELLAS SERVICE ..........................................................................................1057
Τεχνική κάλυψη ∆ΙΑΣ ......................................................................2441200222
Security ∆ΙΑΣ........................................................................................2441200250
Speedex courier...................................................................................24410-71941
Γενική courier......................................................................................24410-71373
ACS courier..........................................................................................24410-25983
ΙNTERATICA courier.......................................................................24410-79400
Τηλ. κέντρο ∆ήµου Καρδίτσας.......................................................24413-50700
Γραφείο εξυ]ηρέτησης κοινού........................................................24410-42400
ΚΕΠ ∆ήµου Καρδίτσας........................................24410-80620 & 24413-50022

Ξενοδοχεία
Kιέριον..................................................................................... 24410-71923-4
Άστρον......................................................................................24410-23552-3
Άρνη Palace.................................................................................24410-22161
Aύρα .............................................................................................24410-21523
Ξενώνες
Mητρό]ολη.................................................................................24410-55860
Mοσχάτο Bάκχος........................................................................24410-55435
Tσαρδάκι Xαγιάτι......................................................................24410-95440
Mεσενικόλα ................................................................................24410-95419
Kαλύβια Πεζούλας....................................................................24410-92448
Αµάραντος..................................................................24410-83173 & 81642
∆ασικό χωριό ∆ρυάδες............................................24410-81654 & 81642
Φυλακτή......................................................................................24410- 92850
Nεράιδα ...................................................................................24410-92460-1
Nεοχώρι....................................................................................24410-93190-1
Kαστανιά.....................................................................................24410-94155
Mορφοβούνι...............................................................................24410-95582
Pεντίνα.........................................................................................24430-71247

Δρομολόγια Αστικής
για Νοσοκομείο

Αφετηρία Μ. Αλεξάνδρου
(έναντι ]αλιού ΤΑΧΥ∆ΡΟΜΕΙΟΥ )
ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΑ (αναχώρηση) 6.15, 6.45, 7.00, 7.15 - 7.40 8.15, 8.30, 9.30, 10.30,
10.45,12.00, 12.15, 1.30, 2.30, 2.35, 3.30, 4.15, 5.15, 6.15, 7.15, 8.15, 9.20.
Ε]ιστροφή: 6.45, 7.20, 7.30, 8.00, 8.15, 8.45, 9.00, 9.15, 9.45, 10.05, 10.15, 10.45,
11.00 11.15, 11.45, 12.15, 12.30, 12.50, 1.00, 2.00, 2.05, 3.00, 3.10, 4.05, 4.45, 5.50,
6.45, 7.50, 8.45, 9.55.
Σαββατου(αναχώρηση)7.00.7.40,8.15,8.30,9.30,10.30,10.45,12.00,12.15,1.30,2.20
Ε]ιστροφή: 7.30, 8,15, 8.45, 9.00, 10.05, 11.00, 11.15, 12.30, 12.50, 2.00, 2.55
∆ροµολόγια µέσω Φαναρίου - Εργατικά Αγ. ∆ηµ.
Αναχώρηση: 8.00 α]ό Εργατικά 9.00, 9.30, 10.00, 10.30, 11.00, 11.30, 12.00, 12.30,
1.30 (Α]ό Αρνη)

05:45 Οι Συµµαθητές
(Ε)
06:45 Εκείνες κι Εγώ (E)
08:50 Weekenders
13:00 Ant1 News
13:50 Ant1 News - ∆ελ-
τίο στη Νοηµατική
14:00 Υγεία πάνω απ ΄
όλα
15:00 Ο Μπακαλόγατος
16:50 The Reunion (Ε)
18:45 Ant1 News
20:00 Ποιος θέλει να
γίνει Εκατοµµυριούχος;
(E)
21:00 5X5 Σπέσιαλ
23:00 The 2Night Show
(Best Of)
01:00 Disaster Theories:
Ο Πλανήτης Φλέγεται

05:40 Mega Σαββατοκύ-
ριακο
08:50 Όλα για τη ζωή
µας
09:45 Χαµογέλα και Πάλι!
12:45 Mega Γεγονότα
13:40 Ακόµα δεν είδες τί-
ποτα!
15:50 Εξελίξεις Τώρα
17:30 Ευτυχισµένοι Μαζί
18:30 The Chase (E)
19:45 Mega Γεγονότα:
Κεντρικό ∆ελτίο Ειδή-
σεων
20:40 Mega Αθλητικά
20:50 ∆ελτίο Καιρού
21:00 Οι Απαράδεκτοι
21:50 Ξυπόλυτος Πρίγ-
κηψ
00:00 Αλ Τσαντίρι Νιουζ
(Ε)

ANT1MEGA
06:45 Αµφιβολίες (Ε)
07:45 Οικογενειακές
Ιστορίες (Ε)
09:45 Σαββατοκύριακο
µε τον Μάνεση
13:00 ∆ελτίο Ειδήσεων
13:50 Καλύτερα δε γίνε-
ται!
16:40 Kitchen Lab
17:40 ∆ελτίο Ειδήσεων
στη Νοηµατική
17:55 Το Σόϊ σου (Ε)
18:50 Κεντρικό ∆ελτίο
Ειδήσεων
20:00 Money Drop
21:00 Το Σόϊ σου (Ε)
22:00 Οι Κληρονόµοι
00:00 Πολεµιστής της
Φωτιάς

ALPHA
07:15 Ο Σκανδαλιάρης
Τοτός
08:45 Το Κουκλόσπιτο
της Γκάµπι
10:15 Jurassic World:
Camp Cretaceous
11:00 Με τα µάτια του
Ένζο
13:00 Stars System
14:00 Two and s Half Men
15:00 Star News
15:15 Ειδήσεις Στη Νοη-
µατική Γλώσσα
15:30 Τα Φιλαράκια
16:15 Καλώς ήλθε το
∆ολλάριο
18:30 Τροχός της Τύχης
19:45 Star News
20:50 Πνεύµα στο Σπίτι
22:50 Ironmask: Ταξίδι
στην Κίνα

STAR
05:30 Καληµέρα
09:40 Οι ∆εκατιανοί
12:30 Monobala Σαββα-
τοκύριακο
14:00 Μεσηµβρινό ∆ελ-
τίο Ειδήσεων
14:40 ∆ελτίο στη Νοη-
µατική
15:00 Super League 2:
Καλαµάτα Π.Σ. - Πανιώ-
νιος
17:10 Happy Traveller
(Ε)
17:45 Ο Μπλοφατζής
19:45 Βραδινό ∆ελτίο
Ειδήσεων
21:00 Η Ελλάδα Ψηφίζει
23:00 Αγριότητα
01:00 Πλούσιοι και Φτω-
χοί

SKAI
06:00 Τώρα Μαζί

09:50 Open Kitchen (Ε)

10:50 Ένα Μπουκέτο

Αγάπης

13:00 Open News

13:45 Η Υπόσχεση

16:00 Open News στη

Νοηµατική

17:45 Εικόνες (Ε)

18:45 Open News

20:00 Οδηγώντας την

Έµιλι

22:00 Εκτός Ορίων

00:00 ∆ίδυµοι ∆ράκοι

02:00 Μπέρδεµα από

Κούνια

OPEN
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Αίτηµα ∆. Κουρέτα στο ΥΠΕΣ για τη µετάταξη
αποσπασµένων υπαλλήλων στην Περιφέρεια
Θεσσαλίας
Να εξεταστεί η

δυνατότητα
µετάταξης των

αποσπασµένων υπαλ-
λήλων που υπηρετούν
σήµερα σε Υπηρεσίες
της Περιφέρειας και οι
οποίοι καλύπτουν καί-
ριες ανάγκες ζητά µε
επιστολή του προς το
ΥΠΕΣ ο Περιφερειάρχης
Θεσσαλίας ∆ηµήτρης
Κουρέτας.

Σύµφωνα µε τον κ.
Κουρέτα «η µόνιµη µε-
τάταξη τους θα συµβά-
λει καθοριστικά στη
συνέχεια λειτουργίας
των υπηρεσιών καθώς
και στην επίτευξη των
στόχων της Περιφέ-
ρειας».

Αναλυτικότερα η
επιστολή: Αξιότιµε
κύριε Υπουργέ, µε την
παρούσα επιστολή θα
ήθελα να σας εκφράσω
την ανάγκη της Περιφέ-
ρειας Θεσσαλίας για την
µόνιµη στελέχωση των
υπηρεσιών µας, προκει-
µένου να διασφαλιστεί
η εύρυθµη λειτουργία
τους και η αποτελεσµα-
τικότερη εξυπηρέτηση
των πολιτών.

Αυτή η ανάγκη είναι
πιο επιτακτική από κάθε
άλλη φορά, δεδοµένου
ότι:

- οι διαδικασίες ανα-
πλήρωσης µέσω ΑΣΕΠ,
των υπαλλήλων που
συνταξιοδοτούνται είναι

χρονοβόρες και υπάρ-
χουν τεράστιες χρονι-
κές καθυστερήσεις.

- η πλειονότητα των
εργαζοµένων είναι
«κοντά» στην συντα-
ξιοδότηση εφόσον
έχουν τη δυνατότητα
αναγνώρισης πλασµα-
τικών χρόνων υπηρε-

σίας (λόγω πτυχίου, τέ-
κνων, στρατιωτικής θη-
τείας)

- η Περιφέρεια
Θεσσαλίας τα τελευταία
χρόνια υπάγεται σε ειδι-
κές συνθήκες λόγω
πληµµυρικών φαινοµέ-
νων (ΙΑΝΟΣ, ∆ΙΟΜΗ-
∆ΗΣ, DANIEL, ELIAS),
πυρκαγιών, κτηνιατρι-
κών λοιµώξεων (πα-
νώλη µικρών µηρυ-
καστικών) και ιχθυολο-
γικών καταστροφών
(νεκρά ψάρια από τη
λίµνη Κάρλα)

Στο πλαίσιο αυτό
κρίνεται σκόπιµο να
εξεταστεί η δυνατότητα
µετάταξης των αποσπα-
σµένων υπαλλήλων

που υπηρετούν σήµερα
στις υπηρεσίες µας. Οι
υπάλληλοι αυτοί καλύ-
πτουν καίριες ανάγκες
της Περιφέρειας. Η µό-
νιµη µετάταξη τους θα
συµβάλει καθοριστικά
στη συνέχεια λειτουρ-
γίας των υπηρεσιών
καθώς και στην επί-
τευξη των στόχων της
Περιφέρειας.Παρακα-
λούµε όπως προβείτε
στις απαραίτητες ενέρ-
γειες για την έκδοση
αντιστοίχου νόµου που
θα ορίζει την διαδικα-
σία µετάταξης τους. Η
Περιφέρεια είναι στη
διάθεση σας για οποια-
δήποτε πληροφορία ή
διευκρίνιση χρειαστεί».

ΗΚαλλιτεχνική
Οµάδα ‘∆ρυά-
δες εν

Πλω’, ανακοινώνει τη
διοργάνωση του 8ου
∆ιεθνούς Φεστιβάλ
Χορού Αναπηρίας και
Μη IDFD (8th Interna-
tional Dance Festival Di-
sability), και 12η
Πανελλήνια Συνάντηση
Οµάδων Χορού ΑµεΑ
και µη που θα πραγµα-
τοποιηθεί στις 21 - 25
Μαΐου 2025 στην Καρδί-
τσα και στη Λίµνη Πλα-
στήρα.

Για δωδέκατη συνεχή
χρονιά σε πανελλήνιο
επίπεδο οι ∆ρυάδες εν
Πλώ διοργανώνουν µια
υψηλών προδιαγραφών
εκδήλωση, η οποία απο-
τελεί πλέον θεσµό στο
χώρο του χορού και της
αναπηρίας, µε αίσθηµα
ευθύνης, αλλά και
όρεξη για καλλιτεχνική
δηµιουργία.

Η εκδήλωση και
φέτος περιλαµβάνει την
παρουσίαση χορευτικού
έργου από τους συµµε-
τέχοντες, χωρίς περιορι-

σµό στο είδος του χορού
και στον αριθµό των χο-
ρευτών, όπως επίσης
βιωµατικά εργαστήρια
µε σχετική θεµατολογία

Συµµετέχουν φορείς
ΑµεΑ που δραστηριοποι-
ούνται µέσω του χορού
και Οµάδες Χορού ΑµεΑ
και µη από τον ελληνικό
και διεθνή χώρο.
∆ηλώσεις συµµετοχής
Οµάδων έως 25 Μαρ-
τίου 2025 (αίτηση συµ-
µετοχής)

Σηµαντικές είναι
οι παράλληλες δράσεις,
σε διάφορες πόλεις της
Ελλάδας, προφεστβα-
λικά (performances,
βιωµατικά σεµινάρια
dancedisability).

Το ∆ιεθνές Φεστιβάλ
Χορού Αναπηρίας και
Μη (IDFD) είναι µονα-
δικό στην Ελλάδα και το
σηµαντικότερο καλλιτε-
χνικό γεγονός στην
Θεσσαλία στο χώρο της
αναπηρίας, συµβάλλον-
τας δραστικά στην ανα-
γνώριση, προσβασιµό-
τητα και ένταξή της στο
κόσµο των τεχνών.

Κ ε ν τ ρ ι κ ό ς
στόχος του IDFD είναι η
ευαισθητοποίηση της
κοινής γνώµης σε θέ-
µατα αποκλεισµού και
απενοχοποίηση της
αναπηρίας µέσω της
ενεργητικής συµµετο-
χής.

Το ∆ιεθνές Φεστιβάλ

Χορού Αναπηρίας και
Μη IDFD, ζωντανό κύτ-
ταρο της πόλης και του
τόπου, επιδιώκει την
ανανέωση, εξωστρέ-
φεια, ανοιχτό διάλογο
µε την κοινωνία, συστη-
µατική επαφή µε το κέν-
τρο και το εξωτερικό,
είναι οι πυλώνες, ώστε
να εδραιωθεί η δυνα-
µική του Φεστιβάλ και
να εµπεδωθεί το κύρος
του στη συνείδηση του
κοινού.

Η συνύπαρξη στη
σκηνή σε µια τέτοια εκ-
δήλωση ατόµων µε ανα-
πηρίες και µη,
αποδεικνύει πως η δύ-
ναµη της τέχνης µπορεί
να διευκολύνει την αι-
σθητική και αρµονική
συνύπαρξη των ανθρώ-
πων, χωρίς διακρίσεις.
Ταυτόχρονα, οι χορευ-
τές µε τη συµµετοχή
τους στη διοργάνωση,
συµβάλλουν στη δική
τους αυτονοµία, καθώς
ο χορός διαχειρίζεται τη
διαφορετικότητα µε ερ-
γαλείο το σώµα.

Στο επίπεδο της τοπι-

κής κοινωνίας, όλα τα
χρόνια το IDFD µε την
συµβολή εθελοντών µας
και τη συνδροµή τοπι-
κών επιχειρήσεων και
ιδιωτών, έχει πετύχει
ένα διαφορετικό κλίµα
για τα ΑµεΑ και την κοι-
νωνική και καλλιτεχνική
ενσωµάτωση τους, συµ-
βάλλοντας στην κατάρ-
ριψη των προκαταλή-
ψεων για την αναπη-
ρία και την καλλιέργεια
αξιών και συναισθηµά-
των όπως η συνεργασία,
η καλοσύνη, η ισότητα,
η ευγένεια.

Αναµένοντας την
υποστήριξη του κοινού,
σας προσκαλούµε να
παρακολουθήσετε τις
παραστάσεις και να
συµµετάσχετε στις δρα-
στηριότητες του φεστι-
βάλ, οι οποίες είναι
ανοιχτές σε όλους. Η
πρόσβαση για άτοµα µε
αναπηρία θα εξασφαλι-
στεί σε όλους τους χώ-
ρους του φεστιβάλ,
ώστε να απολαύσουν
όλοι τη µαγεία του
χορού.

8ο ∆ιεθνές Φεστιβάλ Χορού Αναπηρίας και Μη IDFD και
12η Πανελλήνια Συνάντηση Οµάδων Χορού ΑµεΑ και µη
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Οι άνθρωποι πορεύον-
ται στην ζωή τους µε
την µόνιµη απώλεια
των αναµνήσεων που
«έκτισαν» κατά την
βρεφική και προσχο-
λική ηλικία, σα να µην
συνέβη απολύτως τί-
ποτα. Τι είναι, όµως,
αυτό που οδηγεί στο
συγκεκριµένο φαινό-
µενο, ωθώντας µας,
αναπόφευκτα, σε…
κενό µνήµης;
Ναι, αλλά δεν θυµόµα-
στε…
«Οι περισσότεροι ενή-
λικες δεν έχουν ανα-
µνήσεις πριν από την
ηλικία των δύο έως
τριών ετών», λέει ο κα-
θηγητής Qi Wang στο
Πανεπιστήµιο Cornell.
Μέχρι περίπου την ηλι-

κία των επτά ετών, οι
αναµνήσεις της παιδι-
κής ηλικίας είναι συνή-
θως αποσπασµατικές.
Μέχρι σχετικά πρό-
σφατα, οι ερευνητές
πίστευαν ότι οι νεαροί
εγκέφαλοι δεν ήταν
αρκετά ανεπτυγµένοι
για να σχηµατίσουν
µόνιµες αναµνήσεις.
Μελέτες όµως στη δε-
καετία του 1980 έδει-
ξαν ότι νήπια ηλικίας
µόλις δύο ετών µπο-
ρούν να σχηµατίσουν
µνήµες και να ανακα-
λέσουν γεγονότα από
µήνες νωρίτερα µε µε-
γάλη λεπτοµέρεια. Η
έκθεση σε πρώιµο παι-
δικό τραύµα είναι επί-
σης καλά τεκµηριω-
µένο ότι αυξάνει τον

κίνδυνο µετέπειτα άγ-
χους και κατάθλιψης.
Η έρευνα της Alberini
σε ζώα έχει διαπιστώσει
ότι οι αναµνήσεις που
σχηµατίζονται κα- τά
την περίοδο της βρεφι-
κής αµνησίας αποθη-
κεύονται, στην
πραγµατικότητα, στον
εγκέφαλο µέχρι την
ενηλικίωση, ακόµη και
αν δεν τις θυµάται κα-
νείς συνειδητά. Τόσο
στα ζώα όσο και στους
ενήλικες ανθρώπους, ο
σχηµατισµός και η
αποθήκευση µακρο-

πρόθεσµων αναµνή-
σεων σχετικά µε τις εµ-
πειρίες της ζωής τους
δεν είναι δυνατή χωρίς
µια περιοχή του εγκε-
φάλου γνωστή ως ιπ-
πόκαµπος. «Αν τα
παιδιά µαθαίνουν δύ-
σκολες καταστάσεις
στην πρώιµη παιδική
ηλικία, ίσως δεν θυ-
µούνται τις λεπτοµέ-
ρειες, αλλά ο εγκέ-
φαλός τους θα διαµορ-
φωθεί σύµφωνα µε
αυτή την εµπειρία»,
αναφέρει.
Η επιρροή των γονιών
στις αναµνήσεις
Μια άλλη εξήγηση για
την ασυµφωνία φαίνε-
ται να είναι ο τρόπος µε
τον οποίο οι γονείς συ-
ζητούν τις εµπειρίες

του παρελθόντος µε τα
παιδιά τους. Στους
Μαορί της Νέας Ζηλαν-
δίας, οι πρώτες ανα-
µνήσεις εµφανίζονται
νωρίτερα απ’ ό,τι σε
όσους έχουν ευρω-
παϊκό υπόβαθρο, σε
ηλικία περίπου 2,5
ετών. Η καθηγήτρια
Elaine Reese στο Πανε-
πιστήµιο του Otago, η
οποία µελετά την αυτο-
βιογραφική µνήµη
σε παιδιά και εφήβους,
επισηµαίνει ότι δίνεται
µεγάλη έµφαση στις
προφορικές παραδό-
σεις στην κουλτούρα
των Μαορί, αλλά και
στις λεπτοµερείς συζη-
τήσεις όταν αναπολούν
γεγονότα του παρελ-
θόντος.

ΝΝυυσσττάάζζεεττεε  ττοο  µµεεσσηηµµέέρριι;;
ΈΈττσσιι  θθαα  ξξεεππεερράάσσεεττεε
ττηηνν  κκόόππωωσσηη

Τι θα ήταν ωφέλιµο να
κάνουµε για να ανακτή-
σουµε την ενέργειά µας;
Βγείτε στον ήλιο: Το
φυσικό φως του ήλιου

είναι το ιδανικό αντίδοτο για την µεσηµε-
ριανή κούραση. Η έκθεση στον ήλιο µπο-
ρεί να αναστείλει την παραγωγή της
ορµόνης του ύπνου, τη µελατονίνη.
Πιείτε περισσότερο νερό: Ακόµα και η
ήπια αφυδάτωση µπορεί να προκαλέσει
κόπωση και να επηρεάσει την ικανότητά
µας να συγκεντρωθούµε. Αν νιώθετε λοι-
πόν κουρασµένοι, παραλείψτε την κα-
φεΐνη και προτιµήστε ένα µεγάλο ποτήρι
νερό.
Καταναλώστε ένα υγιεινό σνακ: Μια σο-
κολάτα για ενέργεια, µπορεί να µας κάνει
να νιώσουµε χειρότερα από πριν. Προ-
γραµµατίστε να καταναλώνετε υγιεινά
σνακ που συνδυάζουν φρούτα και ωµά
λαχανικά µε µια πηγή πρωτεΐνης, όπως
ξηρούς καρπούς, σπόρους και χαµηλών
λιπαρών γαλακτοκοµικά προϊόντα κάθε
µέρα.
Ακούστε µουσική: Η µουσική µπορεί να
έχει ισχυρό αντίκτυπο στη διάθεση και τα
επίπεδα της ενέργειας. ∆ηµιούργησε µια
playlist µε τραγούδια που σας ανεβάζουν
και ακούστε τα ενώ τρώτε µεσηµεριανό.
Χαλαρώστε µε βαθιές ανάσες: Αν απλά
πάρετε µερικές βαθιές ανάσες, τα επίπεδα
της ενέργειάς σας µπορεί να ενισχυθούν. 

...Τελευταία σελίδα
ΤΤιι  κκάάννεειι  µµιιαα  σσχχέέσσηη  εευυττυυχχιισσµµέέννηη;;  
ΧΧιιλλιιάάδδεεςς  ζζεευυγγάάρριιαα  ααππααννττοούύνν
Σύµφωνα µε τα ευρή-
µατα µελέτης στην οποία
συµµετείχαν 2.000 Βρε-
τανοί που ήταν µε
τον/την σύντροφό τους
για τουλάχιστον 10 χρό-
νια, η αφοσίωση στον/ην
σύντροφο δεν φάνηκε να
είναι και τόσο «κρίσιµος»
παράγοντας για την ευ-
τυχία στη σχέση. Ξεπέ-
ρασε οριακά το να
πηγαίνουν τα ζευγάρια
παρέα βόλτες στην
εξοχή. Παράλληλα, η µο-
νογαµία δεν φάνηκε κα-
θοριστική για τη διάρκεια
της σχέσης.
Αντίθετα, η κοινή αί-
σθηση του χιούµορ, η
άνεση των ζευγαριών να
περνούν χρόνο στη
σιωπή και η φιλία ανα-
µεσά τους, θεωρήθηκαν
πιο σηµαντικοί ενδεικτι-
κοί παράγοντες πως τα
ζευγάρια θα αντέξουν
στο χρόνο.

Πιο συγκεκριµένα, η
έρευνα αποκάλυψε ότι η
φιλία σε µια µακροχρόνια
σχέση θεωρήθηκε απα-
ραίτητη για το 80% των
ζευγαριών. Το χιούµορ
αναφέρθηκε από τα ζευ-
γάρια σε ένα ποσοστό της
τάξεως του 51% ενώ, λι-
γότερο από το ήµισυ
(41%) των ζευγαριών
χαρακτήρισαν τη µονο-
γαµία σηµαντική για µια
σχέση- µάλιστα, το να
παρακολουθούν τηλεό-
ραση µαζί είχε την ίδια
βαθµολογία.
Ένας ακόµα απρόσµενα
χαµηλός παράγοντας για
την ευτυχία και τη διάρ-

κεια της σχέσης ήταν η
οικειότητα, µε µόνο το
ένα τρίτο (35%) των ζευ-
γαριών να τη θεωρούν
αναγκαία. Τα
«αθώα» ψέµατα βρέθη-
καν επίσης στα 10 πιο
σηµαντικά «µυστικά» για
µια µακροχρόνια σχέση
(33%), µαζί µε το κοινό
µαγείρεµα (27%) και τα
κοινά χόµπι (21%).
Η έρευνα αποκάλυψε επί-
σης ότι πάνω από το µισό
(56%) των ζευγαριών
δήλωσαν ότι το πάθος σε
µια σχέση είναι υπερτιµη-
µένο.
Τελικά, τι µετρά στη
σχέση;
Ενώ η οικειότητα κατα-
τάχθηκε χαµηλά σε αυτή
την έρευνα, προηγούµε-
νες έρευνες έχουν δείξει
ότι το τακτικό σεξ (περί-
που 2 φορές την εβδο-
µάδα) είναι το «µυστικό»
της ευτυχίας.

ΑΑννααµµννήήσσεειιςς::  ΓΓιιααττίί  έέχχοουυµµεε……  κκεεννάά  µµννήήµµηηςς  ααππόό  
ττηηνν  ππααιιδδιικκήή  µµααςς  ηηλλιικκίίαα;;


